

မေတ္တာသည် ရန်ကင်းငြိမ်း၏

အကြင်သူသည် သတ္တဝါအားလုံးတို့အပေါ်၌ မေတ္တာစိတ်အဖို့အစုရိုသည် ဖြစ်၍ တစ်စုံတစ်ယောက်ကိုမျှ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း မညှဉ်းခဲ၊ သူတစ်ပါးကိုလည်း မသတ်ဖြတ်စေ၊ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း အနိုင်မယူ၊ သူတစ်ပါးတို့ကိုလည်း အနိုင် မကျင့်စေ၊ ထိုမေတ္တာပွားသူအား တစ်စုံတစ်ခုသော အတွင်းရန်၊ အပြင်ရန်ဟူ၍ မရှိနိုင်။

(အင်္ဂုတ္တိုရ်ပါဠိတော်၊ ပထမတွဲ၊ မေတ္တာသုတ်-၄၄၃။)

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းများ အပြုသဘောလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ဆက်လက်လျှောက်လှမ်းနေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့အခြေစိုက် အာရှလူမှုအဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာမူဝါဒအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ (ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း) မစ္စတာ ကီဗင်ရုဒ် ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ)

တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းများသည် အပြု သဘော လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ဆက်လက်လျှောက်လှမ်းနေမှု၊ ဒီမိုကရေစီ အသွင်ကူးပြောင်းမှု ဒုတိယခြေလှမ်းဖြစ်သော ၂၀၁၅ခုနှစ် အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲအား လွတ်လပ်၍ တရားမျှတစွာ ကျင်းပနိုင်ရေးစီစဉ်ဆောင် ရွက်နေမှု၊ ရွေးကောက်ပွဲအကြိုကာလ၊ ရွေးကောက်ပွဲကာလ၊ ရွေးကောက်ပွဲ အလွန်ကာလများတွင် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် အလေးထားဆောင်ရွက် နေမှုများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြ သည်။

(သတင်းစဉ်)



ပူးမြစ်ရေဝင်ရောက်ခဲ့သည့် ကျေးရွာများတွင် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ



မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၈

မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းသဖြင့် ဆည်အချို့မှ ရေများလျှော့ချခြင်းနှင့် မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုကြောင့် မူးမြစ်ရေများတိုးလာခဲ့ပြီး ယမန်နေ့ က မုံရွာ- အရာတော် - ရွှေဘို ကားလမ်းပေါ်ရှိ ဇရစ်ကျေးရွာနှင့် ကူတို့ကိုင်းကျေးရွာကြား ကားလမ်း နေရာအချို့တွင် လမ်းပခုံးသားများ ပြိုကျခြင်း၊ ကျေးရွာအချို့ မူးမြစ်ရေ များဝင်ရောက်ခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ သည်။

အဆိုပါ ရေဝင်ရောက်မှုနှင့် လမ်းပိုင်းအချို့ရေကျော်ပြီး လမ်းပခုံး သားများ ပြိုကျခဲ့သည့် နေရာ များသို့ တိုင်းဒေသကြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ဇော်ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးထွန်း နှင့် ဦးစောဦးထွန်း၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်ကော်မတီ(၃)ရပ်မှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ နယ်မြေခံ တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့များမှ တပ်မတော်သားများ၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ ပါဝင်သော စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၄ သို့

မဒေါက်၊ ငါးသိုင်းချောင်းနှင့် ဘားအံမြို့ စိုးရိမ်ရေမှတ် ကျော်လွန်နေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် မဒေါက် မြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၇ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာ ချက်အရယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် အထက် ၅၁ စင်တီမီတာ (ပေခွဲ) ခန့် ကျော်လွန်နေသည်။ အဆိုပါ မြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက်သုံးရက်အတွင်း ယင်းမြို့ ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

ဝန်မြစ်ရေသည် ငါးသိုင်း ချောင်းမြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၇ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ် သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာ ချက်အရ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ် ရေမှတ်အထက် ၂၀ စင်တီမီတာ (ပေဝက်ခန့်)ကျော်လွန်နေသည်။

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၂ သို့

လန်းဆန်းပျော်ရွှင်
DAGON LEMON SPARKLING

Looking for Freshness and Happiness

Fresh LEMON SPARKLING

ဖုန်း - ၀၀ - ၆၅၁၀၇၇၊ ၆၅၂၀၆၉၊ ၆၅၆၀၄၅၊ ၆၅၆၀၄၆
www.mecwebsite.com

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၂၉-၇-၂၀၁၅ ဝုဒ္ဓဟူးနေ့

ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကို အသုံးပြု

မုတ်သုံလေအားကောင်းလျှင် မြန်မာနိုင်ငံ အလယ်ပိုင်းဒေသများမှာ ယခင်က မိုးနည်းသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းသည် မုတ်သုံလေနှင့် ပြောင်းပြန်အချိုးကျသည်။ ယခု မုတ်သုံလေအားကောင်းသောအခါ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသများ မိုးကောင်းလာသည်ကို တွေ့ရသည်။ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ယခင်ပုံမှန်ဖြစ်ရုံဖြစ်စဉ် ပြောင်းလဲလာခြင်း ဖြစ်သည်။

ပေါက်ရောက်တတ်သည်။ သန်း၊ ဒဟတ်၊ ရှား၊ ထနောင်း စသည့်အပင်များ ပေါက်ရောက်သည်။ အချို့ဒေသများတွင် အင်တိုင်းတောများရှိပြီး သစ်ရာနှင့် အင်ကြင်းပင်များပေါက်ရောက်သည်။ ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးများလာသည်။ မုတ်သုံလေအားကောင်းသည် ဖြစ်စေ၊ အားနည်းသည်ဖြစ်စေ မိုးရွာသွန်းသည့် နှစ်များ များလာသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသများအဖို့ ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှုကို ထိရောက်စွာအသုံးပြုရမည့် အချိန်ရောက်လာသည်။ ဦးစွာ မြေဆီလွှာကို ထိန်းသိမ်းနိုင်မည့် သစ်ရာ၊ အင်ကြင်း၊ ပိတောက်၊ ထနောင်း စသည့်အပင်ကြီးများကို ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးသင့်သည်။ သစ်တော၊ သစ်ပင် ထူထပ်လျှင် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကို ကာကွယ်နိုင်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသနေပြည်သူများအဖို့ မိုးမကြိုက်သော်လည်း မိုးရေချိတ် မိမိဒေသစီမံခန့်ခွဲမှုအောင် သစ်တော၊ သစ်ပင်များကို ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးသင့်သည်။ မိုးရေကိုသိုလှောင်ပြီး ဆယ်နှစ်ရာသီ စိုက်ပျိုး နိုင်အောင် ကြိုးပမ်းသင့်သည်။ ရာသီဥတုနှင့်လိုက်ဖက်သည့် သီးနှံပင်များကို ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုးကြမည်ဆိုလျှင် မိုးဖျက်သဖြင့် သီးနှံပျက်ရသည်ဟု အပြစ်ပုံချ နေစရာလိုမည်မဟုတ်ချေ။ အလယ်ပိုင်းဒေသ မြေလွှာညှစ်ရသည်မှာလည်း မိုးခေါင်သောကြောင့် ဖြစ်သည်။ မိုးကောင်းလျှင် မြေလွှာထိန်းသိမ်းရေး၊ ကောင်းမွန်ရေးအတွက် သစ်ပင်ကိုချစ်ခင်စိုက်ပျိုးကြရမည်။ ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်း

တစ်ခွင်တွင် စိမ်းစိမ်းစိုစိုနှင့် လှပဝေသာနေသည်။ မြစ်ချောင်းများ မပေါများ သဖြင့် ရေကြီး၊ ရေလျှံခြင်းလည်း မရှိချေ။ ရွာသွန်းဖြိုးသည့် မိုးရေကိုသာ ရယူအသုံးပြုလိုပေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကျယ်ပမာဏ စတုရန်းမိုင်ပေါင်း ၂၆၀၆၀၀ ရှိသည့် အနက် ယခင်ကဧရိယာ ၅၄ ဒသမ ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းမှာ သစ်တောကြီးများ ဖုံးလွှမ်းခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသမှာ အပူပိုင်းဒေသဖြစ် သော်လည်း သစ်တောကြီးများရှိခဲ့သည်။ ပျဉ်းမနားသစ်တောကြီးမှာ ထင်ရှားသည်။ ကြိုးပြင်တော၊ ကြိုးပိုင်းတောများရှိခဲ့သည်။ ထိုသစ်တောကြီးများမှာ အပူ၊ အအေး၊ လေ၊ မိုး စသည့်ရာသီဥတုများကို ညီညွတ်မျှတကောင်းမွန်စေရန် ကူညီသည်။ ရေများကို အလဟဿ အကျိုးမဲ့စီးဆင်းမသွားစေဘဲ ထိန်းသိမ်းပေးထားသည်။ ရေစီးတွင် အဖိုးတန် မြေဆီလွှာများ ကျေပျက်ပျက်စီးခြင်းမရှိစေရန်လည်း ကာကွယ်ပေး ထားသည်။ ပြည်သူများနှင့်တိုင်းပြည်အတွက် လိုအပ်သော အဖိုးတန်သစ်၊ ဝါး စသည်တို့ကို အလွယ်တကူရရှိနိုင်အောင် အထောက်အပံ့ပေးသည်။ သို့သော် ယခုအခါ လူတို့၏ပယောဂကြောင့် သစ်တောများပြုန်းတီးသွားပြီး ရာသီဥတုလည်း ဖောက်ပြန်လာသည်။ ထို့ကြောင့် ရာသီဥတုကို ရာသီဥတုနှင့် ကျွန်ုပ်တို့တူစားကြရမည်။ သစ်တောမရှိ၍ ရာသီဥတုဖောက်ပြန်၊ ရာသီဥတုဖောက်ပြန်သဖြင့် ယခုလိုမိုးများနေချိန်တွင် သစ်တောများကို ပြန်လည်ထူထောင်ကြရမည်။ သို့သော် ရာသီဥတုမှန်ကန်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့မြေလွှာလည်း စိုပြည်လှပလာမည် ဖြစ်သည်။ ။

သာစည်မြို့နယ်တွင် ကျောင်းဆောင်သစ် ၃၃ ဆောင် တိုးချဲ့ဆောက်လုပ် ယခုနှစ်အတွင်း အပြီးတည်ဆောက်သွားမည်

သာစည် ဇူလိုင် ၂၈
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိတ္ထီလာ ခရိုင် သာစည်မြို့နယ်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်၌ ပညာရေး ဌာန၏ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်မှ အခြေခံပညာ ကျောင်းများတွင် ကျောင်းဆောင်သစ် ၃၃ ဆောင်ကို တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ခွင့်ရရှိခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ပထမ အပတ်မှ စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါကျောင်းဆောင်သစ်များ ဆောက်လုပ်ခွင့်ရရှိသည့် ကျောင်းများ မှာ မြင်းကွက်ကျေးရွာ အမက၊ သမန်းကန်ကျေးရွာ အမက၊ အင်းဝင်း ကျေးရွာ အမက၊ အောင်သာကျေးရွာ အမက၊ နှမ်းကန်ကျေးရွာ အမက၊ ဘွဲ့ခြားကျေးရွာ အမက၊ ညောင်ကန် ကျေးရွာ အမက၊ ဆံမြိတ်ရှည်ကျေးရွာ အမက၊ ညောင်ကုန်း(တ)ကျေးရွာ အမက၊ ပြန်ကန်ကျေးရွာ အမက၊ ကမ္ဘာမြင့်ကျေးရွာ အမက၊ သန်ပွေ့ ကျေးရွာ အမက၊ ဘုရားကုန်းကျေးရွာ အမက၊ ရင်ဇင်းကျေးရွာ အမက၊ ဘုန်းတလတ်ကျေးရွာ အမက၊ ကျပြင် ကျေးရွာ အမက၊ ကျောင်းရွာကျေးရွာ အမက၊ ချောင်းဆုံကျေးရွာ အမက၊ စိုက်ပျိုးရေးကျေးရွာ အမက၊ ဖိုးသား နိုင်းကျေးရွာ အမက၊ ဝှေးကုန်း(န) ကျေးရွာ အမက၊ ဟံဇားကျေးရွာ အထက၊ လက်ထပ်ကုန်းကျေးရွာ အမကတို့ဖြစ်ကြပြီး အဆိုပါကျေးရွာ များတွင် ပေ (၆၀ x ၃၀)ရှိ သွပ်မိုး၊ အုတ်ညှပ် တစ်ထပ်ကျောင်းဆောင် များနှင့် သီရိမင်္ဂလာ မူလွန်ကျောင်း တွင် ပေ (၈၀ x ၃၀)ရှိ အုတ်ညှပ်၊ သွပ်မိုး တစ်ထပ်ကျောင်းဆောင် တစ်ဆောင်၊ မောင်းမဆည်ကျေးရွာ မူလွန်ကျောင်း နှင့် သနပ်ကန်ကျေးရွာ မူလွန်ကျောင်း မောင်ကို(သာစည်)

အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပမည်

မဲစာရင်းမှာအမည်ပါမှ မဲပေးနိုင်ကြောင်း သတိချပ်စေလိုပါသည်။ မဲစာရင်းမှားယွင်းမှု ရှိနေသော်လည်း မဲပေးခွင့်မဆုံးရှုံးနိုင်ပါ။ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ အမှန်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ခံပြောကြားသူရှိလျှင် ပြင်ဆင်ရေးမှတ်၍ မဲပေးခွင့်ပြုရမည်ဟု လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲနည်းဥပဒေများ ၅၀(ဂ)တွင် အတိအလင်း ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	ဇူလိုင်	၂၈
ရွှေဈေး	၇၃၂၀၀၀	- ၇၃၂၀၀၀
မန္တလေး	၇၃၂၀၀၀	- ၇၃၂၀၀၀

စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း

(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၉၀ ကျပ်
(ခ) အောက်တိုန်း ၇၅	တစ်လီတာ	၈၂၀ ကျပ်
(ဂ) အောက်တိုန်း ၇၂	တစ်လီတာ	၇၃၀ ကျပ်
(ဃ) ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၇၁၀ ကျပ်

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	= ၁၂၃၈. ၀
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	= ၁၃၇၃. ၆
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	= ၁၉၉. ၃၇
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	= ၃၅. ၅၃၄
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	= ၃၂၄. ၅၉
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	= ၁၉. ၃၀၀
(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	= ၁၀၀၄. ၇
(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	= ၁၀၅. ၈၉
(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၉၀၂. ၀၇
(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၉၀၄. ၉၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ချက်ညွှန်းနှုန်း



တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်းရန်ပုံငွေ ရုပ်ရှင်၊ သဘင်၊ ဂီတ အနုပညာဖျော်ဖြေပွဲ ကျင်းပမည်

ပုသိမ် ဇူလိုင် ၂၈
အဆိုပါရန်ပုံငွေပွဲတွင် ဒါရိုက်တာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့ တွင် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် Story Book Entertainment မှ စီစဉ်သော ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပညာရေး ဖောင်ဒေးရှင်းရန်ပုံငွေ ရုပ်ရှင်၊ သဘင်၊ ဂီတ အနုပညာဖျော်ဖြေပွဲ ကို ဩဂုတ် ၁ရက်နှင့် ၂ ရက်တို့တွင် ၇ နာရီမှစ၍ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကပြတင်ဆက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မောင်မောင်မြင့်(ပြန်/ဆက်)

သစ်ပင်စိုက်ပါ နို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြမြ

စာတည်းမှူးချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းများ - ဦးလှစိန်၊ ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ ဦးစန်းအောင်
သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ အောင်စန်းစိုး၊ အောင်ကျော်ကျော်

အနုပညာစာတည်း - ခင်ခင်သက်
အားကစားစာတည်း - မေလှဲသင်း
ဆောင်းပါးစာတည်း - စန္ဒာဝင်း
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဟိန်းထက်လင်း၊ နိုင်လင်းကြည်၊ မြိုးစန္ဒာမြင့်

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - သီသီမင်း၊ အောင်ကျော်ဦး၊ ခင်ဇော်လီ၊ သန်းဇော်ဝင်း၊ မေသက်နိုင်၊ အေးအေးမြင့်၊ ခင်စုစုလှိုင်

ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ခင်မောင်ဝင်း၊ ဇေယျာဝင်း(ဖိုးခွား)
အထူးသတင်းထောက် - စုနှင်းလှ၊ သီရိ

ပြည်တွင်းရေးရာ

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ဂျပန်နိုင်ငံ ရေပျံစီးအုပ်စု၏ ဝါရင့်ဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ယိုရှီဟိရို ရှိဂဲဟိစ ဦးဆောင် သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့မနန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံ သည်။(ယာဝုံ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ဟံသာဝတီအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်စီမံကိန်း အပါအဝင် အခြားသောအခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ လေဆိပ်များဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လေကြောင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ အကူအညီပေးရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်၊ ဦးဇင်ယော်၊ ဒေါက်တာ ဇော်မင်းအောင်၊ ဦးစိုးတင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



ခရီးသွားလာမှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရေး၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်မြှင့်တင်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

တတိယအကြိမ်မြောက် ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ် (3rd CLMV) ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဆင့်မြှင့် အရာရှိကြီးများအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှ စတင်၍ နေပြည်တော်ရှိ The Royal ACE Hotel ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာဝုံ)

3rd CLMV ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများ အစည်း အဝေးကို ယနေ့မနန်းလွဲပိုင်းတွင် ကျင်းပရာ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့မှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးများတက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဌေးအောင်က သဘာပတိအဖြစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြား ရာတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အလျင်မြန် ဆုံးနှင့် အကြီးမားဆုံးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသော လုပ်ငန်း တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးပြီးဆုံးနိုင် ငံများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများနှင့် ဝင်ငွေ ရရှိမှုကို အထောက်အပံ့ပေးနေသော အရင်းအမြစ်တစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် လူမှု ဘဝမြှင့်တင်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းစဉ် အတွက် ထိရောက်သောလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး လူတန်းစား အားလုံးအတွက် အဓိကျသော စီးပွားရေးမောင်းနှင်အား တစ်ရပ်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပခဲ့သော 7th CLMV Summit နှင့် 6th ACEMECS Summit တို့မှ ထုတ်ပြန်ထားသောကြေညာချက်တွင် ဦးစားပေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရမည့်ကဏ္ဍများအဖြစ် ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ စက်မှုလုပ်ငန်း၊ စွမ်းအင်၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း နှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် စသည့် ကဏ္ဍ(၈)ရပ်ကို ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့မှ နိုင်ငံ အကြီးအကဲများက အတည်ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ မိမိတို့အနေဖြင့် CLMV ခရီးစဉ်ဒေသသည်



ကမ္ဘာပေါ်ရှိ စိတ်ဝင်စားဖွယ်အကောင်းဆုံးသော ခရီးစဉ် ဒေသများအနက် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်လာစေရန်အတွက် အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံအသီးသီးရှိ ထူးခြားသော ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ရိုးရာဓလေ့အစဉ်အလာများ၊ ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ် များ တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ သဘာဝ ရှုမျှော်ခင်းများစသည့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းအရင်းအမြစ်များ ကို ပိုမိုကျယ်ပြန့်စွာ မြှင့်တင်ကြေညာသွားရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်း၊ ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် CLMV နိုင်ငံများ အကြား ရေရှည်တည်တံ့ပြီး တာဝန်ယူမှုရှိသောခရီးသွား လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံကောင်းများဖလှယ်ရေးနှင့် CLMV ခရီးစဉ်ဒေသသည် နိုင်ငံတကာခရီးစဉ်ဒေသတစ်ခု အဖြစ် ရောက်ရှိလာစေရေးအတွက် ဆွေးနွေးသွားကြရန် ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

၂၂ ရက်က နေပြည်တော်၌ ကျင်းပခဲ့သော 7th CLMV Summit နှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတွင်ကျင်းပခဲ့သော 2nd CLMV ခရီး သွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း နှင့်ဆက်စပ်သောဆွေးနွေးချက် ရလဒ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတို့မှ အသီးသီးဆွေး နွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် CLMV နိုင်ငံများမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးများက ဒေသတွင်းခရီးသွားလုပ်ငန်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးအတွက် သဘောတူကြေညာချက်တစ်စောင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အလားတူ CLMV ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဆင့်မြှင့် အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကျင်းပရာ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ

တို့မှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း အဆင့်မြှင့်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင်ဦးလွင်က သဘာပတိအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန် ၂၂ ရက်က နေပြည်တော်၌ ကျင်းပခဲ့သော 7th CLMV Summit တွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့်ဆက်စပ်သော ဆွေးနွေးချက်ရလဒ်များနှင့် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်က ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က ကျင်းပခဲ့သော 2nd CLMV ခရီးသွား လုပ်ငန်းဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၏ ဆွေးနွေးချက် ရလဒ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဆက်လက်၍ CLMV နိုင်ငံများ၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၅ ခုနှစ် ခရီးသွားလုပ်ငန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး စီမံချက် တွင်ပါရှိသော သတင်းအချက်အလက်နှင့် အတွေ့အကြုံ များဖလှယ်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ထုတ်ကုန်များဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုအရည်အသွေး မြှင့်တင်ရေးနှင့် အဆင့်သတ်မှတ်ရေး၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း နှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမြှင့်တင်ရေးစသည့်အချက်များကို အသေး စိတ်ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ၂၀၁၆-၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွက် CLMV နိုင်ငံများ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အနာဂတ်စီမံချက်များအဖြစ် ခရီးသွားလာမှုလွယ်ကူ ချောမွေ့စေရေး၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်မြှင့်တင်ရေး၊ ဒေသတွင်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပုဂ္ဂလိကအခန်းကဏ္ဍ ပါဝင်စေရေး၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဘဏ္ဍာ ငွေကြေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုမိတ်ဖက်အဖွဲ့ အစည်းများစသည့် တတိယအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေး၊ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသောခရီးသွား လုပ်ငန်းနှင့် တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာစေရေးစသည့်မြှင့် အသေးစိတ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဟင်္သာတ၊ ဇလွန်၊ ကလေးဝ၊ မုံရွာနှင့် တောင်ငူမြို့တို့ စိုးရိမ်ရေမှတ်ရောက်ရှိနိုင်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

ယနေ့မနန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ဧရာဝတီမြစ်ရေ သည် ဟင်္သာတမြို့တွင် ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၄၉ စင်တီမီတာ (တစ်ပေခွဲခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက် နှစ်ရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ယနေ့မနန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ဧရာဝတီမြစ်ရေ သည် ဇလွန်မြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၉၀ စင်တီမီတာ (သုံးပေခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်သုံးရက် အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ယနေ့မနန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေ သည် ကလေးဝမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၅၃ စင်တီမီတာ

(တစ်ပေခွဲခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ယနေ့မနန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် မုံရွာမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၄၉ စင်တီမီတာ(တစ်ပေခွဲခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ယင်း မြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ယနေ့မနန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် တောင်ငူမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၇၂ စင်တီမီတာ (နှစ်ပေခွဲခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါ မြစ်ရေသည် နောက်နှစ်ရက် အတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ပဲခူးနှင့်ရွှေကျင်မြစ်ရေ စိုးရိမ်ရေမှတ်ရောက်ရှိနိုင်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

ယနေ့နံနက် ၉ နာရီအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ပဲခူးမြစ်ရေသည် ပဲခူးမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၃၇ စင်တီမီတာ(တစ်ပေခန့်) တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

အလားတူ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ရွှေကျင်မြစ်ရေသည် ရွှေကျင်မြို့တွင် ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၅၀ စင်တီမီတာ(တစ်ပေခွဲခန့်) တွင်ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါ မြစ်ရေသည် နောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှသိရသည်။ (ကြေးမုံ)

နိုင်ငံတကာ

အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ပြိတိန်သဘောတူညီ

ဂျပန်စာ ဇူလိုင် ၂၈

အကြမ်းဖက်မှုနှင့် အစ္စလာမစ်နိုင်ငံတော်(အိုင်အက်စ်)အဖွဲ့တို့ကို တိုက်ဖျက်သွားနိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ပြိတိန်နိုင်ငံတို့ သဘောတူညီလိုက်ကြောင်း ပီတိအိုင်သတင်းဌာနက ဇူလိုင် ၂၈ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အိုင်အက်စ်စစ်ဆေးရေးဌာန၏ ခြိမ်းခြောက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံစလုံးအတွက် စိုးရိမ်မှုများ ဖြစ်ကြရကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပြီးနောက် ပြိတိန်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေးဗစ် ကင်မရွန်းက ပြောကြားသည်။

ဝန်ကြီးချုပ်ကင်မရွန်းသည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ မြို့တော်ဂျပန်စာသို့ နှစ်ရက်ကြာအလည်အပတ်ခရီး ရောက်ရှိနေသည်။

ဂျပန်စာနှင့်ဘာလီတို့ရှိလေဆိပ်များ၌ လုံခြုံရေး အစီအမံများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စအပါအဝင် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၏ အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်း အား အထောက်အကူပေးမည့် အစီအစဉ်တစ်ရပ်ကို မိမိအကောင်အထည်ဖော်မည်ဟု ကင်မရွန်းက ကတိပြု ပြောကြားသည်။



အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၏ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး လုပ်ငန်း၌ဆောင်ရွက်နေသူ အရာရှိ ၅၀ ခန့်ကို ပြိတိန်နိုင်ငံ ၌ လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသား ၅၀၀ခန့်သည် အိုင်အက်စ်အဖွဲ့တွင် ပါဝင်သည်ဟု မီဒီယာသတင်းများအရ သိရသည်။ **ပီတိအိုင်။**

အီရတ်နိုင်ငံ ဒီယာလာပြည်နယ်၌ ဘောလုံးပွဲကျင်းပစဉ် ပိုးပေါက်ကွဲ၊ လူလေးဦးသေဆုံး

ဘာကူဘာ ဇူလိုင် ၂၈

အီရတ်နိုင်ငံရှိ မငြိမ်မသက်ဖြစ်နေသော ဒီယာလာပြည်နယ်၌ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်က အပျော်တမ်း ဖလားဘောလုံးပြိုင်ပွဲကျင်းပစဉ်အတွင်း ပိုးပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ လူလေးဦးထက်မနည်းသေဆုံးပြီး ၁၀ဦး ထက်မနည်းဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

အဘူဆေဒါမြို့၌ ဒေသဆိုင်ရာ အပျော်တမ်း ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ၏ ဗိုလ်လုပွဲကျင်းပစဉ်တွင် လက်လုပ်ပိုး သုံးလုံးပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းမြို့မှာ အီရတ်နိုင်ငံ မြို့တော်ဘဂ္ဒဒ်၏ အရှေ့မြောက်ဘက် ၇၅ကီလိုမီတာအကွာတွင်ရှိကြောင်း ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ စစ်ဘက်ဌာနချုပ်မှ ဗိုလ်မှူးကြီးတစ်ဦးက ပြောကြား သည်။

ယင်းဘောလုံးပြိုင်ပွဲ၌ ပါဝင်ကစားကြသည့် ဘောလုံးအသင်းများမှ ကစားသမားအချို့မှာလည်း ပိုးပေါက်ကွဲကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများတွင် ပါဝင်ဖွယ်ရှိကြောင်းသတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။ **ရိုက်တာ။**



ထိုင်းအဲဝေစ် အလုပ်အကိုင် ၁၄၀၁ နေရာ ယခုနှစ်တွင် လျှော့ချရန်စီစဉ်

ဗန်ကောက် ဇူလိုင် ၂၈

ထိုင်းအဲဝေစ်အင်တာနေရှင်နယ် ကုမ္ပဏီသည် ဖွဲ့စည်းပုံပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး အစီအစဉ်တစ်ရပ်ကို အကောင် အထည်ဖော်မည်ဖြစ်ရာ ယခုနှစ်တွင် အလုပ်အကိုင် ၁၄၀၁ နေရာကို မိမိသဘောဆန္ဒအရ အငြိမ်းစားယူသည့် နည်းလမ်းမှ တစ်ဆင့်လျှော့ချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အနွှေးပေါ်နေသည့်လေကြောင်းခရီးစဉ် ပျံသန်းမှုများကိုလည်း ဆိုင်းငံ့ထားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါကုမ္ပဏီ၏ ဥက္ကဋ္ဌက ပြောကြားသည်။

နှစ်နှစ်တာ အကောင်အထည်ဖော်မည့် အစီအစဉ်အရ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုစရိတ်စကားများနှင့် လုပ်ငန်း ပမာဏတို့ကို ၂၀၁၅ခုနှစ်လျှော့ချသွားရန် ထိုင်းအဲဝေစ် အင်တာနေရှင်နယ်ကုမ္ပဏီက ရည်မှန်းထားသည်။ အဆိုပါ အစီအစဉ်အရ ကုမ္ပဏီ၏ လေယာဉ်များကို ပြန်လည်ရောင်းချခြင်းနှင့် ဝန်ထမ်းအင်အား လျှော့ချခြင်းတို့ပြုလုပ်ရန်လည်း မျှော်မှန်းထားသည်။

ထိုင်းအဲဝေစ်အင်တာနေရှင်နယ် ကုမ္ပဏီသည် နိုင်ငံတော်က ထိန်းချုပ်သည့်ကုမ္ပဏီအချို့တွင် ပါဝင်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလတွင် တပ်မတော်အစိုးရ အာဏာရရှိခဲ့ချိန်နောက်ပိုင်း အစိုးရ၏ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအစီအစဉ်တွင် အကျိုးဝင်သည့် ကုမ္ပဏီများတွင် ပါဝင်သည်။

ပြောင်းလဲနေသော အခြေအနေနှင့်အညီ အသုံးစရိတ်ဖြတ်တောက်လျှော့ချခြင်းနှင့် လေကြောင်းခရီးစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ပြန်လည်ကိုက်ညီခြင်းတို့ ပြုလုပ်ရသည်မှာ ဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ်ဖြစ်ကြောင်း ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ချာရန်ပေါင် ဂျိုတီကာရီရာက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ ကုမ္ပဏီသည် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်မှ စ၍ဗန်ကောက်မြို့မှ လေ့လာအိန်ဂျလိစ်မြို့သို့ ဗန်ကောက်မြို့မှ ရောမမြို့သို့ ပျံသန်းသည့် လေကြောင်းခရီးစဉ်များကို ရပ်ဆိုင်းမည်ဖြစ်သည်။ **ရိုက်တာ။**

အိန္ဒိယရဲစခန်းကို သေနတ်သမားများ တိုက်ခိုက်၊ ခုနစ်ဦးသေ

ဗန်ဂျပ် ဇူလိုင် ၂၈

လက်နက်ကိုင် သေနတ်သမားသုံးဦးက ပါကစ္စတန် နှင့် နယ်စပ် အိန္ဒိယပိုင် မြို့ငယ်တစ်ခုရှိ ရဲစခန်းကို ဇူလိုင် ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ခုနစ်ဦးသေဆုံးခဲ့သည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ မြောက်ပိုင်း ဗန်ဂျပ်ပြည်နယ် ရဲစခန်းက ယခုတိုက်ခိုက်မှုတွင် သေနတ်သမားများသည် မောင်းပြန် သေနတ်များနှင့် ပိုးပစ်လောင်ချာများကို အသုံးပြုတိုက် ခိုက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ တိုက်ခိုက်မှုမှာ ၁၂ နာရီခန့်ကြာမြင့်ခဲ့သည်။ အိန္ဒိယတာဝန်ရှိသူများက သေနတ်သမားများသည် ပါကစ္စတန်ဘက်မှ အိန္ဒိယသို့ ဝင်ရောက်လာခြင်းဖြစ်မည်ဟု သံသယရှိနေသည်။

ယခုတိုက်ခိုက်မှုသည် ပါကစ္စတန်နယ်စပ်ရှိ အိန္ဒိယ ရဲဘက်နှင့် စစ်ဘက်အဆောက်အအုံများကို ပစ်မှတ်ထား တိုက်ခိုက်မှုများအပေါ် သံသယရှိနေသည့် နောက်ဆုံးတိုက် ခိုက်မှုဖြစ်သည်။အိန္ဒိယနိုင်ငံက ယခုတိုက်ခိုက်မှုကို ပါကစ္စတန် က ထောက်ခံအားပေးနေသည်ဟု စွပ်စွဲထားသည်။

အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန်တို့သည် ကတ်ရိုမီးယားဒေသ ပိုင်ဆိုင်ရေးအငြင်းပွားမှုဖြင့် နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်တွင် တိုက်ပွဲ များ မကြာခဏဖြစ်ပွားလျက်ရှိကြသည်။ သို့သော် အိန္ဒိယ ဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီနှင့် ပါကစ္စတန်ဝန်ကြီးချုပ် နာဝပ် ရှရစ်စ်တို့သည် ယခုလအစောပိုင်းတွင် တွေ့ဆုံပြီး နှစ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်ရန် သဘောတူထားကြသည်။

အင်န်အိတ်ချီကော။

ကျွန်ုပ်တို့အမြန်ဆုံးအားပြန်သွင်းနိုင်သော လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကား တရုတ်နိုင်ငံတွင် စတင်အသုံးပြု

နင်ဘို ဇူလိုင် ၂၈

အားပြည့်သွင်းရန် ၁၀ စက္ကန့်မျှသာ ကြာသော ဘက်ထရီဖြင့် မောင်းနှင်သည့်ကျွန်ုပ်တို့အမြန်ဆုံးအားပြန် သွင်းနိုင်သော လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကားများကို တရုတ်နိုင်ငံ နင်ဘိုမြို့၌ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်တွင် ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် စတင်ပြေးဆွဲပြသခဲ့သည်။

ဘတ်စ်ကားမှာ ရှီကျင်းပြည်နယ် နင်ဘိုမြို့ရှိ မှတ်တိုင် ၂၄ နေရာရှိသော ၁၁ ကီလိုမီတာရှိသည့် လမ်းကြောင်းတစ်ခုကိုပြေးဆွဲခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒေသန္တရ

အာဏာပိုင်များကဆိုသည်။ လာမည့်သုံးနှစ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကားစက်ရုံတည်ရှိရာ နင်ဘိုမြို့တော်တွင် အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် စုစုပေါင်း လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကားအစီးရေ ၁၂၀၀ အသုံးပြုသွားမည် ဖြစ်သည်။ မြန်နှုန်းမြင့်ရထားထုတ်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ CRRC ၏ လုပ်ငန်းခွဲတစ်ခုဖြစ်သော Zhuzhou Electric Locomotive မှ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ ကျီကျင်ဟီ၏အဆိုအရ လျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကားမှာရပ်နားထားစဉ် သို့မဟုတ် ခရီးသည် များ အတင်အချုပ်လုပ်စဉ် အားပြန်သွင်းပြီးတစ်ခါအား

သွင်းပါက အနည်းဆုံး ၅ ကီလိုမီတာမောင်းနှင်နိုင်စွမ်း ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် ပြီးခဲ့သည့်ဧပြီလက ထုတ်လုပ်မှုစနစ် စတင်ခဲ့သော အဆိုပါလျှပ်စစ်ဘတ်စ်ကားမှာ အခြား လျှပ်စစ်ကားများထက် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း ထိ စွမ်းအင်သုံးစွဲမှုသက်သာသည်။ ယင်းလျှပ်စစ် ဘတ်စ်ကားတွင်ပါရှိသော လျှပ်စစ်စွမ်းအင်သိုလှောင်နိုင် သည့် အီလက်ထရွန်နစ်ကိရိယာကို အကြိမ်ရေတစ်သန်း အားသွင်းနိုင်ပြီး ဆယ်နှစ်ကြာအသုံးပြုနိုင်သည်။ **ဆင်ဟွာ။**



ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာနိုင်ငံ၏ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု ရေရှည်တည်တံ့စေရေးနှင့် အာဟာရပြည့်ဝစေရေး ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အာဟာရဖူလုံရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းကော်မတီ အစည်းအဝေး (၂/၂၀၁၅)ကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ကော်မတီဝင် ၅၀ ဦးတို့က ဦးဉာဏ်ထွန်း တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။(ယာပုံ)

အစည်းအဝေးသို့ လုပ်ငန်းကော်မတီဝင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များမှ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေး ဝန်ကြီးများ၊ ဗန်ကောက် FAO ရုံး၏ အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဌာနကူလိယစားလှယ်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အာဟာရဖူလုံရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်း ကော်မတီဝင် ၅၀ ဦးတို့က စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အာဟာရဖူလုံရေးလုပ်ငန်း သည် ရေရှည်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုများ ကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရများနှင့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊

မဟာဗျူဟာကျသည့်မူဘောင်ကို ချမှတ်ရာတွင် ပြည်သူ့ပုဂ္ဂိုလ်စုံစုံ ပေါင်းစည်းမှုပုံစံဖြင့် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့ မြန်မာနိုင်ငံ အပါအဝင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများတွင် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေကြပါကြောင်း၊ စက်တင်ဘာလတွင် ကျင်းပမည့် ကုလသမဂ္ဂညီလာခံတွင် ထောင်စုနှစ်လွန် ရည်မှန်းချက်များ (Sustainable Development Goals-SDGs) ကို အတည်ပြုမှာဖြစ်သည့် အတွက် SDGs ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင် အမှတ် (၂) ဖြစ်သည့် ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှုအဆုံးသတ်ရေး၊ အစားအစာဖူလုံရေး၊ အာဟာရပြည့်ဝရေးအတွက် စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အာဟာရဖူလုံရေးဆိုင်ရာမူဝါဒတွင် ထည့်သွင်း၍ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ မဟာဗျူဟာရေးဆွဲချမှတ်ရာတွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားသွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသားအဆင့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို သက်ဆိုင်ရာဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများအကြား စနစ်တကျ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် အရေးကြီးသကဲ့သို့ လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကိုလည်း စီးပွားရေးအလိုက် ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

သို့မှသာ Zero Hunger Challenge တွင် ပါဝင်သည့် အသက် (၂) နှစ်အောက် ကလေးငယ်များ ကြီးထွားမှုနှင့်စေခြင်းအား ရာနှုန်းပြည့် လျော့ချပေးရန်၊ တစ်နှစ်ပတ်လုံး လုံလောက်သော အစာရေစာ ရာနှုန်းပြည့် ရရှိစေရန်၊ စားနပ်ရိက္ခာထုတ်လုပ်မှု စနစ်အားလုံး ရေရှည်တည်တံ့စေရန်၊ လုပ်ကွက်ငယ်တောင်သူများ၏ ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝင်ငွေ ရာနှုန်းပြည့်တိုးမြှင့်စေရန်နှင့် အစားအစာလေ့ရှိမှုပျောက်စေရန် စသည့် မဏ္ဍိုင် ငါးခုကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

မဏ္ဍိုင်ငါးခု အောင်မြင်ရန်အတွက် အလေးထားစဉ်းစားရမည့် အရေးကြီးသည့် အချက်မှာ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုရေရှည် တည်တံ့ရေးဖြစ်ပါကြောင်း၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရန်အတွက် ပင်မကြီး လေးခုဖြစ်သည့် အစားအသောက်ရရှိနိုင်မှု၊ အစားအစာရရှိရန် လက်လှမ်းမီရန်အတွက် စီးပွားရေးနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံဆိုင်ရာအခြေအနေ၊ အစားအစာကို ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်စွာစားသုံးနိုင်မှုနှင့် အချိန်နှင့်အမျှ ဖြစ်ပေါ်နိုင်သည့် ဘေးကျရောက်ချိန်တွင် အစားအစာရရှိရန် စသည့် အချက်များကိုလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

FAO နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် National Zero Hunger Challenge ဆိုင်ရာ အစီအမံများအတွက် ၂၀၂၅ ခုနှစ်အတွင်းဆောင်ရွက်ရန်



ရည်မှန်းထားရှိပြီး ရည်မှန်းချက်ပြည့်မီရေးအတွက် ကာလအပိုင်းအခြား အလိုက် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ထည့်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စားနပ်ရိက္ခာ ဖူလုံမှုကို အထောက်အကူပြုနေသည့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ရေရှည်တည်တံ့ရေးအတွက် သယံဇာတအရင်းအမြစ်များ စနစ်တကျ အသုံးပြု နိုင်ရေး၊ သဘာဝအရင်းအမြစ်များ ရေရှည်ထိန်းသိမ်းကာကွယ်နိုင်ရန် လိုအပ် သည့် ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ဖြည့်ဆည်းရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးသည် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းဖြစ်သည့်အတွက် ကျေးလက်နေပြည်သူများ သာယာဝပြော ရေးကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဂေဟစနစ်ဖွံ့ဖြိုးပြီး လူမှု အဖွဲ့အစည်းနှင့် ပြည်သူများ အားကောင်းလာမှသာ လယ်ယာကဏ္ဍ ရေရှည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လယ်ယာနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ သည် ရေရရှိရေးပေါ်တွင် မူတည်နေသဖြင့် စားနပ်ရိက္ခာနှင့်အတူ ရေဖူလုံရေး အတွက်ကိုလည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ စနစ် တကျ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်အတွက် ထိရောက်ထက်မြက်သည့် စီမံ ခန့်ခွဲမှုစနစ်အားကောင်းရေးကို ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အနာဂတ်မျှော်မှန်းချက်များအရ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုနှင့် အာဟာရ ချို့တဲ့မှုများသည် နိုင်ငံများအကြား ဆက်၍ရှိနေဦးမည်ဟု ခန့်မှန်းထားပါ ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ရေရှည်အကျိုးကိုမျှော်လင့်၍ မဟာဗျူဟာများ ကို ချမှတ်သွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တစ်ဦးကျဝင်ငွေများ တိုးတက်လာသော် လည်း တစ်ဦးကျသွားမှုတွင် မလုံလောက်မှုများ ရှိနေဦးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးနှင့် အာဟာရပြည့်ဝရေးအတွက် လက်လှမ်းမီရေး ထည့် သွင်းစဉ်းစားထားရန် လိုပါကြောင်း၊ စားသုံးမှုပိုင်းတွင်လည်း ကျန်းမာသန်စွမ်းပြီး အာဟာရဖြစ်စေသည့် အစားအသောက်များကို လူတိုင်းစားသောက်စေရေး နှင့် အစားအစာလေ့ရှိမှုပျောက်စေရေးအတွက် အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးတွင် အဓိကကျသည့် လယ်ယာကဏ္ဍ၏ တီထွင်ဆန်းစစ်မှုများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ထည့်သွင်းစဉ်းစား သွားရမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်တွင်းစားသုံးမှုအတွက် လိုအပ်သည့် အဓိကကုန်စည် များနှင့် အခြားကုန်စည်များအတွက် ထုတ်လုပ်မှုတိုးတက်ရေးသာမက ပို့ကုန် တိုးမြှင့်ရေးအတွက်လည်း စဉ်းစားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကိုသာ အားထားရမည့် အိမ်ထောင်စုများလည်း ဆက်လက်ရှိနေမည်ဖြစ်၍ မြို့ပြဖြစ်ထွန်းမှုနှင့်အတူ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးကိုလည်း ဟန်ချက်ညီဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြို့ပြဖြစ်ထွန်းမှု နှင့်အတူ မြို့ပြစိုက်ပျိုးရေးတိုးတက်ဖြစ်ပေါ်ရေးကို နိုင်ငံတော်အပိုင်းအပြင် ပုဂ္ဂလိကအပိုင်းကလည်း ပါဝင်လာရန် စည်းရုံးဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များ အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်နှင့် ကုလသမဂ္ဂ အဖွဲ့အစည်းများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့်တင်ပြီး အမြင်ချင်းဖလှယ် ၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု ရေရှည်တည်တံ့စေရေးနှင့် အာဟာရ ပြည့်ဝစေရေးအတွက် ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းအခြေပြုရန် တိုက်တွန်းပါကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် FAO ၏ အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာရုံးမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က ကမ္ဘာနှင့်ဒေသတွင်း စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုအခြေအနေ၊ အနာဂတ်မျှော်မှန်းချက်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌ အကောင်အထည်ဖော်ရေးအတွက် Status of global and regional food security and future outlook and their implication to Myanmar နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် တင်ပြချက်အပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဒေါက်တာ ကံဇော်နှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက ရာသီဥတုနှင့် မြို့ပြပြောင်းလဲမှု၊ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍနှင့် လယ်ယာကဏ္ဍ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ တောင်သူ လယ်သမားများနှင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေး၊ အနာဂတ် တွင် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေး၊ ငတ်မွတ်မှုပျောက်ရေး၊ ထုတ်ကုန်များနှင့် တန်ဖိုးမြှင့်ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ တိုးတက်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးနှင့် ဈေးကွက်ရရှိရေး၊ အစားအစာလုံခြုံရေး၊ ကျေးလက်နေပြည်သူများ ဝင်ငွေရပေါက်ရလမ်းများ တိုးတက်ရရှိရေး၊ ရေလုံလောက်စွာရရှိရေးတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အပြန်အလှန် မေးမြန်းဆွေးနွေးကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတက FAO ၏ အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသဆိုင်ရာ ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် Dr. Hiroyuki Konuma နှင့် မြန်မာ နိုင်ငံဆိုင်ရာ FAO ဌာနကူလိယစားလှယ် Ms. Bui Thi Lan တို့အား ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

သြဂုတ်လ ပထမ ၁၀ ရက်ပတ်အတွက် မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒခန့်မှန်းချက်

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေ
ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း တစ်ကြိမ် ဖြစ်ပေါ်နိုင်သည်။ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် မုတ်သုံလေအားအသင့်အတင့်မှ အားကောင်းနိုင်သည်။
မိုးအခြေအနေနှင့် မိုးရွာရက်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြထက်ပိုပြီး ကျန်တိုင်း ဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြခန့်ရွာနိုင်သည်။
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ခုနစ်ရက်မှ ကိုးရက်ခန့်နှင့် ကျန် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် လေးရက်မှ ခြောက်ရက်ခန့် မိုးထစ်ချန်းရွာနိုင်သည်။
မြစ်ရေအခြေအနေ
ဧရာဝတီမြစ်ရေသည် မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဗန်းမော်မြို့နှင့် ကသာမြို့တို့တွင် ခြောက်ပေမှ ခုနစ်ပေခန့်၊ မန္တလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းမြို့၊ ပခုက္ကူမြို့၊ ညောင်ဦးမြို့၊ ချောက်မြို့၊ မင်းဘူးမြို့၊ မကွေးမြို့၊ အောင်လံမြို့၊ ပြည်မြို့၊ ဆီပင်သာမြို့၊ ဟင်္သာတမြို့နှင့် ဇလွန်မြို့တို့တွင် လေးပေမှ ငါးပေခန့် လက်ရှိရေမှတ်များ၏ အထက် မြင့်တက်လာနိုင်သည်။
ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ခန္တီးမြို့နှင့် ဟုမ္မလင်းမြို့တို့တွင် ခြောက်ပေမှ ရှစ်ပေခန့်နှင့် မော်လိုက်မြို့၊ ကလေးဝမြို့နှင့် မုံရွာမြို့တို့တွင် လေးပေမှ ငါးပေခန့် လက်ရှိရေမှတ်များ၏အထက် မြင့်တက်လာနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

မြန်မာသင်္ဘောသား ၂၀ ၏ မိသားစုများအား ကရုဏာကြေးပေးအပ်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၈
ရုရှားနိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်းဒေသ ကမ်းလွန် Okhotsk ပင်လယ်ပြင်၌ ဧပြီ ၁ ရက်က နစ်မြုပ်ခဲ့သည့် ရုရှားငါးဖမ်းရေယာဉ် Dalniy Vostok ဖြစ်စဉ် တွင် ပါဝင်ခဲ့သည့် ကွယ်လွန်/ပျောက်ဆုံး မြန်မာသင်္ဘောသား ၂၀ အတွက် ကရုဏာကြေး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀၀၀၀၀ ပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန (ဒေါ်ပုံ)အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကျင်းပရာ ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာန သင်္ဘောသားဌာနခွဲ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတိုးမြင့်က ကွယ်လွန်/ပျောက်ဆုံး မြန်မာသင်္ဘောသားတစ်ဦးလျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅၀၀၀ နှုန်းဖြင့် သင်္ဘောသား၏ မိသားစုများသို့ ပေးအပ်သည်။
ရုရှားသင်္ဘောကုမ္ပဏီမှ ပေးအပ်သော ကရုဏာကြေး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀၀၀၀၀ ကို ရုရှားနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးမှတစ်ဆင့် ရေကြောင်း ပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက လွှဲပြောင်းရရှိခဲ့ပြီး သင်္ဘောသား ၂၀ ၏ မိသားစုများသို့ ပြန်လည်ထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (တင်ထွန်းအောင်)

ဆောင်းပါး

ဤဝါဆိုလသည် နွေတစ်ပိုင်း၊ မိုးတစ်ပိုင်းရောနှောနေသော လရာသီဖြစ်ပြီး နွေနှောင်းကာလ မိုးဦးလလည်း ဖြစ်ပါသည်။ နွေလည်းမပါ၊ မိုးမမည်သေးသော အခါသမယ၊ နွေလိုလို မိုးလိုလို မသဲမကွဲဖြစ်ပေါ်နေသည်နှင့်အညီ နှစ်ရောင်ခြယ် နွေမိုးသရုပ်ဖော် ပန်းချီကားချပ်ကြီးသဖွယ် မြင်တွေ့ကြည့်နူးခံစားရမည်ဖြစ်သည်။

ဝိသုဒ္ဓါက(ပဲခူး)

ဒုက္ခခပ်သိမ်း ကင်းငြိမ်းရာအဖွဲ့ ဖြတ်နိဗ္ဗာန်သို့



မိုးဦးကာလဝါဆိုလ၏ မိုးကောင်းကင် ဝယ် အစိမ်းရောင်၊ အဝါရောင်၊ အနီရောင်၊ အမည်းရောင်၊ အဖြူရောင် စသည့် ဆေးရောင်စုံများ စီခြယ်ထားသော ချစ်စဖွယ်တိမ်တိုက်များအကြားမှ တစ်ခါ တစ်ရံ လျှပ်နွယ်လျှပ်ပန်းများ ထိုးထွက် လင်းလက်လျက်ရှိသည်။ ဝါဆိုလ၏ ရွာသွန်းသောမိုးကြောင့် မြစ်ပြင်လယ်တော တစ်ခွင်လုံး ရေများဖုံးလွှမ်းနေပေတော့၏။ တစ်ဆယ့်နှစ်ရာသီလူးတားစာဆိုဦးယာက လည်း ဝါဆိုလနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် လူးတား ကဗျာတွင် “ရာသီဇယ၊ ဝါဆိုလဟူ၊ မိုးမြေရိ မှောင်၊ လျှပ်ရောင်ပြုပြက်၊ မည်းနက်ဖြူပြာ၊ မိုးမိလ္လာနှင့်၊ စိမ်းဝါနီပြောင်၊ ရွာသွန်းဆောင် ၍၊ သဲသောင်ရေသွယ်၊ ရှယ်၍မြစ်ကမ်း၊ ဖြည့်တင်းကျမ်းနှင့်၊ လွမ်း၍မအိ၊ သည် ရာသီ” တွင် လွမ်းဆွေးဖွယ်ရေးဖွဲ့ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ယင်းသို့ ပသာဒကိုမြင်ရသူ ဘဝင်ဒိုက်အောင် စာဆိုဦးဖြေကလည်း ရှုထောင့်တစ်မျိုးမှ အမြင်တစ်မျိုးဖြင့် “တောတောင်မှောင်နက်၊ နတ်လောင်းရက် မှာ၊ ပုန်းညက်မာလာ၊ ငိုဝိုင်းတာနှင့် ရွှေညာတစ်ဖုံ၊ ရေဝယ်သုန်လို့၊ ကမ်းခုံ ကျွန်းညို၊ ဒိုက်မော့ဝဲသို့တော့တယ်၊ ငှက်ဖိုမယ်အောင်လည်း၊ သိုက်မြဲဆောင်၊ ဝါရှောင်သုံးတယ်နှင့် ထုံးချစ်လှယ်ကြို” ဟု ဖွဲ့ထား၏။

ပဉ္စင်းခံရှင်ပြုပွဲကို ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် ပြောင်းလဲကျင်းပလေ့ရှိ၏။ ဝါဆိုလဟူသည် ရဟန်းသံဃာတော်တို့ မိမိ၏ ကျောင်းအရာမအတွင်း၌ ဝါတွင်းသုံးလ ပတ်လုံး အရပ်တစ်ပါးသို့ မရွှေ့ပြောင်းဘဲ နေထိုင်သီတင်းသုံးခြင်းကို ရည်စူး၍ ဝါဆိုလ ဟုခေါ်ကြောင်း ဖော်ပြပြီးဖြစ်၏။ မြတ်စွာ ဘုရားရှင်လက်ထက်၌ ဘိက္ခုနှင့်ဘိက္ခုနီမအပါ အဝင် သံဃာများသည် ဝါတွင်းကာလ၌ ဒေသစာရိတ္တချီလေ့ရှိသည်။ ဤကဲ့သို့ အရပ်ရပ်သို့ လှည့်လည်သည်ရှိသော် စိမ်းစို သော မြက်ခင်းနှင့်တကွ စိုက်ပျိုးထားသော လယ်ယာတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ရောက်ကြ ကုန်၏။ ထိုအခါ လယ်ယာဦးကြီးတို့က “ဘိက္ခု၊ ဘိက္ခုနီမတို့သည် ဝါတွင်း၌ ခရီးသွားကြ ခြင်းကြောင့် စိမ်းစိုသောမြက်ခင်းကိုနင်း၍ ပိုးမွှားအစရှိသော သတ္တဝါတို့၏ အသက်ကို ဖျက်ဆီးကြလေသည်” ဟူ၍ ဝေဖန်ပြောကြား သည်ကို အကြောင်းပြု၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် “ရဟန်းသံဃာများကို ဝါတွင်း၌ ဒေသစာရိ လှည့်လည်သွားပါက ပါစိတ်အာပတ်သင့်၏” ဟုဆုံးမတော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝါဆို လပြည့်နေ့မှစ၍ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ အထိဖြစ်သော ဝါတွင်းသုံးလတွင် သံဃာသည် “ဣမသ္မိံ ဝိဟာရ ရေ ဣမံတေမာသံ ဝသံ ဥပေမိ” ဟုရှုတ်ဆို၍ မိုးတွင်းသုံးလပတ်လုံး ဤကျောင်းအရာမ၌ သီတင်းသုံးနေထိုင် မည်ဟု အဓိဋ္ဌာန်ပြုရသည်။ ဤကဲ့သို့ ဝါကပ်ကာ သံဃာတို့နှင့်ဆိုင်သော အကျင့် သီလသိက္ခာကို စောင့်ထိန်းကြရသည်ကို အကြောင်းပြု၍ ဝါဆိုလ ဝါကပ်သောလဟု ခေါ်လေ၏။

ပဉ္စင်းခံရှင်ပြုပွဲကို ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် ပြောင်းလဲကျင်းပလေ့ရှိ၏။ ဝါဆိုလဟူသည် ရဟန်းသံဃာတော်တို့ မိမိ၏ ကျောင်းအရာမအတွင်း၌ ဝါတွင်းသုံးလ ပတ်လုံး အရပ်တစ်ပါးသို့ မရွှေ့ပြောင်းဘဲ နေထိုင်သီတင်းသုံးခြင်းကို ရည်စူး၍ ဝါဆိုလ ဟုခေါ်ကြောင်း ဖော်ပြပြီးဖြစ်၏။ မြတ်စွာ ဘုရားရှင်လက်ထက်၌ ဘိက္ခုနှင့်ဘိက္ခုနီမအပါ အဝင် သံဃာများသည် ဝါတွင်းကာလ၌ ဒေသစာရိတ္တချီလေ့ရှိသည်။ ဤကဲ့သို့ အရပ်ရပ်သို့ လှည့်လည်သည်ရှိသော် စိမ်းစို သော မြက်ခင်းနှင့်တကွ စိုက်ပျိုးထားသော လယ်ယာတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ရောက်ကြ ကုန်၏။ ထိုအခါ လယ်ယာဦးကြီးတို့က “ဘိက္ခု၊ ဘိက္ခုနီမတို့သည် ဝါတွင်း၌ ခရီးသွားကြ ခြင်းကြောင့် စိမ်းစိုသောမြက်ခင်းကိုနင်း၍ ပိုးမွှားအစရှိသော သတ္တဝါတို့၏ အသက်ကို ဖျက်ဆီးကြလေသည်” ဟူ၍ ဝေဖန်ပြောကြား သည်ကို အကြောင်းပြု၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် “ရဟန်းသံဃာများကို ဝါတွင်း၌ ဒေသစာရိ လှည့်လည်သွားပါက ပါစိတ်အာပတ်သင့်၏” ဟုဆုံးမတော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝါဆို လပြည့်နေ့မှစ၍ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ အထိဖြစ်သော ဝါတွင်းသုံးလတွင် သံဃာသည် “ဣမသ္မိံ ဝိဟာရ ရေ ဣမံတေမာသံ ဝသံ ဥပေမိ” ဟုရှုတ်ဆို၍ မိုးတွင်းသုံးလပတ်လုံး ဤကျောင်းအရာမ၌ သီတင်းသုံးနေထိုင် မည်ဟု အဓိဋ္ဌာန်ပြုရသည်။ ဤကဲ့သို့ ဝါကပ်ကာ သံဃာတို့နှင့်ဆိုင်သော အကျင့် သီလသိက္ခာကို စောင့်ထိန်းကြရသည်ကို အကြောင်းပြု၍ ဝါဆိုလ ဝါကပ်သောလဟု ခေါ်လေ၏။

ပဉ္စင်းခံရှင်ပြုပွဲကို ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် ပြောင်းလဲကျင်းပလေ့ရှိ၏။ ဝါဆိုလဟူသည် ရဟန်းသံဃာတော်တို့ မိမိ၏ ကျောင်းအရာမအတွင်း၌ ဝါတွင်းသုံးလ ပတ်လုံး အရပ်တစ်ပါးသို့ မရွှေ့ပြောင်းဘဲ နေထိုင်သီတင်းသုံးခြင်းကို ရည်စူး၍ ဝါဆိုလ ဟုခေါ်ကြောင်း ဖော်ပြပြီးဖြစ်၏။ မြတ်စွာ ဘုရားရှင်လက်ထက်၌ ဘိက္ခုနှင့်ဘိက္ခုနီမအပါ အဝင် သံဃာများသည် ဝါတွင်းကာလ၌ ဒေသစာရိတ္တချီလေ့ရှိသည်။ ဤကဲ့သို့ အရပ်ရပ်သို့ လှည့်လည်သည်ရှိသော် စိမ်းစို သော မြက်ခင်းနှင့်တကွ စိုက်ပျိုးထားသော လယ်ယာတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ရောက်ကြ ကုန်၏။ ထိုအခါ လယ်ယာဦးကြီးတို့က “ဘိက္ခု၊ ဘိက္ခုနီမတို့သည် ဝါတွင်း၌ ခရီးသွားကြ ခြင်းကြောင့် စိမ်းစိုသောမြက်ခင်းကိုနင်း၍ ပိုးမွှားအစရှိသော သတ္တဝါတို့၏ အသက်ကို ဖျက်ဆီးကြလေသည်” ဟူ၍ ဝေဖန်ပြောကြား သည်ကို အကြောင်းပြု၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် “ရဟန်းသံဃာများကို ဝါတွင်း၌ ဒေသစာရိ လှည့်လည်သွားပါက ပါစိတ်အာပတ်သင့်၏” ဟုဆုံးမတော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝါဆို လပြည့်နေ့မှစ၍ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ အထိဖြစ်သော ဝါတွင်းသုံးလတွင် သံဃာသည် “ဣမသ္မိံ ဝိဟာရ ရေ ဣမံတေမာသံ ဝသံ ဥပေမိ” ဟုရှုတ်ဆို၍ မိုးတွင်းသုံးလပတ်လုံး ဤကျောင်းအရာမ၌ သီတင်းသုံးနေထိုင် မည်ဟု အဓိဋ္ဌာန်ပြုရသည်။ ဤကဲ့သို့ ဝါကပ်ကာ သံဃာတို့နှင့်ဆိုင်သော အကျင့် သီလသိက္ခာကို စောင့်ထိန်းကြရသည်ကို အကြောင်းပြု၍ ဝါဆိုလ ဝါကပ်သောလဟု ခေါ်လေ၏။

ပဉ္စင်းခံရှင်ပြုပွဲကို ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် ပြောင်းလဲကျင်းပလေ့ရှိ၏။ ဝါဆိုလဟူသည် ရဟန်းသံဃာတော်တို့ မိမိ၏ ကျောင်းအရာမအတွင်း၌ ဝါတွင်းသုံးလ ပတ်လုံး အရပ်တစ်ပါးသို့ မရွှေ့ပြောင်းဘဲ နေထိုင်သီတင်းသုံးခြင်းကို ရည်စူး၍ ဝါဆိုလ ဟုခေါ်ကြောင်း ဖော်ပြပြီးဖြစ်၏။ မြတ်စွာ ဘုရားရှင်လက်ထက်၌ ဘိက္ခုနှင့်ဘိက္ခုနီမအပါ အဝင် သံဃာများသည် ဝါတွင်းကာလ၌ ဒေသစာရိတ္တချီလေ့ရှိသည်။ ဤကဲ့သို့ အရပ်ရပ်သို့ လှည့်လည်သည်ရှိသော် စိမ်းစို သော မြက်ခင်းနှင့်တကွ စိုက်ပျိုးထားသော လယ်ယာတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ရောက်ကြ ကုန်၏။ ထိုအခါ လယ်ယာဦးကြီးတို့က “ဘိက္ခု၊ ဘိက္ခုနီမတို့သည် ဝါတွင်း၌ ခရီးသွားကြ ခြင်းကြောင့် စိမ်းစိုသောမြက်ခင်းကိုနင်း၍ ပိုးမွှားအစရှိသော သတ္တဝါတို့၏ အသက်ကို ဖျက်ဆီးကြလေသည်” ဟူ၍ ဝေဖန်ပြောကြား သည်ကို အကြောင်းပြု၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် “ရဟန်းသံဃာများကို ဝါတွင်း၌ ဒေသစာရိ လှည့်လည်သွားပါက ပါစိတ်အာပတ်သင့်၏” ဟုဆုံးမတော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝါဆို လပြည့်နေ့မှစ၍ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့ အထိဖြစ်သော ဝါတွင်းသုံးလတွင် သံဃာသည် “ဣမသ္မိံ ဝိဟာရ ရေ ဣမံတေမာသံ ဝသံ ဥပေမိ” ဟုရှုတ်ဆို၍ မိုးတွင်းသုံးလပတ်လုံး ဤကျောင်းအရာမ၌ သီတင်းသုံးနေထိုင် မည်ဟု အဓိဋ္ဌာန်ပြုရသည်။ ဤကဲ့သို့ ဝါကပ်ကာ သံဃာတို့နှင့်ဆိုင်သော အကျင့် သီလသိက္ခာကို စောင့်ထိန်းကြရသည်ကို အကြောင်းပြု၍ ဝါဆိုလ ဝါကပ်သောလဟု ခေါ်လေ၏။

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေး သင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၈ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် လသာမြို့နယ်နှင့် ဆိပ်ကမ်း မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာ အသိပညာပေးသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီက အထက(၂)လသာ မြည်လာခန်းမ၌ကျင်းပရာ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဥက္ကဋ္ဌဦးအောင်မိုးမြင့်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်

ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး လသာမြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလွင်မင်းက ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းလွင်၊ လသာမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျင်မှိန်နှင့်ဆိပ်ကမ်း

မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းအောင် တို့က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေး ပြောကြားသည်။ အဆိုပါ သင်တန်းကို လသာမြို့နယ်နှင့် ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ၊ လသာမြို့နယ်အတွင်းရှိ မဲရုံမှူး၊ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်သင်တန်းသား ၁၂၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဂိုအာမြို့ရှိ လေယာဉ်နှင့်ရေငုပ်သင်္ဘောများအား ကြည့်ရှုလေ့လာ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီး ရောက်ရှိ နေသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၂၇ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့ရှိ India Naval Aviation Squadron (INS Hansa) တွင် ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

လိုက်လံရှင်းလင်းပြသကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဦးဆောင်သောအဖွဲ့သည် ဂိုအာမြို့မှ ပူနေးမြို့သို့ အိန္ဒိယတပ်မတော်လေယာဉ်ဖြင့် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ထွက်ခွာရာ Fleet Officer, Goa Commanding Area မှ Rear Admiral Ravneet Singh နှင့်အနီး တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်တွင် ပို့ဆောင် နှုတ်ဆက်ကြသည်။



ကျော်သက်နှင့် စောဆန်းအောင်အဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင် ၅၈ ဦး ဥပဒေဘောင်အတွင်း ထပ်မံဝင်ရောက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် တပ်မတော် တို့၏ သဘောထားမူနန်းများကို သိရှိ နားလည်လာခြင်းကြောင့် ကျော်သက် နှင့် စောဆန်းအောင်အဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင် များ ဥပဒေဘောင်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ ယနေ့မွန်းလွဲ ပိုင်းတွင် ကရင်ပြည်နယ် ကြာအင်း ဆိပ်ကြီးမြို့နယ် ထီးဟူသံကျေးရွာရှိ နယ်ခြားစောင့်တပ် (BGF) သို့ စောဘိ ကြည် ခေါင်းဆောင်သော အဖွဲ့ဝင် ၅၈ ဦးသည် လက်နက်မျိုးစုံ ၄၅ လက်၊ ဗုံးသီးမျိုးစုံ ၆၇ လုံး၊ ကျည်မျိုးစုံ အတောင့် ၂၃၀၊ ကျည် အိမ်မျိုးစုံ ၇၉

ခု ရှေ့ထွက်မိုင်းသုံးလုံး၊ လက်ပစ်ဗုံး ဝင်ရောက်လာသူများအား နွေးထွေးစွာ တစ်လုံးတို့နှင့်အတူ ဥပဒေဘောင် ကြိုဆိုပြီး လိုအပ်သည်များ ကူညီ အတွင်း ထပ်မံဝင်ရောက်ခဲ့သည်။ ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရ အဆိုပါ ဥပဒေဘောင်အတွင်းသို့ သည်။ (မြဝတီ)

မဒေါက်၊ ငါးသိုင်းချောင်းမှ အဆိုပါမြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။ သံလွင်မြစ်ရေသည် ဘားအံမြို့တွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။ ဘားအံမြို့တွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။ (ကြေးမုံ)

ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် မော်တော်ကားစက်ရုံကြည့်ရှုလေ့လာ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေး ခရီး ရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဂိုအာမြို့မှ တစ်ဆင့် ပူနေးလေဆိပ်သို့ ဇူလိုင် ၂၇ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ရောက်ရှိရာ Airforce Station PUNE မှ Chief Operation Officer, Group Captain Vij နှင့် ဇနီးတို့က ကြိုဆိုကြ သည်။

၄၀ တွင် ရောက်ရှိရာ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ကုမ္ပဏီနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း ကြည့်ရှုလေ့လာ ရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံ ရှင်းလင်းပြသသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ချစ်ကြည်ရေး အဖွဲ့သည် မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် TA TA MOTORS မှ ပြန်လည် ထွက်ခွာလာရာ ခေတ္တတည်းခိုသည့် JW Marriott ဟိုတယ်သို့ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရောက်ရှိသည်။



TA TA MOTORS လုပ်ငန်းခွင်အား တွေ့ရစဉ်။ (မြဝတီ)

သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် တောင်လယ်ကျေးရွာတွင် တောင်ကျရေစီးဝင်မှုကြောင့် လူငါးဦးသေဆုံးပြီး လူသုံးဦးနှင့်တိရစ္ဆာန်များ ရေစီးဖြင့်ပျော်ပါပျောက်ဆုံး

သပိတ်ကျင်း ဇူလိုင် ၂၈ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင် ခရိုင် သပိတ်ကျင်းမြို့နယ်တွင် ဇူလိုင် ၂၇ ရက်က မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုကြောင့် ကျောက်ဖြူကျေးရွာ အုပ်စု တောင်လယ်ကျေးရွာတွင် မောင်ထွေးချောင်းမှ တောင်ကျရေများ စီးဝင်လာပြီး နံနက် ၁ နာရီခွဲခန့်တွင် ချောင်းနံဘေးရှိ နေအိမ်များမှ လေးဦးတို့ ရေထဲပျော်ပါသွားရာ ငါးဦးကျသေဆုံးလျက် ပြန်လည်ရှာဖွေ တွေ့ရှိခဲ့ပြီး သုံးဦးမှာ ပျောက်ဆုံးလျက် ရှိသည်။

ကောင်နှင့် ကျွဲတစ်ကောင် ပျော်ပါ ပျောက်ဆုံးပြီး စပါးခင်းများလည်း ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ တောင် လယ် ကျေး ရွာ သည် မန္တလေး-မိုးမိတ်ကားလမ်းနံဘေးတွင် တည်ရှိပြီး အိမ်ထောင်စု ၅၀၀ စုနှင့် လူဦးရေ ၂၀၀၀ ဦးနေထိုင်ကြောင်း၊ တောင်လယ်ကျေးရွာနှင့် တွင်းငယ် ကျေးရွာအတွင်းရှိ ရေညှာဦးတံတား နှင့် တောင်လယ်ကျေးရွာ ချောင်းကူး တံတားများ ပျက်စီးခဲ့သဖြင့် လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် ဒေသခံ ပြည်သူများ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ပို့ဆောင်

အဆိုပါ တောင်ကျရေနှင့်အတူ တောင်လယ်ကျေးရွာမှ နွား ၂၃ ဖူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် သွားရောက်ပြီး ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိသည်။ ရေတိုက်စားခဲ့သည့်လမ်းပန်းသား များအား သဲအိတ်များချ၍ ပြန်လည် ပြုပြင်ခြင်းနှင့် ရေဝင်ရောက်ခဲ့သည့် ကျေးရွာများတွင် ရွေ့လျားဆေးခန်း များဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် ပေးခြင်း၊ ထမင်းထုပ်များ ဝေငှပေး

ခြင်း၊ လမ်းတံတားများ ပြန်လည်ပြုပြင် ခြင်းနှင့် ယာယီတံတားများ ဆောက်လုပ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက် ကမ်းရိုးတန်းဒေသများ တွင် မိုးဆက်လက်ပိုနေ မည်။

အဆောင်ပစ္စည်းများကို လည်း ကောင်းမုံရွာမြို့ သာသနာ့ရောင်ခြည် သီလရှင်စာသင်တိုက်မှ ဦးစီးသည့် အလှူရှင်များက ဆန် ခုနစ်ပိုင်း၊ ဓာတ်ဆား တစ်အိတ်၊ ရေသန့်ဘူး ၁၀ ကတ်၊ ငါးပိဘူး သုံးထောင်၊ ထမင်းထုပ် ၁၅၀၀၊ အဝတ်အစား ၁၃ အိတ်တို့ကို လည်းကောင်း အသီးသီးလာရောက် လှူဒါန်းကြကြောင်း သိရှိရသည်။ (ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

မြဝတီ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျောပိုးမှ

မိဒီယာများအား အသိပေးပြန်ပေးနိုင်ရန်၊ ပြည်တွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများကိုလည်း ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၏ အရေးပါပုံကို မီးမောင်းထိုးပြရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက် (၄)ရပ်ဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ ဆန်းစစ်မှုအရ မြန်မာနိုင်ငံသည် ကုလသမဂ္ဂထောင်စုနှစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ရည်မှန်းချက်များပြည့်မီရေး လမ်းကြောင်းမှန်ပေါ်တွင် ရောက်ရှိနေသော်လည်း စိန်ခေါ်မှုများစွာ ကျန်ရှိနေပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ယခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ကျင်းပမည့် ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေညီလာခံသို့ အဆိုပြုတင်ပြသွားမည့် ရေရှည်တည်တံ့နိုင်သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရည်မှန်းချက်များကို ထောက်ခံကြိုဆိုပါကြောင်း မကူးစက်နိုင်သော ရောဂါများ၊ ဦးစားပေးခြင်းမခံရသော အပူပိုင်းဒေသဆိုင်ရာ ရောဂါများနှင့် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုရရှိရေး စသည့် အကြောင်းအရာများ ပါဝင်သည့်အတွက် ဖြစ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုရရှိရေးအတွက် ပထမအဆင့်အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ နည်းပညာနှင့် ငွေကြေးအကူအညီဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ကြုံတွေ့နေရသည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အခက်အခဲအနေဖြင့် ပထမအချက်မှာ ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးအဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများကို နားလည်သဘောပေါက်ရန် လိုအပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သတင်းမီဒီယာများသည်လည်း ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးအဆင့်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အရေးကြီးသည့်အခန်းကဏ္ဍက ပါဝင်နေပါကြောင်း။

ဒုတိယအချက်မှာ ကူးစက်ရောဂါများ ကာကွယ်နိုင်ရန်ရေးသည့် ကြိုးမားသည့် စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်နေကြောင်း၊ တတိယအချက်မှာ မကူးစက်တတ်သောရောဂါ ဖြစ်ပွားမှုများသည် ကြီးမားသောခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်လာကြောင်း၊ စတုတ္ထအချက်မှာ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအတွက် ဘဏ္ဍာငွေသုံးစွဲမှုတိုးမြှင့်ခြင်းပြုလုပ်ရုံသာမက ဆက်လက်ပြီး တိုးမြှင့်အသုံးပြုနိုင်ရေးဖြစ်ကြောင်း။

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအတွက် ဘဏ္ဍာငွေ (၇၅၅)ဘီလီယံကျပ် (အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၆၀၂ သန်း) ခွဲဝေပေးခဲ့ရာ ၂၀၁၀-၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာနှစ် ခွဲဝေမှုထက် (၈ ဒသမ ၇) ဆခန့် ပိုမိုတိုးမြှင့်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် အဓိကလိုအပ်သည့် ဆေးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများကို ၂၀၁၁ ခုနှစ်ထက် ၃၅ ဆ တိုးမြှင့်ဝယ်ယူနိုင်ခဲ့ပြီး တန်ဖိုးအားဖြင့် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၁၂ သန်းခန့်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများတွင် ရန်ပုံငွေတိုးမြှင့်ပေးခဲ့သည့်အတွက် ရလဒ်အနေဖြင့် လူနာများမှ စိုက်ထုတ်ကုန်ကျရငွေသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျော့ချနိုင်ခဲ့ကြောင်း။

ဆက်လက်၍ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးရန် အခြေခံအဆောက်အအုံများ၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လအထိ ဆေးရုံများ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်မှုတွင် ၁၅ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်လာပြီး ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုဆရာမများလည်း ၂၅ ရာခိုင်နှုန်း တိုးမြှင့်ပေးထုတ်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအတွက် ဆရာဝန်များခန့်ထားမှု ၃ ဆခန့်နှင့် သူနာပြုခန့်ထားမှုအရေအတွက် ၃၇ ရာခိုင်နှုန်း မြှင့်တင်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ဘဏ္ဍာငွေတိုးမြှင့်မှုနှင့်အတူ တောင်ကြီးမြို့တွင် ၄၆ ဧက ကျယ်ဝန်းသော မြေဧရိယာပေါ်၌ ဆေးတက္ကသိုလ်အသစ်တစ်ခု ဖွင့်လှစ်သွားရန်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၏ အရည်အသွေးနှင့် အရည်အချင်းတိုးတက်လာစေရန် ရန်ကုန်မြို့ရှိ ဆေးတက္ကသိုလ် (၁)တွင် သားဖွားမီးယပ်ပညာ၊ ကလေးဆေးပညာ၊ ရောဂါဗေဒ၊ မေ့ဆေးပညာ၊ ဓာတ်မှန်ပညာ၊ အရေးပေါ်ဆေးပညာများကို ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာဘဝတန်းများ ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ဝန်ထမ်း



ဆရာဝန်များနှင့် ဝန်ထမ်းမဟုတ်သော ပုဂ္ဂလိကဆရာဝန်များကိုလည်း သင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရရန် စီစဉ်ပေးခဲ့ပါကြောင်း။

ပြည်တွင်းပြည်ပ နိုင်ငံတကာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ၏ အဓိကလိုအပ်ချက်သည် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်လွှမ်းခြုံမှုရရှိရန်ဖြစ်ပြီး လူထုအခြေပြုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများသည်လည်း အရေးပါသောအခန်းကဏ္ဍတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ထို့ပြင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအထောက်အပံ့များလည်း ဆက်လက်လိုအပ်နေပြီးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလွှမ်းခြုံရေးအတွက် ထောက်ပံ့နေသော ကမ္ဘာ့ဘဏ်ကိုလည်းကောင်း၊ အိတ်ချ်အိုင်ဗီ/အေအိုင်ဒီအက်စ်ရောဂါ၊ တီဘီရောဂါနှင့် ငှက်ဖျားရောဂါကာကွယ်တိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ၂၀၁၃-၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၅၄ သန်းထောက်ပံ့နေသော ကမ္ဘာ့ဘဏ်နှင့် အဖွဲ့ကိုလည်းကောင်း၊ မိခင်/ကလေးကျန်းမာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးစနစ်တိုးတက်ရေးအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ထောက်ပံ့ပေးနေသော “ထောင်စုနှစ်သုံးမျိုးရန်ပုံငွေ”အားလည်းကောင်း ကျေးဇူးတင်ပါကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ ထောက်ပံ့ပေးနေသော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၏ အကူအညီဖြင့် ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် လူထုပဟိုပြုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ ယခုညီလာခံမှ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် အထောက်အကူပြုမည့် ရလဒ်ကောင်းများ ထွက်ပေါ်လာစေရန် ဆုတောင်းပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ကမ္ဘာ့လုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ ပရော်ဖက်ဆာ ဒင်းန့်ဂျွမ်ဆွန်က ထွန်းသစ်စမြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ကျန်းမာရေး၏ အရေးပါမှုခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ညီလာခံသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။

ယင်းနောက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ ဦးစားပေးရေး ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဒဲရစ်မစ်ချယ်လ်က မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာမှုအတွက် ကျန်းမာရေးသည် အခြေခံအုတ်မြစ် ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ တူရကီနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဟောင်း ပရော်ဖက်ဆာ ဒေါက်တာရီကတ်အက်ဒင်က ကျန်းမာရေးအတွက် ဦးဆောင်မှုခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီးဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုဒီပလိုမာတစ်ဦးကို ပြသသည်။

ယင်းနောက် မျက်နှာစုံညီဆွေးနွေးခြင်းကဏ္ဍတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုလိုအပ်ချက်များ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်သိန်းသိန်းဌေး၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မောင်သိန်းနှင့် ပြည်ကြီးခင်အဖွဲ့အစည်းမှ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ ဒေါ်နွယ်ဇင်ဝင်းတို့က ဆွေးနွေးကြသည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအပြီးတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ပင်းရှင်းပဟိုဌာန မြေညီထပ်တွင် ခင်းကျင်းပြသထားရှိသည့် ရပ်ရွာပြည်သူများ၏ ပြခန်းများကို ကြည့်ရှုလေ့လာသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထို့နောက် ညီလာခံကို အစီအစဉ်များအတိုင်း ကျင်းပခဲ့ရာ ဇူလိုင် ၂၉ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ ထုတ်ပြန်ထားသော အစီရင်ခံစာများအရ မြန်မာပြည်သူများတွင် သွေးတိုးရောဂါဖြစ်ပွားခြင်း၊ အဝလွန်ခြင်းနှင့် ဆေးလိပ်/ဆေးရွက်ကြီးသုံးစွဲခြင်းသည် အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင်း နိုင်ငံများထက် ပိုမိုမြင့်မားလျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံတွင် သေဆုံးမှု၏ ၅၉ ရာခိုင်နှုန်းမှာ မကူးစက်တတ်သော ရောဂါများကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ခန့်မှန်းထားပြီး အသက်အရွယ် ၃၀ နှင့် ၇၀ နှစ်အကြားရှိသူများ၏ လေးပုံတစ်ပုံမှာ မကူးစက်တတ်သော ရောဂါများကြောင့် သေဆုံးနိုင်ကြောင်းသိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မုန်တိုင်းငယ်အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

မုန်တိုင်းငယ်အခြေအနေ

ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အရှေ့မြောက်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော မုန်တိုင်းငယ်သည် တောင်ဘက်သို့အနည်းငယ်ရွေ့လျားခဲ့ပြီး ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ စစ်တကောင်းမြို့၏ အနောက်တောင်ဘက် မိုင် ၁၀၀ ခန့်၊ မြန်မာနိုင်ငံ မောင်တောမြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် မိုင် ၁၃၀ ခန့်နှင့် စစ်တွေမြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် မိုင် ၁၇၀ ခန့်အကွာ ပင်လယ်ပြင်ကို ဗဟိုပြုနေသည်။

မုန်တိုင်းငယ်၏ လက်ရှိအခြေအနေမှာ အဝါရောင်အဆင့်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံဘက်သို့ ဦးတည်ရွေ့လျားမည့်အခြေအနေမရှိဟု သတ်မှတ်သော်လည်း ထူးခြားမှုရှိပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

မုန်တိုင်းငယ်၏ တည်နေရာ၊ ဗဟိုချက်လေဖိအားနှင့် လေတိုက်နှုန်း

အဆိုပါမုန်တိုင်းငယ်သည် ညနေ ၄ နာရီခွဲအချိန်တွင် မြောက်လတ္တီကျု ၂၁ ဒသမ ၅ ဒီဂရီနှင့်အရှေ့လောင်ဂျီကျု ၉၀ ဒသမ ၂ ဒီဂရီတွင်ရှိပြီး ဗဟိုချက်လေဖိအား ၉၉၄ ဟက်တိုပါစကယ်နှင့် အမြင့်ဆုံးလေတိုက်နှုန်းမှာ တစ်နာရီလျှင် ၄၅ မိုင်နှုန်းဖြစ်သည်။

သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

အဆိုပါမုန်တိုင်းငယ်၏ အရှိန်ကြောင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအောက်ပိုင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချရန်ရှိပြီး ဒေသအလိုက် မိုးကြီးခြင်း၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်ခြင်းနှင့် ရုတ်တရက် ရေကြီးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်မည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးခြင်း၊ လေပြင်းတိုက်ခတ်ခြင်းနှင့် ရုတ်တရက်ရေကြီးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် မကြာခဏ မိုးသက်လေပြင်းများ ကျရောက်ပြီး လှိုင်းကြီးမည်။ မိုးသက်လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင်လေသည်။ တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၄၀ မှ ၄၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။

အကြံပြုချက်

မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့ရှိ ကမ်းရိုး ကမ်းဝေးငါးဖမ်းရေယာဉ်များ၊ သင်္ဘောများအနေဖြင့် ကြိုတင်သတိပြုရန် အကြံပြုထားကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒဌာနကြားမှ ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းများ ဆက်လက်တင်သွင်းလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းများ ဆက်လက်တင်သွင်းလျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်တွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၅ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းနှစ်ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၂၈ ဦးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးတို့ တင်သွင်းခဲ့ပါသည်။

ဇူလိုင် ၂၀ ရက်မှ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်အထိ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၃၁ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၅၈ ဦးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၅၈ ဦးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၃ ဦး စုစုပေါင်း ၁၁၄ ဦးရှိပြီဖြစ်ပြီး နိုင်ငံရေးပါတီ ၁၄ ပါတီနှင့် တစ်သီးပုဂ္ဂလ ၂၂ ဦးတို့မှာ အမည်စာရင်းတင်သွင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရှိရသည်။ အမည်စာရင်းတင်သွင်းမှုအသေးစိတ်အား ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် Website www.uecmyanmar.org တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈
မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်း ဇွန်လနှင့် ဇူလိုင်လအတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အချို့တွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးဗဟိုကော်မတီနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းကော်မတီတို့၏လမ်းညွှန်စီမံကြီးကြပ်မှုဖြင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနက ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အရေးပေါ်လိုအပ်သောပစ္စည်းများ၊ အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းများ၊ ဆန်ရိက္ခာနှင့် ခေါက်ဆွဲ၊ ကြက်ဥများ ထောက်ပံ့ခြင်းနှင့် သေဆုံးသူထောက်ပံ့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တော၊ အမ်း၊ သံတွဲ၊ ကျောက်တော်၊ ဝှုနှင့် တောင်ကုတ် မြို့နယ်များတွင် နေအိမ် ၃၈၄ လုံး ရေပျော်ပါးဆုံးရှုံးပြီး နေအိမ် ၁၈၆၇ လုံး ရေဝင်ပျက်စီးခဲ့မှုကြောင့် လူဦးရေစုစုပေါင်း ၁၃၅၄၂ ဦး ဘေးဒုက္ခကြုံတွေ့ခဲ့ရပြီး လူခြောက်ဦးသေဆုံးခဲ့ခြင်း အပေါ် ဆန်ရိက္ခာဖိုး ငွေကျပ် ၂၈၃၅၀၀၀၊ အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းဖိုး ငွေကျပ် ၄၀၃၀၀၀၀၊ သေဆုံးသူထောက်ပံ့မှုငွေကျပ် ၆၀၀၀၀၀၊ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၈၃၅၈၄၀ ရှိ ခေါက်ဆွဲနှင့်ကြက်ဥများ၊ တန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၃၆၆၉၆၄ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ စုစုပေါင်း ငွေသားနှင့် ပစ္စည်းထောက်ပံ့မှု တန်ဖိုးငွေကျပ် ၆၀၂၄၀၄၅၄ ဖြစ်သည်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့နယ်ရှိ နေအိမ် ၅၆ လုံး ရေဝင်ရောက်ခဲ့သဖြင့် လူဦးရေစုစုပေါင်း ၂၆၄ ဦးအား ဘေးလွတ်ရာသို့ရွှေ့ပြောင်းခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဆန်ရိက္ခာဖိုးငွေကျပ် ၁၇၄၆၀၀ နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၅၅၂၈၀ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့ရာ ငွေသားနှင့်ပစ္စည်း ထောက်ပံ့မှု စုစုပေါင်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၆၂၉၈၀၀ ဖြစ်သည်။

ကရင်ပြည်နယ် လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်ရှိ နေအိမ် ၇၂ လုံးသို့ ရေဝင်ရောက်ခဲ့သဖြင့် လူဦးရေစုစုပေါင်း ၃၈၉ ဦးအား ဘေးလွတ် ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် တန်ဖိုး ငွေကျပ် ၉၅၆၉၄၀ ရှိ ခေါက်ဆွဲနှင့် ကြက်ဥများ ထောက်ပံ့ခဲ့သည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတောင်းမြို့နယ်ရှိ နေအိမ် ၁၂ လုံး ရေပျော်ပါးဆုံးရှုံးခဲ့သဖြင့် နေအိမ်နှစ်လုံး ရေဝင်ပျက်စီးခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၈၀၀၅၂ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့သည်။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငပုတောမြို့နယ်ရှိ နေအိမ် လေးလုံး ရေပျော်ပါးဆုံးရှုံးခဲ့ပြီး နေအိမ် ၁၄၉ လုံး ရေဝင်ခဲ့ခြင်း ကြောင့် လူဦးရေစုစုပေါင်း ၇၁၆ ဦး ဘေးဒုက္ခကြုံတွေ့ခဲ့ပြီး လူတစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဆန်ရိက္ခာဖိုး ငွေကျပ် ၅၃၇၇၅၀ နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၉၆၉၄၄ ရှိ ကယ်ဆယ် ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့ရာ ငွေသားနှင့်ပစ္စည်းထောက်ပံ့မှု စုစုပေါင်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၈၃၇၃၄၄ ဖြစ်သည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် မင်းကင်း၊ ကန်ဘလူ၊ ကျွန်းလှ၊ ကနီ၊ ကောလင်း၊ ဘုတလင်၊ အင်းတော်၊ ရေဦး၊ မုံရွာ၊ ခင်ဦး၊ အရာတော်နှင့် ဝက်လက်မြို့နယ်များတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ နေအိမ် ၃၅ လုံး ရေပျော်ပါးဆုံးရှုံးခြင်း၊ နေအိမ် ၁၄၅၈၄ လုံး ရေဝင်ရောက်ခြင်းကြောင့် အိမ်ထောင်စု ၅၇၄၄ စု ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ရပြီး လူဦးရေစုစုပေါင်း ၉၁၄၄၁ ဦး ဘေးဒုက္ခကြုံတွေ့ခဲ့ပြီး လူခန့်စစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရာ အဆိုပါ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဆန်ရိက္ခာဖိုးငွေကျပ် ၁၈၃၅၉၅၀၊ အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းဖိုးငွေကျပ် ၁၁၅၀၀၀၀၊ သေဆုံးသူ ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၆၀၀၀၀၀ နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၈၈၇၃၂၈၈ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့ရာ ငွေသား နှင့် ပစ္စည်းထောက်ပံ့မှုစုစုပေါင်းငွေကျပ် ၂၈၉၈၂၇၈၈ ဖြစ်သည်။

ကချင်ပြည်နယ်အတွင်း မိုးကောင်း၊ ဖားကန့်နှင့် မိုးညှင်း မြို့နယ်များရှိ နေအိမ်များသို့ ရေဝင်ရောက်မှုကြောင့် အိမ်ထောင်စု ၁၀၉၅ စုအား ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပြီး လူတစ်ဦးသေဆုံး ခဲ့ရာ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ဆန်ရိက္ခာဖိုးငွေကျပ် ၉၇၀၂၅၀၊ ဟင်းဖိုးငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀၊ သေဆုံးသူထောက်ပံ့ ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀ နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၉၁၀၅၄၀ ရှိ

ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့ရာ ငွေသားနှင့်ပစ္စည်း ထောက်ပံ့မှု စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၅၇၃၃၇၉၀ ဖြစ်သည်။

ရှမ်းပြည်နယ် မဘိန်း၊ သီပေါနှင့် မိုးမိတ်မြို့နယ်များတွင် နေအိမ် သုံးလုံး ရေပျော်ပါးပြီး နေအိမ် ၁၂၄၀ လုံး ရေဝင်ရောက်မှု ကြောင့် ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၄၇၂၆၈၈ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့သည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိုးကုတ်နှင့်သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် များရှိ နေအိမ် ၈၄ လုံး ရေပျော်ပါးခဲ့ပြီး နေအိမ် ၂၆ လုံး ရေဝင်ရောက်မှုကြောင့် ရေဘေးသင့် ပြည်သူများအတွက် အိမ် ဆောက်ပစ္စည်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၂၈၅၀၀၀ နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၅၇၇၆၂ ရှိ ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခဲ့ရာ ငွေသား နှင့် ပစ္စည်းထောက်ပံ့မှုစုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၄၀၀၇၆၂ ဖြစ် သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လအတွင်း တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ငါးခုမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့မှုစုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၆၃၉၄၅၇၀ နှင့် ဇူလိုင်လအတွင်း တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်လေးခုမှ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့မှု စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၅၀၂၇၀၂၈ ဖြစ်၍ စုစုပေါင်းထောက်ပံ့မှု ငွေကျပ် ၁၁၄၂၂၇၃၈ ဖြစ်သည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ပြည်သူများအတွက် အမျိုးသားသဘာဝဘေးကာကွယ်စောင့် ရှောက်ရေးဗဟိုကော်မတီ၏စီမံမှုဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေး၊ ထောက်ပံ့ ရေးနှင့် ပြင်ဆင်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
(သတင်းစဉ်)

ရေလျှော်တံမံကြီးများနှင့် ရေလျှော်တံမံများ ကျိုးပေါက်မှုမရှိ ရေကင်းများချထားပြီး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈
မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ယခု ရက်ပိုင်းအတွင်း မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ဆည်တာတံမံများ ကျိုးပေါက်မှုမရှိစေရေး လယ်ယာ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ရေကင်း များချထားပြီး စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှု ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တည်ဆောက် ပြီး ရေလျှော်တံမံကြီး ၃၁ ခုတွင် သတ်မှတ်ရေလျှော်ပမာဏ ပြည့်မီ သဖြင့် ရေပိုလွှဲများမှ ရေထုတ်လွှတ် လျက်ရှိကြောင်း၊ တာတံမံများ ကျိုးပေါက်မှုမရှိကြောင်း၊ ရေလျှော် တံမံကြီးများနှင့် ရေလျှော်တံမံ ၂၄ ခုတွင် သတ်မှတ်ရေလျှော်ပမာဏ ပြည့်မီခြင်းမရှိသေးကြောင်း လယ်ယာ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဌာနမှ သိရသည်။

အဆိုပါ ရေလျှော်တံမံကြီး ၃၁ ခုမှာ ရေဘုတ်ရေလျှော်တံမံ၊ လိုင်ဗားရေလျှော်တံမံ၊ သမန်းဆိပ် ရေလျှော်တံမံ၊ ကင်းတပ်ရေလျှော် တံမံ၊ ပေကြီးရေလျှော်တံမံ၊ လင်ပန်း ရေလျှော်တံမံ၊ ရာဇဂြိုဟ်ရေလျှော် တံမံ၊ မင်းမြင်ရေလျှော်တံမံ၊ သိန်ရင် ရေလျှော်တံမံ၊ ကျေးပင်အက် ရေလျှော်တံမံ၊ ကိုးပင်ရေလျှော် တံမံ၊ မြောက်ယမား ရေလျှော်တံမံ၊ မင်းရဲချောင်းရေလျှော်တံမံ၊ ပျဉ်ပုံ ကြီးရေလျှော်တံမံ၊ ငမေရေလျှော် တံမံ၊ မလင်းရေလျှော်တံမံ၊ တောင် နဝင်းရေလျှော်တံမံ၊ စဉ့်ကူးချောင်း ဂေါင်းရေလျှော်တံမံ၊ ညောင်ကိုင်း ရေလျှော်တံမံ၊ သဲကောရေလျှော်

ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၁၆ ဒသမ ၇၄)ပေ၊ ငလိုက်ဆည် လျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏ မှာ ၃၉၁၄၀ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု(၁၁ ဒသမ ၅၀) ပေ၊ တောက်ပြိုရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၁၆၂၅ ဧက ပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု(၆ ဒသမ ၆၃)ပေ၊ ချောင်းမ ငယ် ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၆၃၂၁၅ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု(၁၀ ဒသမ ၆၀)ပေ၊ သဲဖြူရေလျှော်တံမံ တွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၈၈၀၀ ဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု(၇ ဒသမ ၅၈)ပေ၊ မဒန်း ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၁၆၃၅၈ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု(၂ ဒသမ ၆၀)ပေ၊ ဖောင်းလောင် ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၈၇၄၄ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု (၅ ဒသမ ၈၀)ပေ၊ လှိုင်နန်းဖရေတိန်း တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၆၅၂ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု (၁၃ ဒသမ ၅၀)ပေ၊ ခပေါင်းရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၄၁၃၇၈၁ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၄၀ ဒသမ ၃၀)ပေ၊ ကိုဗူးတဲရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၆၁၅၀၀ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု(၁၈ ဒသမ ၀၀)ပေနှင့် ရွှေလောင်း

ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၂၃၃၂၅ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၂၈ ဒသမ ၀၀)ပေ၊ စလူရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၈၈၀၀ ဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု (၁၃ ဒသမ ၈၀)ပေ၊ စလင်း ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော် ပမာဏမှာ ၆၆၉၀၅ ဧကပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၅၀ ဒသမ ၀၀)ပေ၊ ဆည်တော်ကြီးဆည် ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏ မှာ ၈၈၆၉၄၀ ဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၇ ဒသမ ၇၀)ပေ၊ ကင်းတားဆည် ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏ မှာ ၈၈၆၉၄၀ ဖြစ်၍ ရေပို လွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၉၃ ဒသမ ၈၅)ပေ၊ ငမိုးရိပ်ရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၈၈၆၉၄၀ ဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၆၁ ဒသမ ၇၀)ပေ၊ ကွန်ချောင်းရေလျှော် တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၈၈၆၉၄၀ ဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန်လိုအပ်မှု (၂ ဒသမ ၁၀) ပေနှင့် မမြရေလျှော်တံမံတွင် ရေလျှော်ပမာဏမှာ ၅၈၃၉၉ ဧက ပေဖြစ်၍ ရေပိုလွှဲမှ ရေကျော်ရန် လိုအပ်မှု (၁၀ ဒသမ ၇၀) ပေဖြစ် သည်။

မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်း မိုးသည်း ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီး ရေလျှံဖြစ်ပွားသည့် ဒေသများတွင် တာဝန်ရှိသူများက ကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများနှင့် ပြန်လည်ပြုပြင် တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။
(သတင်းစဉ်)



ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှုများကြောင့် သီးနှံစိုက်ကေများ ပျက်စီး

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၈
မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ယခုနှစ် ဇွန်လနှင့် ဇူလိုင်လများအတွင်း မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုများ ကြောင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် အချို့တွင် ရေကြီးရေလျှံမှုနှင့် လယ်ယာမြေများ ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

အဆိုပါ ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှုနှင့် သီးနှံ များ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုအခြေအနေမှာ နေပြည်တော်တွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၂၃ ဧကအနက် ၂၃ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့ ကြောင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်တွင် ရေကြီး နှစ်မြုပ်မှု ၂၃၆၁၅ ဧကအနက် ၂၃၆၀၇ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း ၈၂၉၅ ဧက ထိခိုက်ပြီး ၃၅၂၉ ဧက ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးတွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၈၉၅၇၈ ဧကအနက် ၇၄၂၃၁ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း ၄၅၀၈၉ ဧက ထိခိုက်ပြီး ၁၄၁၄၃ ဧက ပျက်စီးခဲ့ ကြောင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၁၅၇၇၄ ဧကအနက် ၁၃၂၇ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း ၁၃၂၇ ဧက ထိခိုက်ပြီး ၇၄၆ ဧက ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီးတွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၅၅၃ ဧက အနက် ၄၆၇ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော် လည်း ၈၆၀ ထိခိုက်ပြီး သုံးဧက ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း၊ မွန်ပြည်နယ်တွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၈၈၅ ဧက ၁၀၀ ရှိခဲ့ ကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ရေကြီး နှစ်မြုပ်မှု ၂၄၂၃၅ ဧကအနက် ၂၉၁၅ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း ၂၁၇၁ ဧကထိခိုက်ပြီး ၈၄၄၀ ပျက်စီး ခဲ့ကြောင်း၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး တွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၉၄၉၁ ဧကအနက် ၈၄၉ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့ ကြောင်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်တွင် ရေကြီး နှစ်မြုပ်မှု ၈၉၈၉ ဧကအနက် ၅၄၇ ဧက ပြန်ပေါ်ခဲ့သော်လည်း ၃၄ ဧက ထိခိုက်ပြီး ခုနစ်ဧကပျက်စီးခဲ့ကြောင်း နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှု ၄၃၀၅၅ ဧကရှိခဲ့ ကြောင်း လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်း ရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)

မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် နတ်တလင်းမြို့နယ်ရှိ လယ်များ ရေကြီးနှစ်မြုပ်

နတ်တလင်း ဇူလိုင် ၂၈
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးသာယာဝတီခရိုင်နတ်တလင်းမြို့နယ် အနောက်ခြမ်းရှိ စပါးစိုက်ပျိုးပြီးလယ်မြေများ မိုးသည်း ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးနှစ်မြုပ်လျက်ရှိကြောင်း ဇူလိုင် ၂၈ ရက်တွင် မြင်တွေ့ရသည်။
မကျီးစုတွင်း၊ ကျန်တောတွင်း၊ လိပ်လွတ်တွင်း၊ ကျခတ် တန်းတွင်း၊ တာပွန်တွင်း၊ အမှတ်(၂၂၁) တွင်းစသည့်ကျေးရွာ များတွင် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်မှစပြီး မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်း မှုကြောင့် ရေများနှစ်မြုပ်သည့်အပြင် တာပွန်-တက်နေ မင်းလမ်းအရှေ့ပိုင်းတွင် လူနေအိမ်များ၊ စိန်တန်းရပ်ကွက် နှင့်လေးထောင့်ကွင်းရပ်ကွက်အချို့တွင်လည်း အိမ်အတွင်း ရေများဝင်ရောက်လျက်ရှိသည်။
တာပွန်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်ဦးက “တာပွန်ရှိ ကွင်းအမှတ်(၂၂၁)က ဧက ၂၀၀ ကျော် ရေနစ်မြုပ်မှု ရှိပါတယ်။ လောလောဆယ် တက်နေမင်းလမ်း၊ စိန်တန်း ရပ်ကွက်နဲ့လေးထောင့်ကွင်းရပ်ကွက်တွေမှာ ရေဝင် နေပေမယ့် စိုးရိမ်စရာအခြေအနေမရှိသေးပါဘူး။ မိုးမပြတ်ဘဲဆက်လက်ရွာနေပြီး အရေးပေါ်ဖြစ်လာရင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးအဖွဲ့အပါအဝင် အထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့နဲ့ လူငယ်ကူညီ ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့တွေကိုအဖွဲ့ခွဲပြီး အလှည့်ကျစောင့်ကြည့် ထားပါတယ်။ ကျန်းမာရေး၊ ကယ်ဆယ်ရေး၊ လုံခြုံရေးတွေကို တာပွန်တိုက်နယ်ဆရာဝန်၊ စခန်းမှူးနဲ့ မီးသတ်စခန်းခွဲ တာဝန်ခံများနဲ့ပူးပေါင်းပြီး အရေးပေါ်ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ရင် အချိန်နဲ့တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် လုပ်ဆောင် ထားပါတယ်”ဟု ပြောပြသည်။ တာပွန်အပါအဝင် နတ်တလင်းမြို့နယ်အနောက်ခြမ်း ၂၅ အုပ်စုရှိ လယ်မြေ များရေကြီးနှစ်မြုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၀၇၁)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို တတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို တတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၄၆ ။) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၂ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၈ ရက်)

- ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။
၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို တတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
၂။ ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေး ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၉၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ) နှင့် ပုဒ်မ ၄၇၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)တို့တွင် ပါရှိသော "ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေးလုပ်ငန်း" ဆိုသည့်စကားရပ်ကို "ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ စည်းရုံးရေးလုပ်ငန်း" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၄၇ ။) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၂ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၈ ရက်)

- ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။
၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
၂။ ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၇၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ) တွင် ပါရှိသော "ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေးလုပ်ငန်း" ဆိုသည့်စကားရပ်ကို "ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ စည်းရုံးရေးလုပ်ငန်း" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အောက်စတင်တော်ရာမှ

နေ့စပါးစိုက်ပျိုးရာသီတွင် စိုက်ပျိုးရေးလုံလောက်စွာ သိုလှောင်ထားနိုင်ပြီး ရေပိုလွှဲပေါက်များမှတစ်ဆင့် စီးဆင်းသော မနန်းချောင်းရေသည် မနန်းရွှေစက်တော်ရာဘုရား အောက်စတင်တော်ရာမြတ်အား ရေဖုံးလွှမ်းသည်အထိ မြင့်တက်လျက်ရှိသဖြင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များနှင့် အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက စောင့်ကြပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်ထွန်းဦး(မင်းဘူး)



မြန်မာနှင့် စင်ကာပူတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

● အာဆီယံ ယူ-၁၆ မှ မလေးရှား၊ ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း၊ လာအို၊ တီမော၊ ဘရူနိုင်း၊ အုပ်စု(ခ)တွင် ဩစတြေးလျ၊ စင်ကာပူ၊ မြန်မာ၊ ကမ္ဘောဒီးယားနှင့်ဖိလစ်ပိုင်တို့ ပါဝင်နေသည်။ ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့သည့် အုပ်စု(က) ပွဲစဉ်များတွင် လာအိုအသင်းက ထိုင်းအသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ မလေးရှားအသင်းက ဗီယက်နမ်အသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိတို့ဖြင့် အနိုင်ရရှိကြပြီး ဘရူနိုင်းအသင်းနှင့် တီမောအသင်းတို့ နှစ်ဂိုးစီ သရေကျခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းသည် ဒုတိယပွဲစဉ်အဖြစ် ဩဂုတ် ၁ ရက်တွင် ဖိလစ်ပိုင်အသင်းနှင့် ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ (ဦးသော်ဝေ)

ဖလမ်း၌ မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်း ကားလမ်းပေါ်မြေပြို၍ ယာဉ်ပိတ်ဆို့မှုများဖြစ်

ဖလမ်း ဇူလိုင် ၂၈

ချင်းပြည်နယ် ဖလမ်းမြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်မှစ၍ မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုကြောင့် တောင်ကျရေများတိုက်စားခြင်း၊ မြေပြိုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၈ ရက်တွင် ကလေး-ဖလမ်း-ဟားခါး မိုင်တိုင်(၉၇/၁) ကြားရှိ တားလ်ကျေးရွာမှ တစ်မိုင်ခန့်တွင် မြေပြိုကြောင့် ယာဉ်သွားလာမှုများ ယာယီရပ်တန့်ခဲ့ပြီး မြေစာများအား မြို့နယ်လမ်းဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ(မြို့ပြ) ကိုယ်တိုင်ကြီးကြပ်လျက် လမ်းပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

Advertisement for OVC (အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း) with contact information: ၀၉-၅၂-၀၀၀၀-၇၅၅၊ ၀၉-၅၂-၀၀၀၀-၇၅၆။

Advertisement for a construction company: ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တံတားဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) with details about tendering for bridge construction.

ရေစီးတွင်မျောပါပျက်စီးသွားသော သံကူကွန်ကရစ်တံတား ပြန်လည်တည်ဆောက်

နောင်ချို ဇူလိုင် ၂၈

နောင်ချိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရတနာသီရိကျေးရွာချောင်းဦးတံတား (သံကူကွန်ကရစ်)နှင့် သစ်သားတံတားနှစ်စင်းတို့မှာ ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က မိုးသည်းထန်စွာ ရက်ဆက်ရွာသွန်းခြင်းကြောင့် ချောင်းရေမြင့်တက်လာကာ ရေစီးတွင် မျောပါပျက်စီးသွားခဲ့သည်။

ပျက်စီးသွားသောတံတားများအား မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း အင်ဂျင်နီယာနှင့်ဝန်ထမ်းများက လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်စေရန် အတွက် ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ဦးဝင်း(နောင်ချို))

မြစ်သာမြစ်ကြီးမူကို သွားကြည့်ရာမှ ကမ်းပါးပြို၍ ကလေးငယ်တစ်ဦး မြစ်အတွင်း ပြုတ်ကျသေဆုံး

ဂန့်ဂေါ ဇူလိုင် ၂၈

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါခရိုင် ဂန့်ဂေါမြို့နယ်၌ ဇူလိုင် ၂၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကန်နယ်မြေရဲစခန်း၏ မြောက်ဘက် ခုနစ်မိုင်အကွာရှိ မိုးစို(ရွာမ)ကျေးရွာအနီး မြစ်သာမြစ်အတွင်းသို့ ကလေးတစ်ဦးပြုတ်ကျ ရေနှစ်သေဆုံးကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဂန့်ဂေါမြို့နယ် မိုးစို(ရွာမ) ရွာနေသူ မမေသက်ခိုင်(၇)နှစ် သည် ညီမဝမ်းကွဲတော်စပ်သူ မမိကဲကဲ(၇)နှစ်နှင့်အတူ မိဘအုပ်ထိန်းသူများ မပါဘဲ ရွာ၏ အနောက်ဘက်မြစ်ကမ်းပါးသို့ မြစ်သာမြစ်ရေကြီးနေသည်ကို သွားရောက်ကြည့်ရှုရာ ရေတိုက်စား၍ မြစ်ကမ်းပါးပြိုကျစဉ် မမေသက်ခိုင်မှာ မြစ်အတွင်းသို့ ပြုတ်ကျပြီး ရေနှစ်သေဆုံးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မောင်ညီညာ(မြေလတ်)

မြစ်သာမြစ်ကြီး၍ ရေကြီးရေလျှံသဖြင့် ဂန့်ဂေါမြို့နယ် မြင်းဇာရွာတွင် နေအိမ်များ ပြောင်းရွှေ့ရ

ဂန့်ဂေါ ဇူလိုင် ၂၈

ဂန့်ဂေါမြို့နယ်အတွင်း ယခုရက်ပိုင်း၌ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားရာ ဇူလိုင် ၂၇ ရက်က မြစ်သာမြစ်ကမ်းဘေး မြင်းဇာရွာရှိ ဒေါ်သိန်းကြည်၏နေအိမ်၊ ဦးနန်းလင်း၏နေအိမ်၊ ဦးစန်းဝင်း၏ နေအိမ်တို့၌ နေထိုင်သူတို့မှာ ရေဘေးကင်းလွတ်ရာ ကျေးရွာဓမ္မာရုံသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ကြောင်းနှင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများက လိုအပ်သည်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြောင်း သိရသည်။

(၄၆၅)

ဘီးလင်းမြို့နယ်တွင် မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့် နေအိမ်အချို့ ရေကြီးနှစ်မြုပ်

ဘီးလင်း ဇူလိုင် ၂၈

မွန်ပြည်နယ် ဘီးလင်းမြို့နယ်တွင် ဇူလိုင် ၂၆ ရက်မှစ၍ မိုးများအဆက် မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့် ဘီးလင်းမြို့နယ်ရှိ အနိမ့်ပိုင်းဒေသများတွင် ရေကြီး နှစ်မြုပ်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့၍ အိမ်ထောင်စု ၃၆ စုမှ လူဦးရေ ၁၅၃ ဦးတို့အား သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက ရေဘေးကင်းလွတ်ရာ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းလေးခုသို့ ပြောင်းရွှေ့နေရာချထားပေးခဲ့ပြီး လူနှင့် တိရစ္ဆာန်များ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှုမရှိကြောင်း သိရသည်။ ထူးနောင်(iprd)

(မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရွှေလုံပိုလ်အဆင့်မြင့် လယ်မြေကေ ၁၀၀ တွင် ထွန်စက်ကြီးများဖြင့် အချိန်မီထွန်ယက်ခြင်းများဆောင်ရွက်

စဉ့်ကိုင် ဇူလိုင် ၂၈

အချိန်မီထွန်ယက်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး၊ တောင်သူများ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ငှားရမ်းအသုံးပြုနိုင်ပြီး လက်မှု လယ်ယာမှထွက်မှုလယ်ယာသို့ ကူးပြောင်းစေရန်ရည်ရွယ်၍ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် မီးသွေးဘုတ် ကျေးရွာအုပ်စု ရွှေလုံပိုလ်လျှပ်စစ်မြစ်ရေတင်စီမံကိန်း ဒေသ အဆင့်မြင့်လယ်ယာမြေကေ ၁၀၀ ကွင်းအမှတ် (၄၆-ယ)တွင် အမှတ်(၇၄) စက်မှုလယ်ယာ ပထမစခန်း စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ရွှေတန်းစခန်းဖွင့်လှစ်၍ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

အဆိုပါအဆင့်မြင့်လယ်ယာမြေကေ ၁၀၀ ကွင်းတွင် ထွန်စက်အသစ်များဖြင့် ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်နေပြီး စိုက်ပျိုးပြီးစီးချိန်တွင်လည်း ရိတ်သိမ်း ခြွေလှေစက်ကြီးများဖြင့်ရိတ်သိမ်းခံများကို ဈေးနှုန်းချိုသာ စွာဖြင့် တောင်သူများစိုက်သက်သာစေရန် ဝန်ဆောင်မှု

ပေးလျက်ရှိကြောင်း စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာ ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးစည်သူကျော်က ပြောသည်။ “လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်မှာ ကျွဲ နွားတွေနဲ့ အလုပ်လုပ် ရတာ အချိန်ကြာတယ်။ ထွန်ခဲတွေလည်း ဈေးကြီး လာတယ်။ နွားတစ်ကောင်ရဲ့တန်ဖိုးကလည်း ဈေးမြင့်လွန်း တယ်။ လက်ထွန်းထွန်စက် ငှားရမ်းခကလည်း ဈေးက မသက်သာဘူး။ စက်မှုလယ်ယာကအခုလို ဝန်ဆောင်မှုတွေ လုပ်ပေးတာ ကျွန်တော်တို့တောင်သူတွေအနေနဲ့ အများ ကြီးအဆင်ပြေပါတယ်။ စိုက်ပျိုးချိန်၊ ကောက်စိုက်ချိန်၊ ရိတ်သိမ်းချိန်တွေမှာ လယ်ယာလုပ်သား ရှားပါးရင် တောင်သူများစိုးရိမ်ကြောင့်ကြမ္မာမရှိဘဲ ထွန်စက်များ၊ ရိတ်စက်များဖြင့် အစားထိုးဆောင်ရွက်နိုင်တော့ ပိုမို ကောင်းမွန်တာပေါ့”ဟု စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်မီးသွေးဘုတ် ကျေးရွာမှတောင်သူ ဦးဝင်းနိုင်က ပြောသည်။

တင်တင်ထွေး(စဉ့်ကိုင်)



ဇူလိုင် ၂၈ ရက် (အင်္ဂါနေ့) ဈေးပိတ်ချိန် လယ်ယာထွက်ကုန်နှင့် သစ်သီးဝလံဈေးနှုန်းများ

စဉ်	အမျိုးအစား	ထွက်ရှိရာဒေသ	ယူနစ်	ဈေးကွက်	ဈေးနှုန်းကျပ်ပျမ်းမျှ အနိမ့်ဆုံးမှအမြင့်ဆုံး
၁	ပေါဆန်း(ဆန်)	နယ်စုံ(ဖျာပုံ၊ ဒေးဒဲ၊ မြောင်းမြ၊ ပုသိမ်၊ ရွှေဘို)	တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၃၃၅၀၀ မှ ၄၆၀၀၀
၂	ဖိယာ/ဧည့်မထ(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၁၇၀၀၀ မှ ၂၀၇၀၀
၃	ငစိန်(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၁၉၅၀၀ မှ ၂၁၅၀၀
၄	မြီးခုံး(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၂၇၀၀၀ မှ ၂၈၅၀၀
၅	ဆင်းသွယ်လတ်(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၂၂၀၀၀ မှ ၂၃၀၀၀
၆	ကောက်ညှင်း(ဆန်)	ဘိုကလေး	တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဦး	၁၈၅၀၀ မှ ၂၃၀၀၀
၇	မတ်ပဲ (FAQ)(ပဲ)		တစ်တန်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၁၃၁၂၀၀
၈	ပဲတီစိမ်း(ပဲ)	နယ်စုံ(ပုဇွန်၊ ရွှေဝါ၊ ဝါးခယ်မ)	တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၁၁၈၀၀၀ မှ ၁၄၀၀၀၀
၉	စွန်တာ (ပဲ)		တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၅၀၀၀၀ မှ ၅၂၀၀၀
၁၀	ထောပတ်(ပဲ)		တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၄၅၀၀၀ မှ ၅၅၀၀၀
၁၁	ပဲကြီး(ပဲ)	ကုန်း၊ ရွှေကျွန်း	တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၇၅၀၀၀ မှ ၉၀၀၀၀
၁၂	ပြောင်းဆန်		တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၂၈၅၀၀ မှ ၃၀၀၀၀
၁၃	ပဲလွမ်းဖြူ (ပဲ)	ပဲခူး၊ မင်းလှ၊ မြစ်ဝကျွန်းပေါ်	တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၈၀၀၀၀ မှ ၈၂၀၀၀
၁၄	ဗိုလ်ကိတ်(ပဲ)		တစ်အိတ်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၆၀၀၀၀ မှ ၆၅၀၀၀
၁၅	နှမ်းနက် စပုံ(နှမ်း)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၂၁၀၀၀၀ မှ ၂၁၅၀၀၀
၁၆	နှမ်းညို(နှမ်း)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၈၃၀၀၀ မှ ၈၄၀၀၀
၁၇	ပန်းနှမ်း(နှမ်း)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၁၁၅၀၀၀
၁၈	နှမ်းဖြူ(နှမ်း)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၉၇၀၀၀ မှ ၁၁၀၀၀၀
၁၉	ကြက်သွန်နီ	ဆိပ်ဖြူ	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၅၃၀ မှ ၈၈၀
၂၀	ကြက်သွန်ဖြူ	ကြုံကုတ်	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၂၁၀၀
၂၁	ကြက်သွန်ဖြူ	အောင်ပန်း	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၂၁၀၀ မှ ၂၆၀၀
၂၂	ပဲပုပ်(ရှမ်း)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၅၂၀၀၀ မှ ၅၃၀၀၀
၂၃	ပဲပုပ်(ဗမာ)		တစ်အိတ်	မန္တလေးကုန်စည်ဦး	၅၂၀၀၀ မှ ၅၃၀၀၀
၂၄	အာလူး	အောင်ပန်း	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဦး	၃၀၀ မှ ၈၈၀
၂၅	မာလကာသီး		တစ်လုံး	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၁၃၀ မှ ၃၃၀
၂၆	ကျွဲကောသီး	မော်လမြိုင်	တစ်လုံး	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၈၀၀ မှ ၂၅၀၀
၂၇	ဖရဲသီး		တစ်လုံး	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၁၅၀၀ မှ ၃၅၀၀
၂၈	သရက်သီး(ရင်ကွဲ)		တစ်တောင်း	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၁၃၀၀၀ မှ ၂၁၀၀၀
၂၉	သရက်သီး(စိန်တလုံး)		တစ်ဖာ	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၂၃၀၀၀
၃၀	နဂါးမောက်သီး		တစ်ခြင်း	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဦး	၁၁၀၀၀ မှ ၁၆၀၀၀

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဈေးကွက်သတင်းအချက်အလက်အဖွဲ့ (AMIT) မှ ပေးပို့သည်။

မြောက်ယမားချောင်းကူးတံတားအခင်းများပျက်စီးမှုကြောင့် ဆိုင်ကယ်လမ်းချော်ပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုများ ဖြစ်ပေါ်

မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၈

ပုသိမ်-မုံရွာကားလမ်းမကြီးပေါ်ရှိ မြောက်ယမားချောင်း သစ်သား တံတားသည် တည်ဆောက်ပြီး ငါးနှစ်အတွင်း အသုံးပြုမှုများပြားသဖြင့် တံတားအခင်းများ ပျက်စီးလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ မြောက်ယမားချောင်းကူးတံတား သည် ဘေလီတံတားအမျိုးအစား သစ်သားခင်းတံတားဖြစ်ရာ မော်တော်

ယာဉ်ကြီးများ နေ့စဉ်ဖြတ်သန်းမောင်း နှင်မှုကြောင့် အခင်းသစ်သားများ ပျက်စီးကာသံချွန်များထွက်ပေါ်လာ သည့်အတွက် မော်တော်ယာဉ်များ ဘီးပေါက်ခြင်း၊ အစားထိုးသစ်သား များ၏ မညီမညာပြေပြစ်မှုမရှိခြင်း ကြောင့် ဆိုင်ကယ်များလမ်းချော်ပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုများ ဖြစ်ပေါ် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါမြောက်ယမားဖြတ်တံတား

မျိုးဝင်းထွန်း (မုံရွာ)



ဟားခါး၌ မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းမှုကြောင့် မြေပြို၍ အိမ်ထောင်စုအချို့ ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့

ဟားခါး ဇူလိုင် ၂၈

ချင်းပြည်နယ် ဟားခါးမြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်မှစ၍ မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းပြီး တောင်ကျရေများ တိုက်စား ခြင်း၊ မြေပြိုခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က ဟားခါး-ဂန့်ဂေါကားလမ်း မိုင်တိုင် (၃၁ -၃၂)ကြားတွင် လည်းကောင်း၊ (၄၇) နှင့် (၄၈) ကြားတွင်လည်းကောင်း၊ ဟားခါး-ခွါဘဲကြား ခွါဘဲကျေးရွာမှ ၁ မိုင် ၄ ဖာလုံ ခန့်တွင်လည်းကောင်း မြေပြိုမှုကြောင့် ယာဉ်သွားလာ မှုများ ယာယီရပ်တန့်ခဲ့ရပြီး စက်ယန္တရားဖြင့် ရှင်းလင်း ဖယ်ရှားခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က ဟားခါးမြို့ဈေးသစ်ရပ်ကွက်

အမှတ်(၂) မြို့ပတ်လမ်းနှင့် မတူပီလမ်းကြားရှိ ဦးတီလ် ဘီခဲနေအိမ်နှင့် ဇူလိုင် ၂၇ ရက်က ဈေးသစ်ရပ်ကွက် မတူပီလမ်းရှိ ဦးလှန်အုပ်နေအိမ်တို့သည် မြေပြိုမှုကြောင့် အန္တရာယ်ရှိသဖြင့် အဆောက်အအုံများအား ဖျက်သိမ်းပြီး ဘေးလွတ်ရာသို့ မိသားစုဝင်များနှင့် ပစ္စည်းများအား ရွှေ့ပြောင်းခြင်းနှင့် ဈေးဟောင်းရပ်ကွက် ဦးဘွေချန်လှန်း နှင့် ဦးဟရမ်ဟရ်အိမ်ကြားရှိ ရေမြောင်း ရေတိုက်စားခြင်း ကြောင့် အန္တရာယ်ရှိသဖြင့် ယင်းနေအိမ်မှ မိသားစုများအား ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းရေး၊ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်း များကို တာဝန်ရှိသူများက ပိုင်းဝန်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

သွေးလွန်တုပ်ကွေး ကာကွယ်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နွားထိုးကြီး ဇူလိုင် ၂၈

မြင်းခြံခရိုင် နွားထိုးကြီးမြို့ ရဲစခန်းတွင် သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် ရေကန်များတွင် ခြင်ပေါက်ပွားမှုမရှိအောင် ဖုံး သွန်း၊ လဲ၊ စစ်လုပ်ငန်းများ စစ်ဆေးခြင်း၊ ရေမြောင်းများတွင် ရေစီးရေလာ ကောင်းအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သွေးလွန်တုပ်ကွေး ကာကွယ်ရေးဟောပြော ခြင်းကို မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ဝေဝေသန်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းကာ ဇူလိုင် ၂၇ ရက်က ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းအောင်ဇော်(နွားထိုးကြီး)

အနုပညာ

ပြန်ဆိုတေးလောကရဲ့ ဘုရင်မ ကယ်လီ ခလောင်စန်

အမေရိကန်ပေါ့ပေါ့အဆိုတော် ကယ်လီခလောင်စန်သည် သူ၏ နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေရေးပွဲများအတွင်း လတ်တလောကျော်ကြားနေသော အဆိုတော်များ၏ တေးသီချင်းများကို ပြန်လည်ဆိုဖျော်ဖြေခဲ့ရာ ပရိသတ် အားပေးမှုကို တစ်ခဲနက်ရရှိခဲ့သည်။

သူ၏အကောင်းဆုံးသော ပြန်ဆိုတေးများမှာ နှစ်ခါမျိုးနက်စ်၏ Jealous၊ ရီဟားနား၏ Stay၊ တော်ရီကယ်လီ၏ Nobody Love နှင့် တေလာဆွစ်၏ VMA ဝိတဆုအတွက် ဆုလျာထားစာရင်းဝင် Blank Space သီချင်းတို့ဖြစ်ကြပြီး တေလာဆွစ်ကိုယ်တိုင်ကပင် သူ၏အရည်အချင်းကို ချီးကျူးခဲ့သည်။

ကယ်လီသည် ယခုတစ်ကြိမ်မှပင် တေလာ၏သီချင်းကို ပြန်ဆိုခဲ့ခြင်း မဟုတ်ချေ။ ၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် တေလာ၏သီချင်း Shake It Off ကိုလည်း ပြန်လည်ဆိုခဲ့သေးသည်။



ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

၂၉ - ၃ - ၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Chammel

၆:၀၀ အဖွင့်	(အပိုင်း-၂၀)
-ခြေခြေမြစ်မြစ်နှစ်နှစ်	၈:၄၅ Cato Asia News (Part-1)
ကာကာချစ်တဲ့	၉:၂၀ ပြည်သူ့နီတိ "ပီတိမီးအိမ်ရှင်"
ကာလပေါ်တေးအရသာ	၉:၂၅ တေးဂီတအစီအစဉ်
ဂီတရိပ်သာ	၉:၄၀ နိုင်ငံတော်သံစုံတီးဝိုင်းဖျော်ဖြေ
(အပိုင်း-၁၀၅)	တင်ဆက်မှုအစီအစဉ်
၆:၂၀ နေရယ် လရယ် အမှန်တရားရယ်	• • မြန်မာ့ရုပ်ရှင် (ဖြူ/မည်း)
(အပိုင်း-၃) "ပညာ၏တန်ဖိုး"	"ထို့ကြောင့် ဤအရာကိုအချစ်
၇:၁၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ	ဟုခေါ်သည်"
"တောင်းတဲ့ဆူ" (အပိုင်း-၇၃)	(ကျော်ဟိန်း၊ ဇော်ဦး၊
၈:၀၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ	ခင်သီတာထွန်း)
"ဂုဏ်ရည်မတူတဲ့အချစ်"	(ဒါရိုက်တာ-ကြီးမြင့်)

တစ်နေ့ ၆ နာရီစာ လေးကြိမ်ပြသပါမည်။

မြဝတီ

၆:၀၃ တရားတော်	၅:၁၀ သာယာသီကြွေးခေတ်ဆန်းတေး
၆:၀၆ မေတ္တာပို့	၅:၂၅ ပန်းကလေးများပွင့်တော့မည်
၆:၂၀ မမ္မပူဇော်တေး	၇:၀၀ ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၆:၂၅ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားအားကစား	- အတိတ်ရဲ့အချစ်ခြင်း
၈:၀၅ VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ	အပိုင်း(၅၉)
၈:၁၅ မွေးမြူသုတ	၆:၀၆ Amazing Cities
၈:၃၀ DVD Hits	၆:၁၅ Meet Whith The Celebrities
၈:၃၅ ဇာတ်လမ်းတို	၇:၀၀ ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၈:၅၀ သူနှင့်သူ၏သီချင်းများ	- ရင်နှစ်သီးချစ်ချစ်လိပ်ပြာ
၉:၀၀ စာပေအလင်းစာပေသတင်း	အပိုင်း(၁)
၄:၁၅ လျှပ်တစ်ပြက်	- ရယ်စရာပျော်စရာဟာသကဏ္ဍာ
၄:၂၅ အမျိုးသားရေးတေးကဏ္ဍ	- ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၄:၄၅ ရင်ခုန်စီးဆင်းအချစ်သီချင်း	- ပြည်သူ့တရားရှင်ပေါင်ချိန်
၄:၅၅ ရှေးဟောင်းသုတ	(ဒုတိယတွဲ) (အပိုင်း-၁၂)

MRTV - 4

၅:၀၀ ပဌာန်းပါဠိတော် +ခန္ဓသုတ်၊	၇:၂၅ "လျှို့ဝှက်ဒဏ္ဍာရီ" (အပိုင်း-၆)
မောရသုတ်၊ ဝဇ္ဇသုတ်	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ
၁၁:၀၅ ဟင်းချက်ရအောင်	"အိမ်နီးချင်း" (အပိုင်း-၅)
၁၂:၀၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	၈:၂၀ ရသစုံညွှန်းတမ်းများ
"သွေးနုရေးတဲ့သမိုင်းမှတ်တမ်း"	၁၀:၁၅ Let's Talk
(အပိုင်း-၁၆)	၁၁:၄၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ
၁၂:၃၀ ဆယ်နှစ်လရာသီအလှပန်းချီ	"နေရောင်အောက်မှာ
[ချစ်သောဝါဆို (အပိုင်း-၂)]	ပွင့်သောပန်း" (အပိုင်း-၃၈)
၂:၂၀ မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	၂:၂၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ
"အိမ်နီးချင်း" (အပိုင်း-၄)	"သွေးနုရေးတဲ့သမိုင်းမှတ်တမ်း"
၃:၀၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	(အပိုင်း-၁၇)
"လျှို့ဝှက်ဒဏ္ဍာရီ" (အပိုင်း-၅)	၄:၃၅ တန်ခိုးကြီးမားဘုရားစေတီ
၆:၀၀ Health Fix	ပုထိုးများ (ဆုတောင်းပြည့်
၆:၁၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	ကွန်ကရစ်ရေလယ်ဘုရား)

mitv

-Changes
- Dawei - Tavoy, Travel To The Southern Part Of Myanmar
- Waso or the Buddhist Lant
- The World's Largest Book
- [Doctor] [Painter]
- Myanmar Masterclass: Artist Pann Kyi
- Pet Fish Biz
- Marketable Goods (Myanmar Arts & Handicrafts)
- Myanmar Alternative Medicine (Aloe Vera)
- Chinlone & The Dreams of the players
- Kid's Home
- The Most Prominent Resort And Residence - Ngapali
- Today Myanmar: Save the Shwedagon
- Made of Jade
- Talented Musicians
- Director: Maung Myo Min (Yin Twin Pyit)
- Climate Context: Signs of Climate Change (Episode-2)
- Gardener: Rose Plantation
- Pleasant Waso
- A Worth Studying Site For Ancient Myanmar Heritages
- Will you feed the pigeons
- Choral Dance (Duel)
- Let's Enjoy Fish Crispy
- All About Orchids
- Dengue Fever
- Htan Taw Drums (Part-II) "Dobat"
- A Way of Life: Karate-do



မွန်ဂိုရောင်းရဲ့ဇာတ်ကားသစ်

"ဆောင်းဦးရွက်ကြွေ ချစ်သက်သေ" ကိုရီးယားရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲတွင် မင်းသမီး၏ ငယ်ဘဝ အဖြစ်သရုပ်ဆောင်ခဲ့သော တောင်ကိုရီးယားမင်းသမီးချော မွန်ဂိုရောင်းသည် KBSရုပ်သံလိုင်းမှ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်မည့် "Home Alone" ဇာတ်ကားတွင် ခေါင်းဆောင်မင်းသမီးအဖြစ် ရိုက်ကူးပေးရန် ကမ်းလှမ်းခံခဲ့ရပြီး သူ့အနေဖြင့် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်သွားရန်စဉ်းစားနေကြောင်း ကိုရီးယားမီဒီယာများက ဖော်ပြခဲ့သည်။

အဆိုပါရုပ်ရှင်တွင် တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ရန် မင်းသား ကန်ဂျီဟွမ်ကို ရွေးချယ်ကမ်းလှမ်းခဲ့ရာ မင်းသားကလည်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်နိုင်ရန် လတ်တလောရိုက်ကူးလျက်ရှိသည့် သူ၏ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေး အချိန်များကိုပင် ပြောင်းလဲစီစဉ်နေပြီဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ယခုရိုက်ကူးမည့် "Home Alone" ဇာတ်ကားသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ကြီးတစ်ဦးနှင့် သူ၏ အိမ် အကူတို့အကြားရှိ အချစ်ဇာတ်လမ်းကို ပုံဖော်ထားသည့် ရုပ်ရှင်ဖြစ်သည်။

အရေးပေါ်ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူခဲ့ရတဲ့ မိုက်ကယ်ဂျက်ဆင်၏ဖခင်ဂျိုးဂျက်ဆင်



အမေရိကန်ပေါ့ပေါ့အဆိုတော် မိုက်ကယ်ဂျက်ဆင်၏ ဖခင် ဂျိုးဂျက်ဆင်သည် ရုတ်တရက် နှလုံးဖောက်လာသောကြောင့် အရေးပေါ် ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူ ခဲ့ရပြီး ယခုအခါ စိုးရိမ်စရာ အခြေအနေကို ကျော်လွန်နိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။

သူသည် ပြီးခဲ့သည့် တနင်္ဂနွေနေ့က ဘရာဇီးနိုင်ငံတွင် (၈၇) နှစ်ပြည့်မွေးနေ့

ပါတီကို ဆင်နွှဲနေစဉ် နှလုံးဖောက်လာခဲ့ပြီး ဆေးကုသမှုခံယူနေစဉ်အတွင်း ၁၀မိနစ်ခန့် နှလုံးရပ်သွားခဲ့သော်လည်း ဆာပိုလိုရီ "the Albert Einstein" ဆေးရုံတွင် အောင်မြင်စွာခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

သူ၏မိသားစုဝင်များက အမေရိကန်သို့ ပြန်လာ၍ ဆေးကုသမှုခံယူစေလိုကြသော်လည်း ဆရာဝန်များက သူ၏ကျန်းမာရေးအခြေအနေမှာ လတ်တလောတွင် ခရီးသွားရန်မသင့်တော်သေးကြောင်းနှင့် စောင့်ကြည့်ရန် လိုအပ်နေသေးကြောင်းဆိုသည်။ သို့ဖြစ်၍ သူသည် ဘရာဇီး၌သာ ဆက်လက် ဆေးကုသမှုခံယူနေဆဲဖြစ်ကာ ယခုအချိန်အထိ သူ၏နှလုံးခုန်နှုန်းမှာ မမှန်သေးကြောင်း ဆရာဝန်များက ပြောကြားခဲ့သည်။

ဂျိုးဂျက်ဆင်သည် ပြီးခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က ဘရာဇီးသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး အခမ်းအနားများပင်တက်ခဲ့သေးသည်။ သို့သော် သူသည်စနေနေ့တွင် နေမကောင်းဖြစ်ခဲ့သောကြောင့် မွေးနေ့ပါတီကို တနင်္ဂနွေသို့ ရွှေ့ခဲ့သည်။ ပါတီပွဲတွင် ရုတ်တရက် ခေါင်းမူးလာပြီး နှလုံးဖောက်လာကာ လေပါဖြတ်ခဲ့ပြီး အမြင်အာရုံဆုံးရှုံးခဲ့ရသည်။ ဆရာဝန်များက သူ၏အမြင်အာရုံဆုံးရှုံးခြင်းမှာ ခေတ္တခဏသာဟုတ်။ မဟုတ်ကဲ့မူ အတိအကျမပြောနိုင်ကြောင်း ဆိုသည်။



အသက် (၂၂)နှစ်မှာ ဆုံးပါးသွားတဲ့ ဘော်ဘီခရစ်တီးနားဘရောင်း

ကွယ်လွန်သွားပြီဖြစ်သော နာမည်ကျော်အဆိုတော် ဝှစ်ထံနေ ဟာစတန်နှင့် အာရ်အန်ဘီအဆိုတော် ဘော်ဘီဘရောင်းတို့၏ တစ်ဦးတည်းသော သမီးလေး ဘော်ဘီခရစ်တီးနားဘရောင်းသည် ဇူလိုင် ၂၆ရက်က ကျော်ဂျီယာပြည်နယ်ရှိ "Peachtree" နာတာရှည်ရောဂါကုဆေးရုံတွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သည်။

သူကွယ်လွန်ချိန်တွင် အသက် (၂၂) နှစ်ရှိပြီဖြစ်ကာ ပြီးခဲ့သည့် ဇန်နဝါရီ ၃၁ ရက်က သူ၏နေအိမ်ရေချိုးကန်အတွင်း မောက်လျက်အနေအထားဖြင့် သတိမေ့မော့နေခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိခဲ့ရပြီးနောက် ယခုအချိန်အထိ ဆေးရုံတစ်ခုပြီးတစ်ခု သွားရောက်ကုသခဲ့သော်လည်း အခြေအနေမှာ ပိုမိုဆိုးလာခဲ့ပြီး နောက်ဆုံးကွယ်လွန်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဘော်ဘီကို ၁၉၉၃ခုနှစ်တွင်မွေးဖွားခဲ့ပြီး သူ့အသက် (၁၀) နှစ်ခန့်၊ ၂၀၀၆ခုနှစ်တွင် မိဘနှစ်ပါးကွဲသွားပြီး ၂၀၀၇ခုနှစ်တွင် တရားဝင်ကွာရှင်းခဲ့ကြသည်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၌ ဘော်ဘီ၏မိခင်ကို Beverly Hilton ဟိုတယ်ရှိ ရေချိုးကန်ငယ်အတွင်း သေဆုံးနေသည်ကို တွေ့ရှိခဲ့ရသည်။

မိခင်သေဆုံးသွားပြီးနောက် ရှစ်လအကြာတွင် ဘော်ဘီသည် နှစ်ခါခါ ဒန်နှင့် ဓမ္မစပ်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၄ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၉ရက်တွင် လက်ထပ်ခဲ့ကြသည်။ ဘော်ဘီသည် မိခင်ကွယ်လွန်ခဲ့သည့် သုံးနှစ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်နေ့ မတိုင်မီတွင် ယခုကဲ့သို့ ရေချိုးကန်အတွင်း မေ့မော့နေသည်ကို တွေ့ခဲ့ရခြင်းဖြစ်ကာ သူ၏မိခင်သေဆုံးစဉ်ကဲ့သို့ပင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ အလွန်အကျွံ သုံးစွဲထားသည်ဟု သတင်းများလည်း ပေါ်ထွက်ခဲ့ကြောင်း အီးတီအွန်လိုင်း သတင်းစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

အေးပြည့် - စုစည်းသည်

အားကစား

စီရိုနယ်လ်ဒိုမှာ မန်ယူအလိုရှိသော ကစားသမားပုံစံမျိုးပင်ဖြစ်သည်ဟု ဗန်ဟားလ်ဖွင့်ဟ

မန်ယူနည်းပြ ဗန်ဟားလ်က ရီးယဲလ်တောင်ပံတိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လ်ဒိုမှာ မန်ယူအနေဖြင့် ပြိုင်ဘက်များအား အကောင်းဆုံးယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် လိုအပ်နေသော ကစားသမားပုံစံမျိုးပိုင် ဆိုင်ထားသူဟု ဖွင့်ဟပြောကြားလိုက်သည်။ ဗန်ဟားလ်က ယခင် မန်ယူကစားသမားဟောင်း ရိုနယ်လ်ဒိုအား မန်ယူသို့အံ့အားသင့်ဖွယ်ပြန်လည်ခေါ်ယူရန်ဆန္ဒရှိနေသော်လည်း ရီးယဲလ်မု လက်လွှတ်ခံလိုဖွယ်မရှိဟု ဝိုင်းဒေါ့ကွန်းကဖော်ပြသည်။

“စီရိုနယ်လ်ဒို အနေနဲ့ ယူနိုက်တက်နဲ့ပြန်ပူးပေါင်းမလားလို့ ကျွန်တော်စိတ်ကူးကြည့်မိပါတယ်။ သူက အံ့ဖွယ်စွမ်းဆောင်ရည်တွေနဲ့ ပြည့်နေတဲ့ကစားသမားဖြစ်သလို ကျွန်တော် ကိုယ်တိုင်ကလည်း သူပုရိသတ်တစ်ဦးပါပဲ။ ဥပမာအနေနဲ့ပြောရရင် ဘိုင်းယန်မှာ ရီဘာရီနဲ့ ရော်ဘင်၊ ချယ်လ်ဆီးမှာ ဟာဇက်နဲ့ ဝီလ်ရှီးယဲလ်မှာ ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ ဘေးလ်၊ ဘာကာမှာ မက်ဆီ နဲ့ နေမာတို့ရှိနေတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီလို ထိပ်တန်းအသင်းမျိုးနဲ့ မန်ယူယှဉ်ကစားနိုင်ဖို့ ဖန်တီးမှု ကောင်းကောင်းပုံဖော်ပေးနိုင်မယ့်တိုက်စစ်အားသန်ကစားသမားတစ်ဦးထပ်လိုတာပေါ့” ဟု ဗန်ဟားလ်က ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ဗန်ဟားလ်က ဂျူအန်မာတာနှင့် အက်ရှ်လေယန်းတို့၏ ပြီးခဲ့သည့်နှစ်ဘောလုံး ရာသီက စွမ်းဆောင်ရည်ကို အသိအမှတ်ပြုသော်လည်း သူတို့နှစ်ဦး၏ပုံပိုးမှုအင်အားဖြင့် အဆင့်မြင့်မြင်ပွဲများတွင် ချန်ပီယံဆုကိုစိန်ခေါ်နိုင်ရန်မလုံလောက်ဟုလည်း ယုံကြည်နေသည်။

မန်ယူကအသစ်ခေါ်ယူထားသော ဒီပေးရှပ်နီးစတိုင်ဂါ၊ ရှနိုက်ဒါလင်နှင့် ဒါမီယန်တို့ ကြောင့် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်ကထက် ပိုကောင်းလာမည့်မန်ယူကိုမြင်တွေ့ရမည်ဖြစ်သော်လည်း နောက်ထပ် ပြီးပြည့်စုံသည့်တိုက်စစ်ကစားသမားတစ်ဦးကို ခေါ်ယူရန်လိုအပ်နေသေးသည်ဟု လည်း ဗန်ဟားလ်က တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းပင် ပြောကြားခဲ့သည်။ သို့သော် စီရိုနယ်လ်ဒို အား ယခုနှစ်နေ့ကျွေးကွက်တွင် ရရှိရန်မဖြစ်နိုင်ဆိုသည်ကိုမူ ဗန်ဟားလ်က ဝန်ခံခဲ့သည်။

မန်ယူအနေဖြင့် စီရိုနယ်လ်ဒိုအတွက် ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင်သန်း၇၀အထက်အသုံးပြု ရန်အသင့်ရှိနေသော်လည်း ယင်းပမာဏလောက်ဖြင့် ထိုကဲ့သို့သော ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်း နာမည် ကျော်ကစားသမားရရှိရန်မဖြစ်နိုင်ပေ။ ထို့ပြင် ပေါ်တူဂီကြယ်ပွင့် စီရိုနယ်လ်ဒိုသည် ရီးယဲလ်၌ ကစားခဲ့သော ခြောက်နှစ်တာကာလအတွင်း ပွဲပေါင်း၅၀၀တို့ထိဝင်ရောက်ကစားထားပြီး စုစု ပေါင်းသွင်းဂိုး၃၃၇ဂိုးအထိသွင်းယူထားနိုင်ရာ ရီးယဲလ်၏ ထာဝရသွင်းဂိုးအမှားဆုံးကစားသမား ရာအူးလ်၏ စံချိန်ကိုလိုက်မီရန်၁၀ဂိုးသာလိုတော့သည်။

မေလဲသင်း



ဂျိုကိုပစ်ချ်သာ တင်းနစ်လောကကို ဆက်လက်လွှမ်းမိုးနေဦးမည်

မကြာသေးမီကကျင်းပပြီးစီးခဲ့သည့် ဝင်လ်ဘယ်ဒန်အိုးပင်း ပြိုင်ပွဲတွင်လည်းလက်ရှိချန်ပီယံဘွဲ့ကို အောင်အောင်မြင်မြင်ကာကွယ်နိုင် ခဲ့သည့် ကမ္ဘာ့နံပါတ်(၁)တင်းနစ်ကစားသမား ဂျိုကိုပစ်ချ်သာ တင်းနစ်လောကကိုဆက်လက်လွှမ်းမိုးနေဦးမည်ဟု ယခင်ကမ္ဘာ့အဆင့်(၁) တင်းနစ်ကစားသမားဟောင်း ဂျွန်မက်အန်ရိုးက မှတ်ချက်ပြုခဲ့သည်။

ဂျွန်မက်အန်ရိုးက အသက်(၂၈)နှစ်အရွယ်ရှိ ဂျိုကိုပစ်ချ်သာ လက်ရှိတွင် အကောင်းဆုံးပုံစံတစ်ရပ်ကို ဆက်လက်ထိန်းထားနိုင်ခဲ့သလို ဒဏ်ရာပြဿနာမကြုံတွေ့ရလျှင် နောက်နှစ်နှစ်အထိ တင်းနစ်လောကအား ဂျိုကိုပစ်ချ်သာ ဆက်လက်လွှမ်းမိုးနေဦးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၎င်း အနေဖြင့် နောက်ထပ်အနည်းဆုံး၈ရင်းစလင်း ချန်ပီယံဆု ငါးခုလောက်ဆက်လက်ရယူနိုင်ဦးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆိုခဲ့သည်။

သို့သော် ဂျွန်မက်အန်ရိုးက ၎င်းအတွက် ထာဝရအကောင်းဆုံးတင်းနစ် ကစားသမားလေးဦးမှာ ရော့လက်ဗာ၊ ပီထ်ဆန်းပရက်စ်၊ ရိုဂျာ ဖက်ဒရာနှင့် ရာဖေးလ်နာဒဲလ်တို့သာဖြစ်ပြီး ဂျိုကိုပစ်ချ်သာမူ ပဉ္စမမြောက်အကောင်းဆုံးကစားသမားဟု ဖွင့်ဟခဲ့သည်။

ဂျိုကိုပစ်ချ်သာ “ကျွန်တော့်အတွက် ကဏ္ဍသစ်တွေတစ်ခုပြီးတစ်ခု ဖွင့်လှစ်သွားတော့မှာပါ။ အခု ကိုးခုမြောက်ဂရင်းစလင်းကိုရယူပြီး တွဲနောက်မှာ နောက်ထပ်ဂရင်းစလင်းပေါင်းမြောက်မြားစွာ ရယူပြီး မှတ်တိုင်သစ်စိုက်ထူသွားဖို့ ဆန္ဒပြင်းပြနေပါတယ်။ ကျွန်တော်အိမ်ထောင်ကျလို့ ဖခင်ဘဝရောက်ပြီးနောက်ပိုင်းမှာ ရလဒ်တွေပိုမိုကောင်းမွန်လာသလို ဘဝရဲ့ အဓိပ္ပာယ်ကိုလည်း ပိုပြီးခံစားတတ်လာပါတယ်” ဟု ဆိုခဲ့ သည်။

ရွှင်ယန်ဟေဒင်



ချယ်လ်ဆီးတိုက်စစ်မှူးဟောင်း ဒီဒီယာဒရော့ဘာ မေဂျာလိဂ်ကလပ်မွန်ထရီရယ်အင်ပက်သို့ပြောင်းရွှေ့

ချယ်လ်ဆီးတိုက်စစ်မှူးဟောင်း ဒီဒီယာဒရော့ဘာသည် မေဂျာလိဂ်ကလပ် မွန်ထရီရယ် အင်ပက်အသင်းသို့ တစ်နှစ်ခွဲသက်တမ်းရှိစာချုပ်တစ်ရပ်ဖြင့် ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

အသက်(၃၇)နှစ်အရွယ်ရှိ တိုက်စစ်မှူးဒရော့ဘာသည် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့်အတူ ပွဲပေါင်း ၃၈၁ ပွဲပါဝင်ကစားပေးခဲ့ပြီး ယခုနှစ်နေ့ရာသီအပြောင်းအရွှေ့ကာလတွင် ချယ်လ်ဆီး အသင်းမှ ထွက်ခွာခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ တိုက်စစ်မှူးဒရော့ဘာသည် ချယ်လ်ဆီးအသင်းတွင် ကစားစဉ် ပရီမီယာလိဂ်ဖလားလေးကြိမ်ဆုတံဆိပ်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

တိုက်စစ်မှူး ဒရော့ဘာသည် အိုင်ဗရိကီစ်အသင်းအတွက် ထိပ်တန်းဂိုးသွင်းရှင်တစ်ဦးဖြစ် ပြီး အိုင်ဗရိကီစ် လက်ရွေးစင်အသင်းတွင် ပွဲပေါင်း ၁၀၅ ပွဲပါဝင်ကစားပေးခဲ့ကာ သွင်းဂိုး ၆၅ ဂိုးအထိ သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သည်။ တိုက်စစ်မှူး ဒရော့ဘာ၏ ချယ်လ်ဆီးကစားဖော်ဟောင်း တွင်းလယ်ကစားသမား လမ်းပတ်သည်လည်း မေဂျာလိဂ် ကလပ်နယူးယောက်စီးတီးအသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ဒရော့ဘာသည် တူရကီကလပ် ဂါလာတာစာရေးအသင်း၊ ပြင်သစ်ကလပ် မာဆေးအသင်း နှင့် တရုတ်ကလပ် ရှန်ဟိုင်းရှင်ဟွာ အသင်းတို့တွင်လည်း သွားရောက်ကစားခဲ့သူဖြစ်ပြီး မာဆေးလ်အသင်းတွင် ပွဲပေါင်း ၃၅ ပွဲ၊ ရှန်ဟိုင်းရှင်ဟွာအသင်းတွင် ပွဲပေါင်း ၁၁ ပွဲ၊ ဂါလာတာ စာရေးအသင်းတွင် ပွဲပေါင်း ၃၇ ပွဲပါဝင်ကစားပေးခဲ့သည်။ ပြီးခဲ့သည့် ဘောလုံးရာသီအကုန်တွင် ချယ်လ်ဆီးအသင်းမှ ထွက်ခွာကာ ယခုအခါမေဂျာလိဂ်ကလပ် မွန်ထရီရယ်အင်ပက်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဇွေကြယ်

ဟန်ဂေရီဂရင်းပရီ ရလဒ်အတွက် လူးဝစ်ဟာမီလ်တန်ထောင်းပန်

ဖော်မြူလာဝမ်းကားမောင်းသမား လူးဝစ်ဟာမီလ်တန်က ဟန်ဂေရီဂရင်းပရီတွင်ဖြစ်ပျက်ခဲ့သော အဖြစ်အပျက်အတွက် မာစီဒီစ် အသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများအားလုံးကိုတောင်းပန်ကြောင်းဆိုခဲ့သော် လည်း မာစီဒီစ်အကြီးအကဲ တို့တို့ပုဖ်က ယင်းဂရင်းပရီမှာ မာစီဒီစ် အသင်းအတွက် “ကြောက်လန့်ဖွယ် အိမ်မက်ဆိုး” တစ်ခုဟု ကင်ပွန်း တပ်ခဲ့သည်။

ဟာမီလ်တန်သည် ယင်းပွဲတွင် စတင်တာထွက်ကတည်းကပင် အမှားအယွင်းများရှိခဲ့ပြီး ကျောက်စရစ်ခယောင်းလမ်းထောင်ချောက် ကို ဖြတ်သန်းရာ၌ အမှားအယွင်းများပိုမိုများပြားလာကာ အဆင့်(၁၁) အထိကျဆင်းခဲ့သည်။ သို့သော်၎င်းမှာ အတွေ့အကြုံကြွယ်ဝသည့် ကစားသမားဖြစ်သည့်အလျောက် နောက်တစ်ကျော့ပြန်လည် စတင်ချိန်၌ အစောပိုင်းက စွမ်းဆောင်ရည်ကျဆင်းမှုကို ပြန်လည် ချေဖျက်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ပွဲအပြီးတွင် အဆင့်(၆)နေရာဖြင့်သာ အဆုံး သတ်ခဲ့သည်။

ဟာမီလ်တန်က “ဒီပွဲက ကျွန်တော့်ဘဝမှာအဆိုးဆုံးပွဲထဲက

တစ်ပွဲဖြစ်ခဲ့ပြီး ကျွန်တော်မှားခဲ့တဲ့အမှားက အသင်းကို ထိခိုက်စေခဲ့တဲ့ အတွက် အသင်းတာဝန်ရှိသူတွေကို တောင်းပန်ပါတယ်။ ဒီအတွက် လည်းတကယ့်ကို နာကျင်ခံစားရပါတယ်” ဟု ပွဲအပြီးတွင် ပြောကြား ခဲ့သည်။

ဟာမီလ်တန်သည် ဟန်ဂေရီဂရင်းပရီမယူပြိုင်မီ နာမည်ကြီးပေါ့ပေါ့ အဆိုတော် ရီဟားနားနှင့်တိတ်တဆိတ်သွားရောက်ချိန်းဆိုခဲ့ကြ၍ ယင်းကဲ့သို့ရလဒ်များဆိုးရွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဘီဘီစီကဖော်ပြခဲ့ သည်။

သို့သော် ဟာမီလ်တန်မှာ ဟန်ဂေရီဂရင်းပရီတွင်သာ အဆင့်(၆) နေရာ၌ ရပ်တည်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သော်လည်း ဖော်မြူလာဝမ်းဂရင်းပရီပြိုင်ပွဲ အရပ်ရပ်တွင် စုစုပေါင်းရမှတ်၂၀၂မှတ်ဖြင့် ထိပ်ဆုံးမှ ဆက်လက် ဦးဆောင်နေဆဲဖြစ်သည်။ ဟန်ဂေရီဂရင်းပရီတွင် ဖာရာရီအသင်းမှ ဂျာမနီနိုင်ငံသား ဗက်တယ်လ်က အဆင့်(၁)နေရာဖြင့် ပန်းဝင်ခဲ့ သည်။

မေလဲသင်း



လက်ထပ်ထိမ်းမြားမင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့နေ
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ထွန်းငြိမ်း(ငြိမ်း)(ဒုတိယဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ အသေးစားနှင့် အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်)-ဒေါ်ခင်စိန်လှ(သီရိဝါတ်ခွဲခန်း)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား

မောင်ပြေငြိမ်း
B.E, Marine Engineering (Myanmar Maritime University)
3rd Engineer (Uniteam Marine Limited)

နှင့်
စစ်တွေမြို့နေ
ဦးမျိုးလှိုင် (မြေပုံမြို့နယ်-မန်နေဂျာ)(ပြည်တွင်းရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး)-ဒေါ်သန်းသန်းမြတ်တို့၏ သမီးကြီး

မသီတာလှိုင်
B.C.Sc (Hons:), Diploma in IMCEITS (Java Programming)
ဧရာဝတီဘက်(စမ်းချောင်းဘက်ခွဲ)

တို့၏ ၂၆-၇-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် Novotel Yangon Max Hotel (Yangon Ballroom)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာညဉ့်ခံပွဲအခမ်းအနားတွင် ကိုယ်တိုင်မကြွရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့ပေးပို့ချီးမြှင့်ပေးပါသော သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်အေးအေး၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ဝန်းကုံးများ ဆင်မြန်းပေးပါသော စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်တင်တင်၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်မြန်းပေးပါသော ရေတပ်သင်တန်းကျင်းပရေးဌာနချုပ် ဌာနချုပ်မှူး ဗိုလ်ချုပ်မြင့်ဦးနှင့်ဇနီး ဒေါ်မာလာထွန်း၊ ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု တပ်ဖွဲ့မှအရာရှိများနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအပတ်စဉ်(၆၃)မှသူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ စက်မှု ဝန်ကြီးဌာနမှ အရာထမ်းအမှုထမ်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ အသေးစားနှင့်အလတ်စား စက်မှုလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်မှ အရာထမ်းနှင့် မိသားစုဝင်များ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူးဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီချင်းသီဆိုပေးသော တေးသံရှင် ဟောမာနေဝင်း၊ မင်္ဂလာတေးသီချင်းများဖျော်ဖြေပေးသော Plus Three Band နှင့် တေးသံရှင်များ၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးသော မမမြတ်သော်၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ဝန်းကုံးများနှင့် လက်ထပ်လက်စွပ်စနစ်ကိုင်ဆောင်ပေးသော မနန်းသူဇာနှင့် မမြတ်ယု သွယ်လှိုင်၊ မင်္ဂလာသတိုးသားအရံများဖြစ်သော ကိုတင်မောင်အေးနှင့် ကိုဖြိုးကိုအောင်၊ မင်္ဂလာသတိုးသမီးအရံများဖြစ်သော မခင်ထက်ထက်အောင်နှင့် မသီရိဝေ၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံဒီဇိုင်းဖန်တီးပေးသော ပြည်စိုးအောင်၊ မိတ်ကပ်ဆံပင်နှင့် လက်ဝတ်ရတနာ များ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးသော မိတ်ကပ်ခင်စန်းဝင်းနှင့်အဖွဲ့၊ မင်္ဂလာမုတ်တမ်းတင်စာတံပုံနှင့် ဗီဒီယိုရိုက်ကူးပေးပါသော Forever Wedding Dress, Photo Studio & Video မှ အဖွဲ့သားများ၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာဆောင်ရွက်ပေးသော မလှလှဝင်း * Press၊ Novotel Yangon Max Hotel မန်နေဂျာနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရန် အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီပေးသော ဦးညိုဝင်းခိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ချိုမာခိုင်၊ ဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေများအားလုံးနှင့် အခြားကျေးဇူးတင် ထိုက်သူများအားလုံးကို လှိုက်လှိုစွာ ကျေးဇူးပြုကာရတင်ရှိပါသည်။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ပြေငြိမ်း-မသီတာလှိုင်

အမည်ပြောင်း
အဖ ဦးသန်းအောင်၏ သမီးဖြစ်သူ အထက (၁)လှိုင်သာယာ၊ ဒသမတန်း(၁)၅ ပညာသင်ကြားနေသော မသဉ္ဇာအောင်အား အိသဉ္ဇာအောင် ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မအိသဉ္ဇာအောင်

မြေကွက်များဝယ်ယူသည်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်
(အရှေ့ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်း
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း)
မြို့နယ်များရှိ မြေကွက်များ
ဝယ်ယူသည်။
-၀၉-၄၄၈၀၂၅၇၄၂
၀၉-၄၂၀၁၀၇၀၂၁
၀၉-၇၂၃၄၆၅၆

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရေကွက်အမှတ် C-11၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၀၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၀၈)၊ ချယ်ရီလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (ဦးတင်ရွှေ) အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား အရပ်ကတီစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဦးလှမင်း(၁၂/တကန(နိုင်) ၁၆၅၆၄၄)မှ ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်ရုံးနှင့် ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ တရားရုံး ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် ကိုယ်တိုင်ကတီစာချုပ်တင်ပြ၍ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့် နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ် ဝရန်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မြေဆီစိုခိုက်
သစ်ပင်စိုက်

မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း
မီးစက်၊ မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်များဝယ်ယူရန်
တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်လျက်ရှိသည့် အောက်ပါပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-
 - (က) 300 KVA Generator - ၁ လုံး
 - (ခ) 200 KVA Generator - ၁ လုံး
 - (ဂ) Mail Box မော်တော်ယာဉ် - ၂ စီး
 - (ဃ) Single Cub မော်တော်ယာဉ် - ၂ စီး
 - (င) Motorcycle - ၁၈ စီး
- ၂။ တင်ခါပုံစံများကို ၂၉-၇-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၁-၈-၂၀၁၅ ရက်ထိ နေ့စဉ် ဇွဲ၃၀ နာရီမှ ၁၆း၃၀ နာရီအတွင်း အောက်ပါလိပ်စာများတွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- ၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို ၂၁-၈-၂၀၁၅ ရက် ဇွဲ၃၀ နာရီမှ ၁၆း၃၀ နာရီအတွင်း မြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော်ရှိ တင်ခါအဖွဲ့ဝင်များရှေ့မှောက်၌ လာရောက်ပေး သွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလထက် ကျော်လွန်သောတင်ခါများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစား မည်မဟုတ်ပါ။
- ၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၃၊ ၀၆၇-၄၁၂၂၈ တို့သို့ နှိုးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ကျွမ်းကျင်သူနာပြုအလိုရှိသည်
၁။ အထက်တန်းသူနာပြု (၂)ဦး
အသက်၃၀နှစ်-၄၀နှစ်ကြား
(လုပ်သက် ၃ နှစ်ရှိရမည်)
ဆက်သွယ်ရန်
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၆၄၉၃၈

POST ဂုဏ်ထူးဝင်ခွင့်သင်တန်း
● ဆရာမဝင်ခွင့်တန်းခွဲများ
● ဇူလိုင်-ဧပြီမည် ဦးစီးပျိုးတန်းခွဲ (စနေ/တနင်္ဂနွေ ၉:၀၀-၁၂:၀၀)
၁၆၅(ပဆပ်)ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း(လယ်)ကျောက်တံတားမြို့နယ် ၀၉၄၂၀၁၂၉၃၃၃

ဗလင်းတန် ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ်စာပေ လေ့လာဖို့



KONICA MINOLTA

မိတ်ချမ်းသာမှ အပြည့်အဝရရှိစေမည့်အကောင်းဆုံး 24 Hours service နှင့် အရပ်ကျငွေငွေချေမှုစနစ်များစွာဖြင့်ဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ...

09-253547980, 09-253547981, 01-383932, 01-383934

 bizhub 165 (A3 B/W Copier) USD - 48 Per Month	 bizhub C224e Digital Color MFP with Mobile, Cloud & Document Solutions
 bizhub 195 (A3 B/W Copier) USD - 184 Per Month	
 bizhub C221 (A3 Color MFP) USD - 184 Per Month	

နေပြည်တော်(၁) ဖုန်း - 251277 251288	မင်္ဂလာ (၂) စတုရန်း(၂) မြေကွက်၊ ဖုန်း - ၀၉၇၃၂၅၇၀၁ ၀၉၇၃၂၅၇၀၂	မင်္ဂလာ စံပြ ဖုန်း - ၀၉၂၈၀၈၇၀၃၅ ၀၁ ၂၃၀၃၁၆၅ ၀၉ ၇၃၁၇၆၀၀၀	မင်္ဂလာဦးစီးဌာန မိုင်းပန်းယုတော(၅)လွှာ၊ မန္တလေး ဖုန်း-၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၁ ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၂	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မြစ်) ၀၉၇၉၁၁၀၃၇၅၁ ၀၉၇၉၁၁၀၃၇၅၂
--	---	--	--	---

ရှေ့ဆောင်(၁) ၀၁-၂၅၂၁၃၃ ၀၁-၃၈၈၀၃၄	မင်္ဂလာ စံပြ ဖုန်း - ၀၉၂၈၀၈၇၀၃၅ ၀၁ ၂၃၀၃၁၆၅ ၀၉ ၇၃၁၇၆၀၀၀	မြို့မ(နနက်၁၀၀၀၀နာရီ) (မန္တလေး) ၀၂-၃၉၁၃၆ ၀၀၂-၃၉၁၃၇	မင်္ဂလာဦးစီးဌာန မိုင်းပန်းယုတော(၅)လွှာ၊ မန္တလေး ဖုန်း-၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၁ ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၂	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မြစ်) ၀၉၇၉၁၁၀၃၇၅၁ ၀၉၇၉၁၁၀၃၇၅၂
---	--	---	--	---



ANT-MAN 3D

၃၁.၇.၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချ



MINIONS 3D

MEET STUART KEVIN & BOB

၃၁.၇.၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဆောင်းပါး

ဓမ္မစကြာဒေသနာတော်ဦးနှင့်အတူ သံဃာရတနာ စတင်ပေါ်ထွန်းလာ

ခဲ စန်းနီလာဝင်း

သည်တစ်နှစ် ဘာလို့လို့နဲ့ တစ်ဝါဆိုလာပြန်ချေပြီ။ သစ္စာ ငုံ့ရင့်၊ လေးခိုင်ပွင့်သော၊ အောက်နှင့်အထက်၊ ဘဝဂီဝိစိ၊ နှံ့သိသတင်း၊ တေဇော်ပြင်းလျက်၊ ထုတ်ချင်းစကြဝဠာ၊ ဟင်းလင်းသာတီ၊ ဗြဟ္မာနတ်ရုပ်၊ ပုံတင်ထပ်မျှ၊ အလုပ်မတည့်၊ ကျော်စောလည်၍ သုံးမည်လူနတ်၊ ရှိဦးညွတ်သည်၊ အထွက် မှန်ကင်း၊ တရားမင်း၊ ဖြစ်တော်မူသော အနန္တကျေးဇူးတင် မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်၏ သာသနာတော် သက်တမ်းသည်ကား ယခုဆိုလျှင် နှစ်ပေါင်း ၂၅၅၉ နှစ် တိုင်လာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

လူဘုံသုံးပါး အထွတ်ထွား၍ တရားရသာ၊ ကြိုက်ကြွဇာ ဖြင့်၊ သတ္တဝါလူခပ်သိမ်းသူကို ဘယ်သူကယ်နိုင်၊ ရွှေပြည်ခိုင် သို့ တိုင်တိုင်ဘေးလွတ် ပို့ပေးတတ်၍ဟူသော ဂါထာ ခြောက်ဆယ်ပျို့လက်နာနှင့်အညီ ထေရဝါဒ မြတ်ဗုဒ္ဓ ဒေသနာတော်ကြီး အခွန်ရှည်တည်တံ့နေသောကြောင့် သာဘဝသံသရာဝှံဆင်းရဲမှ လွတ်ကင်းရာ မဂ်တရား ဖိုလ် တရားသို့ လားရာလမ်းကြောင်းမှန်၊ လမ်းကြောင်းကောင်း လမ်းကြောင်းမြတ်ကြီး ရှိနေနိုင်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

ပညာကို တန်ဆောင်၊ သီလကို ဂန္ဓာယောင်၊ ဝီရိယကို ရွှေဂူချောင်း၊ သမာဓိကို မြင့်မိုရ်တောင်၊ မာနကို မြေ အယောင်၊ စာဂကို တွေးမရှောင်၊ ပညာမာန်နိဗ္ဗိဒ်ချထားရန် မမြတ်ဆုံးမတော် မူကြကုန်သော ပညာရှိ သူတော်စင် သူတော်မြတ်တို့၏ ကျေးဇူးတော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်၏ တပည့်သာဝကရဟန်းသံဃာတော် အရှင်သူမြတ်တို့က ဂန္ဓဇူရ၊ ဝိပဿနာဇူရ ရွက်ဆောင်နေကြတော်မူသော ကြောင့်သာ ထေရဝါဒ မြတ်ဗုဒ္ဓဒေသနာတော်ကြီး နေတစ်ဆူ လတစ်ပါးနယ်ထွန်းလင်းတော်ပင်နေနိုင်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

အနန္တကျေးဇူးတော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်သည် ဗာရာဏသီ ပြည်၏အနီးဖြစ်သော မိဂဒါဝန်တောသို့ ရောက်တော်မူ သောအခါ ပစ္စဝဂ္ဂိတို့ကမြင်မြင်ချင်းပင် ဤသို့ကတိကဝတ် ထားလိုက်ကြ၏။

“အရှင်ဂေါတမသည် ဘုရားအဖြစ်ကိုရခြင်းငှာ ဒုက္ကရ စရိယအကျင့်ကို ခြောက်နှစ်တိုင်တိုင်ကျင့်ခဲ့သည်။ ဘုရား အဖြစ်သို့မရောက်မီကပင် ဤဒုက္ကရစရိယအကျင့်မှထွက် ၍ ဆွမ်း၊ သင်္ကန်းများပြားအောင် မြို့ရွာအရှင်ရပ်သို့ လှည့် လည်သည်။ အကျင့်ပျက်သူဖြစ်၍ ခရီးဦးကြိုဆိုခြင်း၊ နေရာ ခင်းခြင်း၊ သောက်သုံးရေတည်ထားခြင်းဟူသောဝတ်ကို မပြုကြလင့်”ဟု အချင်းချင်းကတိကဝတ်ထားခဲ့ကြ၏။

သို့တစ မြတ်ဗုဒ္ဓအနီးသို့ရောက်လာသောအခါ ထားမိ ခဲ့ကြသော ကတိကဝတ်များမတည်နိုင်ဖြစ်ကာ ယိမ်းယိုင် တုန်လှုပ်လျက် အချို့က သပိတ်ကိုလှမ်းယူ၊ အချို့က သင်္ကန်း ကိုယူ၊ အချို့က ခြေဆေးရေတည်ထား၊ အချို့က နေရာခင်း နှင့်ပြီးသားဖြစ်နေကြသည်။

ဤသို့ ပစ္စဝဂ္ဂိငါးပါးတို့ ဝတ်ကြီးဝတ်ငယ်ပြု၍ ခင်းကျင်း အပ်သောနေရာ၌ နေတော်မူပြီး ဂေါတမမြတ်ဗုဒ္ဓသခင် က “ငါကား ဘုရားဧကန်စင်စစ်ဖြစ်တော်မူခဲ့ပြီ၊ အလုံးစုံ သောတရားတို့ကို သိတော်မူခဲ့ပြီ၊ သင်တို့အား တရား ရေးအေးအမြိုက်ဆေး တိုက်ကျွေးရန်ကြွလာတော်မူခြင်း ဖြစ်သည်။ ချစ်သားတို့ ရှိသောစာနာယူကြကုန်လော့” ဟု တိုက်တွန်းတော်မူခဲ့သည်။

ထိုအခါ ပစ္စဝဂ္ဂိငါးပါးတို့က “ငါ့ရှင်ဂေါတမ သင်သည် ပြုပြင်လှသော ဒုက္ကရစရိယအကျင့်ကို ခြောက်နှစ်လုံးလုံး ကျင့်၍မှ သဗ္ဗညုတအဖြစ်သို့မရောက်တုံ့သေး၊ ယခုမူကား ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ ကျောင်းစသော ပစ္စည်းများကို များပြား အောင်လှလှပြုကာ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့ကိုရှာဖွေ၍ မြို့ရွာတိုင်း လှည့်လည်လျက်ရှိမှုနှင့် မဂ်ဖိုလ်ချမ်းသာကို အဘယ်မှာရအောင်အံ့နည်း။ သင်ဝါကြီး၍ လှည့်ပြားခြင်းမပြု ပါနှင့်။ ကျွန်ုပ်တို့ သင့်အားမယုံကြည်နိုင်”ဟု သုံးကြိမ်တိုင် အောင် ပယ်ရှားခဲ့ကြ၏။

ထိုသို့ ပယ်ရှားငြားသော်လည်း မြတ်ဗုဒ္ဓက အပြစ်မထား၊ မေတ္တာပွား၍ ဘုရားစင်စစ် ဧကန်ဖြစ်ကြောင်း သိစေတော် မူပြီးလျှင် သက္ကရာဇ် ၁၀၃ ခုနှစ် ဝါဆိုလပြည့်နေ့ ညနေဆည်း ဆာချိန်ခါတွင် “ဒေမေ ဘိက္ခုဝေ အန္တာပဗ္ဗဇိတေန န သေဝိ တဗ္ဗာ” အစရှိသော “ဓမ္မစကြာ ပဝတ္တန သုတ္တံ”ကို ဟောကြား တော်ကို ဟောကြားတော်မူခဲ့သည်။

ဒေသနာတော်အဆုံး၌ “အရှင်ကောဏ္ဍည” သည် သောတာပတ္တိဖိုလ်၌ တည်လေ၏။ ထိုအခါ တစ်သောင်း သောလောကဓာတ်မှ စုပေးလာကြကုန်သောနတ်ဗြဟ္မာ တစ်ဆယ့်ရှစ်ကုဋေတို့သည် အကျွတ်တရားရကုန်ကြ သည်။ ဓမ္မစကြာဒေသနာတော်ကြီးကား ထိုဝါဆိုလပြည့်နေ့ ညဉ့်လယ်ယံ၌ ပြီးဆုံးတော်မူလေသည်။

ထို့နောက် ဓမ္မစကြာပဝတ္တနသုတ္တံကို အကျယ်ဖွင့်ဆိုဟော ကြားတော်မူပြန်ရာ ဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁ ရက်နေ့၌ “အရှင် ဝပ္ပ”သည် သောတာပတ္တိဖိုလ်၌တည်လေသည်။ ဝါဆို လပြည့်ကျော် ၂ ရက်နေ့၌ “အရှင်ဘဒ္ဒိယ” ဝါဆိုလပြည့် ကျော် ၃ ရက်နေ့၌ “အရှင်မဟာနာမ” ဝါဆိုလပြည့်ကျော်

၄ ရက်နေ့၌ “အရှင်အသင်္ဃိထေရ်” တို့သည် သောတာပတ္တိ ဖိုလ်၌တည်ကုန်၍ ဧဟိဘိက္ခုရဟန်းအဖြစ် ရရှိကြကုန် သည်။ ဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၅ ရက်နေ့တွင် သောတာ ပတ္တိဖိုလ်တည်ပြီးကြကုန်သော ထိုပစ္စဝဂ္ဂိရဟန်းငါးပါးကို “အနတ္တလက္ခဏသုတ်” ဒေသနာတော်မြတ်ကို ဆက်လက် ဟောကြားတော်မူခဲ့ရာ ပစ္စဝဂ္ဂိရဟန်းငါးပါးစလုံး “ရဟန္တာ” ဖြစ်တော်မူကြကုန်သည်။

တကယ်တော့ ဓမ္မစကြာဒေသနာတော်၏ ဂုဏ် ကျေးဇူးတော်ကြောင့် မြတ်ဗုဒ္ဓ၏သာသနာတော်ဝယ် ဗုဒ္ဓ ရတနာ၊ ဓမ္မရတနာအပြင် သံဃာရတနာဟုစတင်ပေါ်ထွန်း လာခြင်းဖြစ်သည်။ အနန္တကျေးဇူးတော်ရှင် ဂေါတမ မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်သည် ဓမ္မစကြာဒေသနာတော်ကို မဟော ကြားမီ (၁) ဗုဒ္ဓသရဏဂစ္ဆာမိ-မြတ်စွာဘုရားကို ကိုးကွယ်ရာ ဟူ၍ ဆည်းကပ်ကိုးကွယ်ခြင်း၊ (၂) ဓမ္မသရဏ ဂစ္ဆာမိ- တရားတော်မြတ်ကို ကိုးကွယ်ရာဟူ၍ ဆည်းကမ်းကိုးကွယ် ခြင်းမှသည် မြတ်ဗုဒ္ဓပစ္စဝဂ္ဂိငါးပါးတို့အား ဓမ္မစကြာနှင့် အနတ္တလက္ခဏဒေသနာတော်မြတ်ကို ဟောကြား တော်မူခဲ့ရာ ပစ္စဝဂ္ဂိငါးပါးတို့ အရိယာရဟန်းသံဃာတော် များဖြစ်လာခြင်းကြောင့်သာ ထိုမှစ၍၊ (၃) သံသံသရဏ ဂစ္ဆာမိ-သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့ကို ကိုးကွယ်ရာဟူ၍ ဆည်းကပ်ကိုးကွယ်ခြင်းဟူ၍ သရဏဂုံသုံးပါးဖြစ်ပေါ် လာရသည်။

ဓမ္မစကြာပဝတ္တနသုတ်နှင့် အနတ္တလက္ခဏသုတ်တို့ သည် သုံးဆယ့်တစ်ဘုံကျင့်လည်ကြကုန်သော သတ္တဝါ ဝေနေယျအားလုံးအတွက် ဘဝသံသရာဝှံအတွင်းမှ လွတ်ကင်းလွန်မြောက်ရန် (ဝါ) သစ္စာလေးပါးမြတ်တရား ကို တွေ့သိပြီး မြတ်နိဗ္ဗာန်သို့မဟုတ်ပြုနိုင်သည့် တရား ထူးတရားဦး မရွံ့မပဋိပဋာ အကျင့်မြတ်တရားဖြစ်ပါ၏။ ဤတရားကား မဂ္ဂင်ရှစ်ပါး (The Noble Eightfold Path) အကျင့်မြတ်ပင်ဖြစ်ပါသည် -

- မဂ္ဂင် (၈) ပါး အကျင့်တရားကား -
- (၁) မှန်ကန်စွာသိမှု (Right Understanding)
- (၂) မှန်ကန်စွာကြံစည်မှု (Right Thinking)
- (၃) မှန်ကန်စွာ ပြောဆိုမှု (Right Speech)
- (၄) မှန်ကန်စွာ ပြုလုပ်မှု (Right Action)
- (၅) မှန်ကန်စွာ အသက်မွေးမှု (Right Livelihood)
- (၆) မှန်ကန်စွာ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှု (Right Effort)
- (၇) မှန်ကန်စွာ အောက်မေ့အမှတ်ရမှု (Right Mind-

fulness) နှင့်

(၈) မှန်ကန်စွာတည်ကြည်မှု (Right Concentration) တို့ ဖြစ်ကြသည်။

မဟာသမုဒ္ဒရာရေကို ပြည်တောင်းဖြင့်ဖြင့်တွယ်သော် ခြင်တွယ်နိုင်ကောင်းရာသေး၏။ အနန္တကျေးဇူးတော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်၏ သဗ္ဗညုတဉာဏ်တော်ကိုကား နှိုင်းယှဉ် ခြင်းငှာ မတတ်နိုင်ကောင်းသည်သာတည်း။

မဟာပထဝီမြေကြီးကို ချိန်ခွင်၌တင်ထား၍ ချိန်စက်နိုင် ကောင်းရာသေး၏။ သဗ္ဗညုတဉာဏ်တော်ကိုကား ချိန်စက် ခြင်းငှာ မတတ်နိုင်ကောင်းသည်သာတည်း။

ကောင်းကင်ပြင်ကြီးကို လက်သစ်တောင်တာတို့ဖြင့် တိုင်းတာ၍ ရနိုင်ကောင်းရာသေး၏။ မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ သဗ္ဗညုတ ဉာဏ်တော် ကိုတိုင်းတာနှိုင်းယှဉ်၍ကား မရနိုင်ကောင်း သည်သာတည်း။

မဟာသမုဒ္ဒရာရေအားလုံးသည်လည်းကောင်း၊ ပထဝီ မြေပြင်တစ်ခုလုံးသည်လည်းကောင်း၊ ကောင်းကင်ပြင် တစ်ခုလုံးသည်လည်းကောင်း ထိုအလုံးစုံတို့သည် အနန္တ ကျေးဇူးတော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ဉာဏ်တော်ကြီးကို နှိုင်းယှဉ် ထောက်ဆွယ်ရာ ဥပမာအားဖြင့် မသင့်တော်။

သဗ္ဗညုတဉာဏ်တော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓသခင်၏ တရားဦးဖြစ် သော ဓမ္မစကြာပဝတ္တနာသုတ်နှင့် အနတ္တလက္ခဏသုတ်၏ ဒေသနာတော်မြတ်ကြီးမှာ “ဇာတိ-ဇရာ၊ ဗျာဓိ-မရဏ” သံသရာဝှံအတွင်းမှ လွတ်ကင်းရာလွတ်ကင်းကြောင်း သစ္စာလေးပါးသိမြင်ရာ တရားဦးတရားထူးဖြစ်သည့် အပြင် ထေရဝါဒမြတ်ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီး ကမ္ဘာတည်နေ သရွေ့ အခွန်ရှည်တည်တံ့နေရန် ဘုရားနှင့်တရားတော်၏ ကိုယ်စား သံဃာတော်အရှင်သူမြတ် စတင်ပေါ်ထွန်းရာ လည်းဖြစ်ခြင်းကြောင့် ဤဝါဆိုလပြည့်နေ့ ဓမ္မစကြာအခါ တော်နေ့ထူးနေ့မြတ်ကြီး၏ ဂုဏ်ကျေးဇူးအရပ်ရပ်ကို ဥပမာထင်ဟပ်၍ မစွမ်းနိုင်ဖြစ်ရပါသည်။

ထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓသာသနာဝင် တရားချစ်ခင်သူတော်စင်တို့ အနေဖြင့် ဂန္ဓဇူရ၊ ဝိပဿနာဇူရ နှစ်ဖြာနှစ်ဝစွမ်းအောင် အားထုတ်နေတော်မူကြကုန်သော သံဃာတော်အရှင်သူ မြတ်တို့အား ဝါဆိုသင်္ကန်းများ ဆက်ကပ်လျှာဒါနကြီး ဓမ္မစကြာဒေသနာတော်လာ မဂ္ဂင်ရှစ်ပါးကျင့်စဉ်ဖြင့် ဝိပဿနာဘာဝနာတရားများကို အခါမလပ် ပွားများအား ထုတ်နိုင်ကြပါစေကြောင်း ဂါရဝတရားရှေ့ရွှား၍ ရေးသား တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ ။

ဒေသအတွင်းစိမ်းလန်းစိုပြည်စေရန် ပျိုးပင်များအား မိုးနဲ့မြို့နယ်၌ ပေးအပ်



မိုးနဲ့ ဇူလိုင် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မိုးနဲ့မြို့နယ်တွင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အထောက်အကူပြုရန်နှင့် ဒေသအတွင်းစိမ်းလန်းစိုပြည်စေရန် ရည်ရွယ်၍ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနကကျင်းပသော သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီက လှိုင်လင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ဓမ္မာရုံတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးမှူး ဦးလှမြင့်နှင့် တောအုပ်ဦးစိုးဦးမြင့်တို့က ထင်းအစားထိုး လောင်စာသုံးစွဲခြင်း၊ ဒေသခံပြည်သူ အစုအဖွဲ့ပိုင် သစ်တောစိုက်ခင်းများထူထောင်ခြင်း၊ ရွှေ့ပြောင်းတောင်ယာစနစ်ပျောက်ရေးစီမံဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သစ်နှင့် သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ စည်းကမ်းမဲ့ထုတ်ယူမှုမရှိစေရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ပညာပေးဟောပြောကြပြီး သစ်တောဆိုင်ရာအသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင် များ ပြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ကျေးရွာနေဒေသခံပြည်သူများအား သစ်တောသစ်ပင်နှင့် နှစ်ရှည်သီးနှံပင် ၅၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ ထင်းအစား ထိုး ကျေးရွာအစုပိုင် သစ်မာတစ်ကေအတွက် ပျိုးပင် ၆၀၀ ကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ဒေါ်ချပ်ကင်သဘာဝမြေဩဇာပြုလုပ်ပုံ အဆင့်ဆင့်အား သစ်တောဝန်ထမ်းများက လက်တွေ့သရုပ်ပြဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးညွန့်ရွှေ(မိုးနဲ့)

လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပ

မိုးနဲ့ ဇူလိုင် ၂၀

မိုးနဲ့မြို့နယ်လျှပ်စစ်မှူး ဦးခင်မောင်အေးနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် လှိုင်လင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ဒေသခံပြည်သူများ လျှပ်စစ် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုးတွင်းကာလတွင် လျှပ်စစ်မီးအသုံးပြုလျက်ရှိသော ပြည်သူများ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် နှင့် မမျှော်လင့်ဘဲ လျှပ်စစ်အန္တရာယ်များကျရောက်ပြီး ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ် ထိခိုက်မှုများ မကြာခဏဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိခြင်းကြောင့် ယခုကဲ့သို့ဟောပြောရကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအဖွဲ့သည် ကျန်ရှိသောကျေးရွာများသို့လည်း ပညာပေးလုပ်ငန်းများ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သက်ဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများနှင့် တာဝန်ခံပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုလည်း လျှပ်စစ်အန္တရာယ်မှာ ပြည်သူများ အတွက် လုံခြုံမှုအပြည့်အဝရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း အဆိုပါအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကပြော သည်။

မျိုးညွန့်ရွှေ(မိုးနဲ့)

မြိတ်ခရိုင်(ကညန)မှယာဉ်နှင့်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်ဆောင်ရွက်ပေး

တနင်္သာရီ ဇူလိုင် ၂၀

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်ခရိုင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ဦးစီး မှူး ဦးစံသိန်းဦးနှင့်အဖွဲ့သည် တနင်္သာရီမြို့နယ်အတွင်းမှ မော်တော်ယာဉ်များ၊ မော်တော် ဆိုင်ကယ်များအား သက်တမ်းတိုးပေးခြင်း၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးပေးခြင်း၊ ယာဉ် မောင်းလိုင်စင်အသစ်ထုတ်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှစ၍ ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ညနေ ၄ နာရီအထိ တနင်္သာရီမြို့နယ်ခန့်မအတွင်း နေ့စဉ် နေ့ချင်းအပြီး ဆောင် ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းသို့တွင်းဆင်းဆောင်ရွက်နေစဉ် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်သူနှင့် မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ကြည့်ရှုအားပေး၍ လိုအပ်သည်များကူညီ ပံ့ပိုးပေးကြပြီး က. ည. န အဖွဲ့မှ ဇူလိုင် ၂၅ ရက်မှ ၂၆ ရက် အထိ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ၂၂၀ ဦး၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးသူ ၈၃ ဦးနှင့် 'က' ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးခြင်း ၁၁ စောင်၊ မော်တော်ယာဉ်နှစ်စီးနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ် အစီး ၉၀ တို့အား သက်တမ်းတိုးပေး ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိန်ဝင်း(မြန်ဆန်)



မတ်စရာ

ရုပ်ရည်ချောမောလှပချင်လျှင်

ခဲ မောင်သောင်းဝင်း(တမန်မောင်)

လူတို့၏ပင်ကိုယ်သဘောသဘာဝသည် အလှအပကို နှစ်သက်သဘောကျလေ့ ရှိသည်။ လှပခြင်းသည် ကျက်သရေမဂ်လာတစ်ပါးပင်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် လှပခြင်းသည် ကြည့်သူမြင်သူတို့ကို စိတ်ဘဝင်ချမ်းမြေ့စေသည်။ လှပခြင်းနှင့်ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်သော ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်ခြင်းသည် ကြည့်သူ့၊ မြင်သူတို့ကို စိတ်နှလုံးနောက်ကျစေနိုင်သည်။ လူတစ်ဦး၏ လှပမှုနှင့်ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်မှုတို့သည် ထိုသူ၏ အတိတ်ကံပေါ်တွင် များစွာမူတည်နေသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဗုဒ္ဓဘာသာမြန်မာလူမျိုးများသည် မြတ်ဗုဒ္ဓဟောကြားထားသည့် ကံ၊ ကံ၏အကျိုးကို ယုံကြည်သက်ဝင်သူများဖြစ်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် လက်ရှိဘဝတွင် ရုပ်ရည်လှပကားများ ချောမောလှပခြင်းနှင့် ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်ခြင်းတို့သည် ဘဝ၊ ဘဝများစွာက ပြုလုပ်ခဲ့ကြသောကံအကျိုးပေးပေါ်တွင်သာ မူတည်နေပါသည်။

မိဘနှစ်ဦးတည်းမှအတူတူမွေးဖွားလာသည့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမများသည်ပင်လျှင် ရုပ်ရည်ချင်းတူညီမှု မရှိနိုင်ချေ။ တစ်မိသားစုတည်းမှ ဆင်းသက်လာသူများဖြစ်နေသော်လည်း ရုပ်ရည်ချောမောမြေ့မြေ့သူရှိသလို ဘီလူးကဲ့သို့ ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်သူများလည်းပါရှိလာတတ်ပါသည်။ မည်သည့်အတွက်ကြောင့် မတူညီကြပါသလဲ။ ရှင်းပါသည်။ ထိုသူများ၏ အတိတ်ဘဝပေါင်းများစွာက ပြုလုပ်ခဲ့သော ကုသိုလ်၊ အကုသိုလ်တရားတို့၏ အကျိုးပေးမှုကြောင့်သာလျှင်ဖြစ်သည်။ လူ့အသိုက်အဝန်းတွင် ရုပ်လှပြီး စိတ်မလှသူများရှိသလို ရုပ်မလှသော်လည်း စိတ်လှသူများလည်းရှိကြသည်။ ရုပ်ရည်လှပပြီး စိတ်နှလုံးပါဖြူစင်သန့်ရှင်းသူများရှိသလို ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်သူကဲ့သို့ စိတ်ပုတ်သူများ၊ ကောက်ကျစ်သူများလည်းရှိကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်မည်သည့်အတန်းအစားတွင် ပါဝင်သင့်ပါသလဲ။ ရုပ်မလှသည့် တိုင်အောင် စိတ်နှလုံးဖြူစင်သူတော့ဖြစ်သင့်သည်။ မျက်မှောက်ခေတ်ကြီးတွင် ဆေးပညာတိုးတက်လာမှုကြောင့် ငွေကြေးတတ်နိုင်သူများသည် လှသည်ထက် ပိုမိုလှပအောင် ခွဲစိတ်ကုသလာကြသည်။ ထိုသို့ခွဲစိတ်ကုသလာကြသည့်အပြင် မျက်နှာကိုကြေးချွတ်ခြင်း၊ ပေါင်းတင်ခြင်း၊ ရွှေသွင်းခြင်း စသည့်တို့ကိုပါ ပြုလုပ်လျက်ရှိကြသည်။ ငွေကြေးမတတ်နိုင်သူများကမူ မြန်မာသနပ်ခါးလိမ်းခြင်း

နှင့် မိတ်ကပ်လိမ်းခြင်းနည်းလမ်းများဖြင့်သာ ရုပ်ရည်ချောမောလှပအောင် တတ်နိုင်သမျှ ပြင်ဆင်လျက်ရှိကြသည်။ ငွေကြေးအကုန်ကျခံပြီး မည်သို့ပင်ပြင်ဆင်နေစေကာမူ ရုပ်ရည်ချောမောလှပခြင်းသည် အပေါ်ယံမျှသာဖြစ်သည်။ Beauty is only skin-deep ဆိုသည့်အတိုင်း အဆင်းထက် အချင်းကသာလျှင် ပဓာနကြပေသည်။ ထိုပြုပြင်ဖန်တီးပြင်ဆင်ထားသော အလှတရားများသည် အလှစစ်အလှမှန်များ မဟုတ်ချေ။ လူသားတို့၏အလှစစ်အလှမှန်သည် ထိုသူ၏ စိတ်ထားပေါ်တွင်မူတည်နေသည်။ စိတ်နှလုံး ဖြူစင်သူသည် ထာဝရအလှတရားကိုပိုင်ဆိုင်ထားသူဖြစ်သည်။

လူတစ်ဦး၏ လှပမှုနှင့် ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်မှုတို့သည် ထိုသူ၏ အတိတ်ကံပေါ်တွင် များစွာ မူတည်နေသည်။

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာများတွင် ငွေကြေးတစ်ပြားတစ်ချပ်မျှ ကုန်ကျမှုမရှိဘဲ ရုပ်ရည်ချောမောလှပစေသည့် နည်းလမ်းကောင်းများရှိပါသည်။ ထိုနည်းလမ်းသည် လွယ်ကူရိုးရှင်းလှပေသည်။ လူတိုင်းလိုက်ပါ လုပ်ဆောင်နိုင်သောနည်းလမ်းလည်းဖြစ်သည်။ ထိုနည်းကား အခြားမဟုတ်ချေ။ အလောဘ၊အဒေါသ၊ အမောဟတရားများကို စွဲကိုင်ထားခြင်းသာဖြစ်သည်။ ထိုသို့စိတ်နှလုံးကို ဖြူစင်အောင်သာ စောင့်ထိန်းထားမည်ဆိုလျှင် ထာဝရအလှတရားကိုပိုင်ဆိုင်နေမည်မှာ ဧကန်မူချပင်ဖြစ်သည်။ လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟကင်းသောသူတစ်ဦး၏ မျက်နှာသည် အေးချမ်းဖြူစင်နေပြီး ကြည့်သူ မြင်သူတို့ကို စိတ်နှလုံးချမ်းမြေ့စေပါသည်။ ထိုသူ၏ မေတ္တာဓာတ်စိမ့်ဝင်ပျံ့နှံ့သောကြောင့် အခြားသူများလည်း အေးချမ်းမှုပိုက်ခံစားရပါသည်။ သို့သော် ထိုနည်းလမ်းအတိုင်း ကျင့်ကြံနေထိုင်သူမှာ အနည်းစုလောက်သာရှိသည်။ လူအများစုသည် ရုပ်ရည်လှပအောင် ငွေအကုန်အကျခံပြီး အမျိုးမျိုးပြင်ဆင်လျက်ရှိကြသည်။ အလှအပပြင်ဆင်မှုအတွက် ငွေအပြင် တန်ဖိုးရှိသော အချိန်ကိုပါ များစွာပေးရလျက်ရှိသည်။ ယနေ့ခေတ်တွင် အလှပြင်ဆင်အားလုံးနီးပါးသည် အလှပြင်ခံလှသူများ

နှင့်ပြည့်နှက်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် အလှဖန်တီးရှင်များသည် စီးပွားဖြစ်ထွန်းနေကြသည်။ ထို့အပြင် နိုင်ငံခြားဖြစ်အလှပြင်ပစ္စည်းများဖြစ်သည့် မိတ်ကပ်၊ ရေမွှေး၊ ခေါင်းလိမ်းဆီ၊ လက်သည်းဆိုးဆေးများကလည်း အလှအပမက်မောသူများကိုကြော်ငြာအားကောင်းကောင်းဖြင့် စွဲဆောင်လျက်ရှိသည်။ ထိုအလှအပမက်သူများသည် အလှပြင်အထောက်အကူပစ္စည်းများအပြင် နောက်ဆုံးပေါ်ဖက်ရှင်ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြင့် ချုပ်လုပ်ထားသည့်အဝတ်အစားများကိုလည်း တန်ဖိုးကြီးမားစွာပေး၍ ဝယ်ယူဝတ်ဆင်နေကြပြန်သည်။

ရုပ်ရည်လှပရေးအတွက် ငွေနှင့်အချိန်များစွာပေးဆပ်ပြီး မည်သို့ပင်ပြင်ဆင်နေစေကာမူ လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟများနှင့် ပြည့်နှက်နေလျှင် ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်နေမည်သာဖြစ်သည်။ မွေးရာပါ ရုပ်ရည်ချောမောမှုရှိသည့်အပြင် လှသည်ထက်ပိုမိုလှပအောင်ပြင်ဆင်ထားသူတစ်ဦးသည် ဒေါသဖုံးလွှမ်းနေပါက ထိုသူ၏ မျက်နှာသည် ဆူပုတ်၊ မဲမှောင်လာပြီး ကြည့်သူ မြင်သူတို့အတွက်များစွာ အကျည်း

တန်စေပါသည်။ ထို့အပြင် လောဘတက်နေသူတစ်ဦး၏ မျက်နှာသည်လည်း လိုချင်တပ်မက်မှုများ ဖုံးလွှမ်းနေသဖြင့် ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်နေမည်ဖြစ်သည်။ ထိုနည်းတူစွာ မောဟဖုံးလွှမ်းနေသူတစ်ဦးသည်လည်း အကြောင်းအကျိုး၊ အကောင်းအဆိုးကို စဉ်းစားဆင်ခြင်နိုင်စွမ်းမရှိသဖြင့် မျက်နှာမှာသန့်ရှင်းမှုမရှိပြီး အလှတရား ကင်းမဲ့နေပါသည်။

ထို့ကြောင့် အလှအပမက်သူများ အထူးသဖြင့် အမျိုးသမီးများအနေဖြင့် မြင်သူငေးလောက်သည့် အလှတရားကို ပိုင်ဆိုင်ထားလိုပါလျှင် မျက်နှာခွဲစိတ်ခြင်း၊ ပေါင်းတင်ခြင်း၊ ရွှေသွင်းခြင်း၊ မိတ်ကပ်လိမ်းခြင်းတို့ကို လုပ်နေရုံမျှဖြင့် ရရှိနိုင်မည်မဟုတ်ချေ။ စင်စစ်မှာမူ လူသားတို့အတွက် စစ်မှန်သောအလှတရားသည် စိတ်ထားလှပစိတ်ဖြစ်သည်။ လူတစ်ဦးသည် မွေးရာပါ ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်နေသော်လည်း စိတ်ထားဖြူစင်လှပနေမည်ဆိုလျှင် မြင်သူငေးလောက်အောင်ပင် လှပနေမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသူ၏ ဖြူစင်သောစိတ်ထားနှင့် အေးချမ်းသောမေတ္တာသည် ပတ်ဝန်းကျင်သို့ပါ ပျံ့နှံ့လာပြီး အခြားသူများကိုလည်း အေးချမ်းမှုပေးနိုင်ပါသည်။

ထို့အပြင် အကူအညီလိုအပ်နေသူများကို ကူညီခြင်း၊

ထောက်ပံ့ခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်းအပြင် အများအကျိုးဆောင်သည့် ပရဟိတလုပ်ငန်းများကိုပါ အနှစ်နာခံလုပ်ကိုင်နေသူများသည် ပင်ကိုယ်ရုပ်ရည်မပြေပြစ်သော်လည်း စိတ်ထားဖြူစင်မှုကြောင့် မျက်နှာများအေးချမ်းနေမည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် စားဝတ်နေရေးလုပ်ငန်းများအတွက် နေ့စဉ်ရုန်းကန်းလှုပ်ရှားသွားလာနေရစဉ် အခက်အခဲရှိနေသူများကို တွေ့ကြုံရလျှင် တတ်နိုင်သမျှ ဖေးမကူညီသွားသင့်ပါသည်။ ငွေကြေးမတတ်နိုင်သည့်တိုင်အောင် ဘတ်စ်ကားစီးနေစဉ် ထိုင်ခုံမရသည့် အသက်ကြီးသူများ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်များ၊ ကလေးငယ်မိခင်များအား မိမိ၏ထိုင်ခုံတစ်နေရာကို စိတ်အားထက်သန်စွာဖြင့် ထိုင်ခွင့်ပေးခြင်းသည် လူတိုင်းလုပ်နိုင်ခဲ့သော ပရဟိတလုပ်ငန်းပင်ဖြစ်သည်။ ထိုသူများ၏မျက်နှာသည် အမြဲတစေ ကျက်သရေနှင့်ပြည့်စုံနေပြီး ကြည့်သူမြင်သူများကိုလည်း ပီတိဖြစ်စေပါသည်။

အချို့သောသူများသည် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ကြသော်လည်း ကျန်းမာရေးချို့တဲ့သူများကို ထိုင်ခုံတစ်နေရာစာမျှ မျှဝေထိုင်ခွင့်ပေးနိုင်လောက်သည်အထိ မေတ္တာဓာတ်ခံပါမလာကြချေ။ ထိုသူများသည် အတိတ်ကုသိုလ်ကံအကျိုးပေးအရ လက်ရှိဘဝတွင် မွေးရာပါရုပ်ရည်လှပကာလှပကောင်း လှပနိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟများဖြင့်ဖုံးလွှမ်းနေသဖြင့် ထိုသူများကိုကြည့်ရ မြင်ရသည်မှလွန်စွာ အကျည်းတန်လှပေသည်။ ပတ်ဝန်းကျင်သည်လည်း ၎င်းတို့၏ ဒေါသများကူးစက်ခံရပြီး အကုသိုလ် ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ပါသည်။ ထိုသူများသည် မည်မျှပင် ပြင်ဆင်နေစေကာမူ ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်သူများသာဖြစ်ကြသည်။

ခြုံ၍တင်ပြရလျှင် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး အလှအပကိုမြတ်နိုးကြသူများဖြစ်သည်။ ထိုအလှအပသည် ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ခဲ့သော ကုသိုလ်၊အကုသိုလ်ပေါ်တွင် မူတည်၍ ကွဲပြားနိုင်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ရုပ်ရည်ချော မောလှပသူများရှိသလို ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်သူများလည်းရှိကြသည်။ မွေးရာပါ ရုပ်ဆိုးအကျည်းတန်သူများက ကြည့်ပျော်ရွှေပျော်ဖြစ်အောင်ပြင်ဆင်လာသလို ရုပ်ရည်ချောမောသူများကလည်း လှသည်ထက်ပိုမိုလှပအောင် ငွေနှင့်အချိန်များစွာပေးဆပ်ပြီးပြင်ဆင်လာကြသည်။ ပြင်ပရုပ်ရည်လှပအောင် မည်မျှပင်ပြင်ဆင်နေစေကာမူ လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟနှင့်ဖုံးလွှမ်းနေသူသည် အကျည်းတန်နေမည်သာဖြစ်သည်။ အလှစင်စစ်မှာမူ အလောဘ၊အဒေါသ၊အမောဟတို့နှင့် ပြည့်စုံနေသည့် စိတ်နှလုံးဖြူစင်မှုသာပင်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် စစ်မှန်သောအလှတရားကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်ရန်အတွက် စိတ်ထားဖြူစင်အောင် နေထိုင်သွားကြပါစို့ဟု အကြံပြုတိုက်တွန်းရေးသားတင် ပြအပ်ပါသည်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့တွင် မယ်ဒီလန်းဆေးရုံသစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

ထားဝယ် ဇူလိုင် ၂၀
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့ ဆန်းချီရပ်ကမ္ဘာကင်းလမ်းတွင် ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မယ်ဒီလန်းဆေးရုံသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့သည်။
အဆိုပါဆေးရုံအား အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှု၊ အသင့်တော်ဆုံးစရိတ်နှင့် Costomer ကျေနပ်မှုရသည်အထိ ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ Mediland ဆေးရုံတစ်နေရာတည်းတွင်ပြည့်သူတို့၏ ဝန်ဆောင်မှုလိုအပ်ချက်များကို (ONE STOP SERVICE)အနေဖြင့်ဖြည့်စည်းဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ အရေးပေါ်ကုသမှုနှင့်အဆင့်မြင့်ရောဂါရှာဖွေပေးနိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို အကြားအလပ်မရှိ ဆောင်ရွက်ပေးသွားရန်၊ နိုင်ငံတကာရှိ အဆင့်မြင့် ဆေးရုံကြီးများနှင့် ဆက်သွယ်ပြီး ဆေးကုသမှုဝန်ဆောင်မှုအမျိုးမျိုး ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ကျန်းမာရေးလုပ်သားများ အရည်အသွေးအစဉ်တိုးတက်နေစေရန်အတွက် စာတွေ့နှင့် လက်တွေ့သင်တန်းများထားရှိရန် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။
ရှေးဦးစွာ မယ်ဒီလန်းဆေးရုံသစ်ကို တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထင်အောင်ကျော်၊ တိုင်းဒေသကြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးသန်းအောင်၊ မယ်ဒီလန်းဆေးရုံ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးအောင်ကျော်၊ မယ်ဒီလန်းဆေးရုံ ဒါရိုက်တာ ဦးခင်မောင်ညွန့်၊ မြို့မိမြို့ဖတို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။
ယင်းနောက် အခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြတ်ကို

က ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားပြီး မယ်ဒီလန်းဆေးရုံ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးအောင်ကျော်က မယ်ဒီလန်းဆေးရုံကြီး ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက် တက်ရောက်လာသော တိုင်းဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြတ်ကို၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထင်အောင်ကျော်၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများအား မယ်ဒီလန်းဆေးရုံသစ်ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ်အလှူများပေးအပ်၍ ဆေးရုံသစ်အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။
အဆိုပါ မယ်ဒီလန်းဆေးရုံသည် ဆန်းချီရပ်ကမ္ဘာကင်းလမ်းတွင် တည်ရှိပြီး ဦးပိုင်အမှတ် ၉၂၂ မြေဧက ၂ ဧကကျယ်ဝန်း၍ ခုတင် ၅၀ ဆံ့ဆေးရုံဖြစ်ကာ တန်ဖိုးမှာ ကျပ်သိန်းပေါင်း ခြောက်သောင်းဖြစ်၍ စီမံကိန်းကာလ နှစ်နှစ်ဖြစ်ကြောင်းသိရှိရပြီး FOURTEEN STAR NETWORK CO; LTD မှ တာဝန်ယူတည်ဆောက်ကြောင်း သိရသည်။
အခမ်းအနားသို့ တိုင်းဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကို၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မယ်ဒီလန်းဆေးရုံ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးအောင်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ ဖိတ်ကြားထားသောဧည့်သည်တော်များ၊ ဆေးရုံဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

မြဝတီမြို့ရှိ သောင်ရင်းမြစ်ကမ်းပါးတစ်လျှောက်မြေထိန်းနံရံများ ဆောင်ရွက်ထား

မြဝတီ ဇူလိုင် ၂၀
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီခရိုင် မြဝတီမြို့ သောင်ရင်းမြစ်ကမ်းပါးတစ်လျှောက်တွင် မြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် ကမ်းပါးပြိုကျမှုများမရှိစေရေးအတွက် မြေထိန်းနံရံများ ဆောင်ရွက်ထားလျက်ရှိသည်။
ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလွင်ကိုဦး ဦးဆောင်ပြီး မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်ဇော်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းရွှေ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ကျော်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးကျော်ကျော်ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် အဆိုပါ သောင်ရင်းမြစ်ကမ်းပါးတစ်လျှောက်တွင် မြစ်ရေစီးဆင်းသည့် ရေလမ်းကြောင်းအခြေအနေများ၊ မြေထိန်းနံရံဆောင်ရွက်ထားမှု အခြေအနေများ၊ မြေထိန်းနံရံများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့် နေရာများအား ရေလမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် စက်လှေများဖြင့် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထိန်းလင်းအောင်(ပြန်/ဆက်)



မုံရွာတွင် ရပ်ကွက်များ၌ ရေဝင်ရောက်သဖြင့် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၀
မုံရွာမြို့နယ်အတွင်းရှိ အိုးဘိုတောင်ရပ်ကွက်၊ စစ်ပင်ရပ်နှင့် ကော်လပြ၊ ကျွဲရဲတောင်၊ ကျွဲရဲမြောက်၊ ရှင်ငါးဆယ်၊ ကြီးကုန်း၊ ညောင်ခြေထောက်၊ သပြေတော၊ ပလ္လင်ကုန်း၊ ခံတောကျေးရွာများရှိ နေအိမ်များတွင် ဘုတလင်မြို့နယ် စတင်ချောင်းမှ တဆင့်ရေများ ဝင်ရောက်လာကြောင်း သိရသည်။
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မုံရွာခရိုင်၊ မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ လူမှုရေး အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ တပ်မတော်သားများပူးပေါင်း၍ ရေဝင်ရောက်သည့် နေအိမ်

များမှ အိမ်ထောင်စုဝင်များကို ဘေးလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးခြင်း၊ ရေစိမ့်ဝင်သည့် နေရာများသို့ သဲအိတ်များချထားခြင်း၊ မြေပွိုခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဇူလိုင် ၁၉ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။
ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများတွင် ကျန်းမာရေးအတွက် ယာယီဆေးခန်းများ ဖွင့်လှစ်ပေး၍ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ရေကင်းလုံခြုံရေး ချထားဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၂၀ ရက် တွင် လမ်းဘေးဝဲယာရှိ ရေဝင်ရောက်သည့်နေရာများတွင် ရေကျမှုမှာ ၆ လက်မထိ ကျဆင်းသွားကြောင်း သိရသည်။
အောင်ဆွေ(မုံရွာ)

လေးစာ

လူလေး
ပီယဆေးတို့၊ အနုဆေးတို့ဆိုတာတွေကိုသာ ဖေဖေ ယုံခဲ့ရင် မင်းဟာ ဆာချာလ်စ်ဝီလ်ကို ဒီဆေးတွေ သုံးလိုက် ပြီးလို့တောင် ဖေဖေသံသယဖြစ်မိမှာပဲ။ ဆာချာလ်စ် ဖေဖေ ကို သာမက တွေ့သမျှ လူတိုင်းကို မင်းအကြောင်းအကောင်း တွေ ပြောလိုက်တာရွှန်းရွန်း ဝေလို့ပါကလား။ မင်းဗဟုသုတ စုံပုံနဲ့ ပတ်သက်လို့ သူ့ဘယ်လိုပြောသလဲဆိုတာ ဖေဖေ ပြန်ရေးမပြောပါဘူး။ ဒါတွေကို ရေးပြနေရင် မင်း ဘဝင် မြင့်သွားလိမ့်မယ်။

ဒီလိုမှမဟုတ်ရင်လည်း တယ်ဟုတ်တဲ့ ငါပါကလားလို့ ထင်ချင်ထင်သွားလိမ့်မယ်။ မင်းနဲ့ပတ်သက်လို့ ဖေဖေ ဘယ်လိုမေးခွန်းတွေကို မေးမလဲ၊ မင်းအကြောင်းတွေကို ဖေဖေဘယ်လို စစ်စစ်ပေါက်ပေါက် နှိုက်ထုတ်မလဲဆိုတာ ကို မင့်ဘာသာမင်း စဉ်းစားသကြည့်ပေတော့။ သူကလည်း ဖေဖေမေးသလောက် စိတ်ရှည်လက်ရှည် မြေရှာပါတယ်။ သူ့စကားတွေဟာလည်း အမှန်တွေပဲလို့ ဖေဖေပြောရုံပါ တယ်။ မင်းရဲ့အကျင့်စာရိတ္တ၊ မင်းရဲ့လေ့လာသင်ကြား မှုနဲ့ ပတ်သက်လို့တော့ အားလုံးကျေနပ်စရာပါပဲ။ ဒီနောက် ဖေဖေတခြားအကြောင်း တွေကိုလည်း မေးသေးတယ်။ ပင်ကိုယ်သဘောအားဖြင့်ကြည့်ရင်တော့ သိပ်အရေးမကြီး တဲ့ အကြောင်းတွေပါပဲ။ ဒါပေမယ့် စောစောက ကိစ္စတွေ လောက်သာ အရေးမကြီးတာ။

လူတိုင်းအဖို့တော့ တော်တော်အရေးကြီးတာတွေပဲ။ အထူးသဖြင့် တစ်ခြားသူတွေထက် မင့်အဖို့အရေးကြီးတဲ့ အကြောင်းတွေပဲ။ ဒီအကြောင်းတွေကတော့ တခြား မဟုတ်ဘူး။ မင်းရဲ့အပြုအမူ၊ မင်းရဲ့ဟန်ပန်နဲ့ မင်းရဲ့အပြော အဆိုတွေပဲ။ ဆာဝီလ်ဟာ စောစောက ကိစ္စတွေကို မှန်မှန် ကန်ကန် ပြောခဲ့သလို ခုကိစ္စမှာလည်း မှန်မှန်ကန်ကန် ပြောရတာဖြစ်တဲ့အတွက် ဖေဖေကျေနပ်လောက်တဲ့ အဖြေ တွေကိုတော့ မပေးနိုင်ပေဘူး။

ဆာဝီလ်ဟာ ဖေဖေနဲ့ မိတ်ဆွေဖြစ်သလို မင်းရဲ့ မိတ်ဆွေကြီးလည်း ဖြစ်တဲ့အတွက် ကောင်းတာတွေကို ပြောသလို ညံ့တာတွေကိုလည်း ပြောဖို့ ဝတ္တရားရှိတယ်လို့ ယူဆပုံရတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ ဖေဖေကလည်း ဒီသဘောထား ကို လက်ကိုင်ပြုပြီး သူ့ပြောတဲ့ စကားတွေကို မင်းကို ပြန် ပြောဖို့ ဝတ္တရားရှိတယ်လို့ ဖေဖေထင်တယ်။

သူ့အပြောအရဆိုရင် မင်းဟာ လူတွေထဲရောက်ရင် စိတ်ပျက်စရာ ကောင်းလောက်အောင် နမောနမဲ့ မကြာ ခဏနေတတ်တယ်တဲ့။ ဘာကိုမှ စိတ်မဝင်စားသယောင် ငေါင်တောင်တောင်ဖြစ်တတ်တယ်တဲ့။ အခန်းထဲ ဝင်လာ ရင်လည်း ပုံမကျပန်းမကျ ခွတတ ဖြစ်တတ်တယ်တဲ့။ ထမင်း စားပွဲမှာလည်း စားတို့၊ လက်ကိုင်ပဝါတို့၊ ပေါင်မုန့်တို့ ကို လွတ်ကျတာတို့ ဘာတို့ဖြစ်တတ်တယ်တဲ့။ အဝတ်အစား ဝတ်ရာမှာလည်း ကိုယ့်ကားယားနဲ့ ဂရုမစိုက်ဘူးတဲ့။ ဒီလို ဟန်ပန်မျိုးဟာ ဘယ်အရွယ်မှာပဲ ဖြစ်ဖြစ် ခွင့်မလွတ်နိုင် လောက်အောင် ဖြစ်နေသတဲ့။

မင်းအရွယ်မျိုးဆိုရင်တော့ မပြောနဲ့တော့ပေါ့။ လောကကြီးအကြောင်း၊ လူတွေအကြောင်းကို မသိတဲ့ လူတွေအဖို့တော့ ဒီကိစ္စတွေဟာဘာမှအရေးမကြီးဘူးပေါ့။ ဒါပေမယ့် အရေးတကြီးထားတဲ့ ဖေဖေအဖို့တော့ တော် တော်ကို စိုးရိမ်သွားတယ်။ ဒီလိုကိစ္စတွေမှာ မင့်ကို ဖေဖေ စိတ်တိုင်းမကျခဲ့တာကြာပြီ။ ဒါကြောင့်မို့ မကြာခဏဆို သလို မင်းကိုဆုံးမခဲ့တယ်မဟုတ်လား။ ဒီတော့နောက် ထပ် ဒါတွေနဲ့ ပတ်သက်လို့ သတင်းကောင်း မကြားရ မချင်း ဖေဖေတော့ ဘဝင်မကျဖြစ်နေဦးမှာပဲ။ လူတော့ သူ တော့ကို ရောက်တဲ့အခါမှာ နမောနမဲ့နိုင်တာ၊ အာရုံ

တွေပြားတာလောက်စိတ်ပျက် စရာကောင်းတာတစ်ခုမှ မရှိဘူး လို့ဖေဖေထင်တယ်။ လူတွေထဲမှာ ဒီလို နေတာဟာ သူတို့ကို မထီလေးစားလုပ်တာနဲ့ အတူတူပဲ။ လူတွေဟာ မထီလေးစားလုပ်တာကို ဘယ်တော့မှ ခွင့်မလွတ်တတ် ဘူး။ ဘယ်သူဖြစ်ဖြစ်ကိုယ်ချစ်တဲ့ မိန်းမရွေးကို ရောက်ရင်၊ ဒါမှမဟုတ် ကိုယ့်ကြောက်ရတဲ့လူ ရွေး ကိုရောက်ရင် ဘယ်သူမှ နမောနမဲ့ မနေကြဘူး။ ဒါကိုကြည့်ရင် လူတွေ ဟာတကယ်လုပ်ချင်ရင် နမောနမဲ့နိုင်မှုကို ဖျောက်ဖျက်လို့ ရတယ်ဆိုတာကို သိနိုင်တယ်။

ဒီတော့ အဲဒီနမောနမဲ့နိုင်မှုကို ပျောက်အောင်လုပ်ရင် အမြဲတမ်းအကျိုးရှိတယ်ဆိုတာမှတ်ပါ။ ဖေဖေအနေနဲ့ ပြောရမယ်ဆိုရင်တော့ နမောနမဲ့နိုင်တဲ့ လူတစ်ယောက် နဲ့ နေရတာထက် လူသေတစ်ယောက်နဲ့ နေလိုက်ချင်သေး တယ်။ လူသေဟာ ကိုယ့်ကိုပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့မှုကို မပေးနိုင် သည့်တိုင် အနည်းဆုံးတော့ကိုယ့်အပေါ်မှာတော့ မထီ လေးစားလုပ်တဲ့ အမူအရာကို မပြုဘူး။ နမောနမဲ့နိုင်တဲ့ လူကတော့ ပါးစပ်က ထုတ်မပြောသည့်တိုင် မင်းလိုလူကို ဂရုစိုက်စရာမဟုတ်ဘူးဆိုတာကို အမူအရာက သိသိသာ သာ ကြီးပြနေတယ်။

ပြီးတော့လည်း ဒီလောက်တောင် နမောနမဲ့နိုင်သူ တစ်ယောက်ဟာ အပေါင်းအသင်းတွေရဲ့စရိုက်တွေ၊ ထုံးစံ ဓလေ့တွေ၊ အပြုအမူတွေကို လေ့လာနိုင်ပါဦးမလား။ ဘယ်နှယ်လုပ်မှ လေ့လာနိုင်မှာ မဟုတ်ဘူး။ သူဟာ အကောင်းဆုံးသော ကလျာဏမိတ္တ အသိုင်းအဝိုင်းမှာ တစ်သက်လုံးရှိကောင်းရှိမယ်။ (အကယ်၍ သူ့ကို အဲဒီ အသိုင်းအဝိုင်းက ခွင့်ပြုခဲ့ရင်ပေါ့လေ။ ဒါပေမယ့် ဖေဖေ သာ ဆိုရင်တော့ အဲဒီလိုလူမျိုးကို အသိုင်းအဝိုင်းမှာလည်း ခွင့်ပြုမှာ မဟုတ်ဘူး။) ဒါပေမယ့် ဘယ်တော့မှ လိမ္မာရေးခြား ရှိလာမှာမဟုတ်ဘူး။ ဖေဖေဟာ နားလေးတဲ့ လူ တစ်ယောက်နဲ့ စကားပြောချင်ပြောမယ်။ နမောနမဲ့နိုင်တဲ့ လူတစ်ယောက်နဲ့တော့ ဘယ်တော့မှ စကားမပြောဘူး။

ကိုယ်ပြောတဲ့စကားကိုလည်း မကြား၊ နှလုံးလည်းမသွင်း၊ နားလည်ခြင်းလည်း မရှိဘူးလို့ ထင်ထင်ရှားရှားကြီး မြင်နေ ရတဲ့ လူတစ်ယောက်နဲ့ သွားပြီး စကားပြောတာဟာသိပ်ကို မှားတဲ့ အမှားကြီးပဲ။ ဘာကိစ္စမှာပဲ ဖြစ်ဖြစ် ကိစ္စတစ်ခုလုပ် ရင် ကိုယ်လုပ်တဲ့ ကိစ္စကို အာရုံမစိုက်နိုင်သူ၊ အာရုံမစိုက်သူ ဟာ အလုပ်လုပ်ဖို့၊ ဒါမှမဟုတ် စကားပြောဖို့ မသင့်ဘူး လို့ပဲ ဖေဖေထင်တယ်။

မင်းသိတဲ့တိုင်း ဖေဖေဟာ မင့်ပညာရေးနဲ့ ပတ်သက်လို့ ငွေကြေးကုန်ကျတာကို နည်းနည်းကလေးမှ နှမြောတွန့်တို့ ခြင်း မရှိခဲ့ဘူး။ ဒါပေမယ့် မင်းအတွက်အတို့တော် တစ်ယောက်တော့ ဖေဖေ ဘယ်နည်းနဲ့မှ ထားမပေးနိုင် ဘူး။ ဒေါက်တာဆွစ်ရဲ့ စာအုပ်ထဲမှာ အဲဒီ အတို့တော်တွေ အကြောင်းကို ရေးထားတာ မင်းလည်းဖတ်ဖူးမှာပေါ့။ အဲဒီ စာအုပ်ထဲမှာ အတို့တော်ဟာ မင့်မိတ်ဆွေ လာပွတ္တန် တွေ အတွက် ဘယ်လောက်အသုံးဝင်သလဲ။

(ဂါလီလာရဲ့ပြောပြချက်အတိုင်းဆိုရင်) လာပွတ္တန်တိုင်း သူပြည်သားတွေဟာ တစ်စုံတစ်ရာကို အာရုံဝင်စားနေကြ တဲ့အတွက် စကားလည်းမပြောနိုင်ကြဘူးတဲ့။ သူများပြော တဲ့ စကားလည်းကိုလည်း နားမထောင်နိုင်ကြဘူးတဲ့။

သူတို့ရဲ့စကားပြောအင်္ဂါများနှင့် အကြားအင်္ဂါများကို ပြင်ပမှ တစ်စုံတစ်ရာက နှိုးဆွပေးတော့မှ ပြောနိုင် ကြားနိုင်သတဲ့။ ဒါကြောင့်မို့ အဲဒီလာပွတ္တန်တိုင်းပြည်က ပိုက်ဆံတတ်နိုင်သူများတွေမှာ သူတို့ မိသားစုအတွက် အတို့တော် တစ်ယောက်ငှားထားကြသတဲ့။ အဲဒီအတို့တော် တွေပါမှ လမ်းထွက်ကြသတဲ့။ အလည်သွားကြသတဲ့။

လူလေးသို့ ပေးစာများ - ၂၁

ဆရာမြသန်းတင့် ဘာသာပြန်ဆိုသည့် "လူလေးသို့ ပေးစာများ" မှာ နှစ်ပေါင်း ၂၀၀ ကျော်ကအဖြစ်အပျက် များဖြစ်သော်လည်း လနေ့ထက်တိုင်အသက်ဝင်နေ ဆဲဖြစ်၍ ကြေးမုံသတင်းစာဖတ် လူငယ်လူရွယ်များ လေ့လာမှတ်သားနိုင်စေရန်အတွက် အပတ်စဉ် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း) ဖော်ပြပေးလိုက်ပါသည်။

မြ သန်း တင့်



သူတို့မပါရင် ဘယ်ကိုမှ မသွားကြဘူးတဲ့။ အဲဒီအတို့ တော်က သခင်လမ်းလျှောက်သွားရင် အတူလိုက်သွားရသ တဲ့။ တစ်ခါတစ်လေ သခင်က အတွေးတွေထဲမှာနက်နက် နဲနဲ အာရုံဝင်စားနေရင် ရွေးကချောက်ထဲ လိမ့်ကျမှာစိုးလို့ မျက်လုံးကို အသာကလေး ယပ်ကလေးနဲ့ တို့ပေးရ သတဲ့။ ရွေးမှာ တိုင်ရှိရင် တိုင်နဲ့တိုက်ဆောင့်မိမှာစိုးလို့ သူတို့ချက်လုံးကို ယပ်နဲ့အသာတို့ပေးရသတဲ့။ လမ်းသွားရင် လည်း တခြားသူကို ဝင်တိုက်မှာစိုးလို့၊ ဒါမှမဟုတ် တခြား သူက ဝင်တိုက်သွားပြီး ခွေးအိမ်ထဲ ရောက်သွားမှာစိုးလို့ သူ့ကို အမြဲတမ်းတို့တို့ပြီး သတိပေးပေးနေရသတဲ့။

တကယ်လို့များ ခရစ်ယာန်တွေက အဲဒီနယ်ကို သိမ်းပိုက် မိသွားရင် ဒုက္ခပဲလို့တောင် သူ့ကို ဖေဖေ စိုးရိမ်ရသေး တယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီအကြောင်းကြောင့်တော့ သူ့ကို ဖေဖေ လုပ်ခဝိုပေးမှာတော့ မဟုတ်ဘူး။

ဒီတော့ အတို့ချုပ်ပြီး မင်းကို ဖေဖေ ပေးသင့်ပေးထိုက် တဲ့ သတိတစ်ခုတော့ ပေးချင်တယ်။ ဖေဖေတို့ ဒီလိုတွေကြာ လို့ မင်းကို အဲဒီလိုသတိပျောက် စိတ်ပျောက်ဖြစ်တာကို မြင် ရင် ဖေဖေလည်း မကြာခင်ကိုယ်ပျောက်သွားတော့မှာပဲ။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ အဲဒီအခန်းထဲမှာ ဖေဖေမှနေလို့ ဖြစ်မှာ မဟုတ်တော့ဘဲကိုး။

ထမင်းစားရင်း မင်းက မင်းဓားကို လွတ်ချမိမယ်၊ ပန်းကန်ကို လွတ်ချမိမယ်၊ ပေါင်မုန့်ကို လွတ်ချမိမယ်၊ တစ်နာရီလောက် ဖဲ့သည့်တိုင် ကြက်ရင်အုပ်သားကို မဖဲ့နိုင်ဘဲ ကိုယ့်ကားယားဖြစ်နေမယ်၊ မင့်အကျီ လက်ကြီးကလည်း တစ်ခြားသူရဲ့ ပန်းကန်ထဲ မှာ ရောက်နေမယ်ဆိုရင်တော့ ဖေဖေစားပွဲကမြန်မြန် ထပြေးမှဖြစ်မယ်။ ကြာကြာထိုင်ရင် မင်းလုပ်တာကို မြင်တာနဲ့ ဖေဖေရောဂါရတော့မှာ သေချာတယ်။

မင်းရောက်ရောက်ချင်း စက်ချုပ်သမားလို ဘောင်းဘီပွ ကြီးကိုဝတ်ပြီး မွန်မော့လမ်းက အရပ်များလို အကျီတွေက လည်း မင့်ကိုယ်ပေါ်မှာ ဖွဲ့ယိုဖားယားနဲ့ အခန်းထဲဝင်လာရင် ဖေဖေ ဘယ်လောက်အလန့်တကြားဖြစ်မယ်ဆိုတာ မင်းပဲ စဉ်းစားကြည့်ပေတော့။ တကယ် ဖေဖေမြင်ချင်တာက၊ မြင်ချင်ရုံတင်မဟုတ်ပါဘူးလေ၊ ဖြစ်သင့်တာက ကောင်း တဲ့ အပေါင်းအသင်းမှာ ကျက်စားနေတဲ့ နူးညံ့ယဉ်ကျေးတဲ့ ဟန်ပန်ရှိတဲ့ အထက်တန်းကျကျလူတစ်ယောက်အဖြစ် မြင်ချင်တာ။ ဒီအတိုင်းလည်း တကယ်ဖြစ်သင့်တာပဲ။

မင်း ကျကျနန ဝတ်စားထားတာကို သာမက အလွန် ကျကျနန ဝတ်စားထားတာကို ဖေဖေမြင်ချင်တယ်။ မင့်လှုပ်ရှားဟန်တိုင်းမှာ ကြုံမြေ့သိက္ခာရှိတာ၊ အထူး သဖြင့် မင့်ပြောဟန်ဆိုဟန်ထဲမှာ စိတ်ဝင်စားစရာ ကောင်း

တာကို မြင်ချင်တယ်။ ဒါတွေဟာ ဖေဖေဖြစ်စေချင်တာတွေ ပဲ။ ဂရုတစိုက်နဲ့ အာရုံစိုက်လိုက်ရင် ဒါတွေဟာ မင်းလုပ်ပေး နိုင်တာချည်းပဲ။ ဒါပေမယ့် ဟုတ်တိုင်းမှန်ရာကို ပြောရရင် ဖေဖေမျှော်လင့်တဲ့ အရာတွေကို မမြင်ရရင်တော့ ဖေဖေတို့ နှစ်ယောက် စကားများများမပြောကြတာက ကောင်းမယ် ထင်တယ်။ ဖေဖေက နမောနမဲ့နိုင်တာတို့ ကိုယ့်ကားယား ဖြစ်နေတာတို့ကို သိပ်မြင်ချင်တာ မဟုတ်ဘူး။ ဒါတွေကို မြင်ရရင် ဖေဖေကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်နိုင်တယ်။

လော့ဒ်လက်တယ်တန်ရဲ့ အလွန်ထင်ရှားပြီး ကျော်ကြား တဲ့ နမောနမဲ့နိုင်မှုနဲ့ ခွဲတီးခွဲကျနိုင်မှုတို့ကို မကြာခဏ မင်း သတိထားမိအောင် ဖေဖေပြခဲ့တဲ့ အတွက် မင်းလည်း မကြာ ခဏ မြင်ခဲ့ဖူးပြီပဲ။

(ဂါလီလာရဲ့ခရီးစဉ်စာအုပ်ထဲက) လာပွတ္တန်ပြည်သား များလို အင်မတန် လေးနက်တဲ့ အတွေးထဲမှာ နှစ်မြှုပ်လို့။ တစ်ခါတစ်လေမှာလည်း ဘာကိုမှ တွေးတောခြင်းမရှိသလို ငေါင်တောင်တောင်ဖြစ်လို့။ ဒီလိုအပြုအမူဟာ နမောနမဲ့ နိုင်တဲ့ လူမျိုးတွေရဲ့အပြုအမူတွေပဲ။ လမ်းမှာ ကိုယ်နဲ့ အင်မတန် ခင်မင်ရင်းနှီးတဲ့ မိတ်ဆွေကို တွေ့လို့မှ တွေ့မှန်း မသိ။ ပြောတော့လည်း တစ်ခါတစ်လေမှတွေ့တဲ့လူနဲ့ စကား ပြောသလို ကဘောက်တိ ကဘောက်ချာနဲ့။ ဦးထုပ်ကို တစ်နေရာမှာ မေ့လားမေ့ထားခဲ့ရဲ့။ ဓားကို နောက်တစ် နေရာမှာ မေ့လို့မေ့၊ ဖိနပ်ကို တစ်ခြားတစ်နေရာ ချွတ်မိ လို့ချွတ်မိ။ သူ့နေပုံထိုင်ပုံ မတတ်တာနဲ့ လက်နဲ့ ခြေထောက် ကလည်း ဘယ်လိုထားလို့ ထားရမှန်းမသိ။ ခေါင်းကလည်း တည့်တည့်မတ်မတ် မဟုတ်ဘဲ ဟို ဘက်စောင်းလိုစောင်း၊ သည့်ဘက်စောင်းလိုစောင်းနဲ့ ကြက်ကြီးလည်လိမ်ပြီး ကိုင်ရိုက်ထားတဲ့ ပုံစံမျိုး။ ဒီလို လူမျိုးရဲ့ ပညာ၊ လေ့လာမှု နဲ့ သီလတို့ကို ဖေဖေ လေးစားရိုးသားစွာ တန်ဖိုးထား တယ်။ အထင်လည်းကြီးတယ်။ ဒါပေမယ့် အသိုင်းအဝိုင်း၊ အပေါင်းအသင်းတွေထဲမှာတော့ ဝေးဝေးကရှောင်ချင် တယ်။ သူ့ရဲ့ဥက္ကဋ္ဌပညာဟာ ကြီးချင်ကြီးမယ်။ တခြား ချီးကျူးစရာတွေရှိချင်ရှိမယ်။ ဒါပေမယ့် ဒါတွေ ဘယ် လောက်ပဲရှိရှိ အထက်မှာ ဖေဖေပြောခဲ့တဲ့အချက်တွေက တော့ နမောနမဲ့ နိုင်ပြီး ကိုယ့်ကားယားနိုင်တဲ့ ကမ္ဘာလူ ကြောင်ကြီးတွေရဲ့ နမူနာပဲ။

(ဆရာမြသန်းတင့်၏ လူလေးသို့ ပေးစာများ စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံး ပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအထားအသိုများကို မူရင်း အတိုင်းဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။)

စာတည်းထံ ပေးစာ

လမ်းပိတ်ဆိုနေခြင်းအား ကြပ်မတ်ပေးပါ

စမ်းချောင်းမြို့နယ် မြေနိမ့်နိမ့်မြောက်ရပ်ကွက် မပိုလမ်းအတွင်း ကားပွဲစား များ၏ ကားများ တစ်နေ့လုံးရပ်နားထားခြင်း၊ ကားအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ် နေကြခြင်းကြောင့် လမ်းအတွင်းနေထိုင်သူများ၊ လမ်းသွားလမ်းလာကားများ ဝင်၊ ထွက်သွားလာရေးခက်ခဲခြင်း၊ ရပ်ကွက်နေကားများ ရပ်နားရန်နေရာ အခက်အခဲ တွေ့နေခြင်းများကြောင့် သက်ဆိုင်ရာမှ ကြပ်မတ်ဖယ်ရှားပေးပါ ရန် တင်ပြအပ်ပါသည်။

ပတ်ဝန်းကျင်နေထိုင်သူများ

လမ်းခင်းပေးရန်မျှော်လင့်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြို့နယ် (၂) ရပ်ကွက် ၇ ရပ်ကွက်အိမ်ရာ အတွင်းရှိ (၉)လမ်းမှာ မိုးတွင်းတွင် ရေအမြဲလျှံပြီး ရေပြန်မကျသောလမ်းဖြစ် နေသည်မှာ နှစ်အတော်ကြာပြီဖြစ်၍ လမ်းမှာလည်း ချိုင့်ကြီးများနှင့် အတော်ကို ပျက်စီးနေပြီဖြစ်ပါသည်။ မိုးတွင်းမဟုတ်ချိန်တွင်လည်း ရေမြောင်း ပိတ်၍ နေ့ခေါင်ခေါင် ရေပြင်ကြီးဖြစ်ကာ ထိုရေထဲမှပင် ဖြတ်သန်းသွားလာ ကြရသည်။

မိမိတို့လမ်းသူလမ်းသားများမှာ ယခုအချိန်အထိ ချိုင့်ကြီးများနှင့်ရေများ အကြား နေ့စဉ်နေ့တိုင်းဖြတ်သန်း သွားလာရင်း လွန်စွာဒုက္ခရောက်နေကြရ သဖြင့် သက်ဆိုင်ရာမှ အမြန်ဆုံးလမ်းခင်းပေးနိုင်ပါရန် အသနားခံ တင်ပြအပ်ပါ သည်။

ဖြတ်သန်းသွားလာသူများ

မီးဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်

သာကေတမြို့နယ် ဇင်္ဂမလမ်းမကြီးပေါ်ရှိ စစ်မှုထမ်းဟောင်းမြေနေရာတွင် ဆောက်လုပ်ထားသော တိုက်အမှတ် (၁)တွင် ရွှေအရောင်တင်၊ မိုလောင်း၊ မိုခွဲ လုပ်ငန်းများ နေ့စဉ်မီးသွေးအိတ်ကြီးနှစ်အိတ်ခန့် အသုံးပြု၍ မိုလောင်းလုပ် ငန်းလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။ ၎င်းလုပ်ငန်းမှ မီးညွှန်း၊ မီးပွားများနှင့် မိုလောင်း လုပ်ငန်းမှ စွန့်ပစ်ရေများကြောင့်ပတ်ဝန်းကျင်မှ အနံ့အနိုးများ နေ့စဉ်ရှူရှိုက်နေရ ပါသည်။ မီးဘေးအန္တရာယ်ရှိခြင်းတို့ကြောင့် သက်ဆိုင်ရာမှ ရှင်းလင်းဖယ်ရှား ပေးပါရန် တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

မီးဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်သူ

မိလ္လာဂေဆိုးများစနစ်တကျစွန့်ပစ်စေလို

အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအနောက်ရပ်ကွက် ဖွဲ့နုဆီစက်လမ်း နယ်မြေ(၁၆) အပိုင် မုဒိတာအိမ်ရာအမှတ် (၂) မှ အခန်းပေါင်း ၁၇၀၉ ခန်းရှိ ရှိထပ် အဆောက်အအုံနှစ်လုံးမှ မိလ္လာဂေဆိုးများသည် လမ်းဘေးစည်ပင်ရေမြောင်း ထဲသို့ ထုတ်လွှတ်ရာမှ နယ်မြေ ၁၅/ကခ/၁၆/၁၇ အပိုင်ရှိ မူလရပ်ကွက်သူ၊ ရပ်ကွက် သားများမှာ မိလ္လာဂေဆိုးအနံ့များဖြင့်နေ့စဉ်ကြုံတွေ့နေရပါ သဖြင့် အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းပေးနိုင်ပါရန် တင်ပြအပ်ပါသည်။

အနံ့ဆိုးများခံရသော ရပ်ကွက်လုပ်သားပြည်သူများ

စည်ပင်လမ်းမပေါ်ရှိ ကျူးကျော်ဈေးဆိုင်ခန်းများဖယ်ရှားပေးစေလို

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ် အမှတ်(၁၉)ရပ်ကွက် ဗိုလ်ချုပ် လမ်းနှင့်စက်မှုလမ်းထောင့် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရွှေမျက်နှာစာရှိ စည်ပင် လမ်းမပေါ်တွင် ကျူးကျော်ဈေးဆိုင်ခန်းများရှိပါသည်။ ဘုန်းကြီးကျောင်းရွှေမျက်နှာစာ စည်ပင်လမ်းပေါ်ရှိ ကျူးကျော်ဈေးဆိုင် များမှ ဆူပူခြင်း၊ ခိုက်ရန်ဖြစ်ပွားခြင်း၊ ညအိပ်နေထိုင်ခြင်း၊ ကျင်ကြီး၊ ကျင်ငယ်များစွန့်ပစ်ခြင်းတို့ကြောင့် စိတ်မချမ်းမသာဖြစ်ရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းရွှေမျက်နှာစာ စည်ပင်လမ်းပေါ်ရှိ ကျူးကျော်ဈေးဆိုင် ခန်းများအား ဖယ်ရှားပေးပါရန် တင်ပြပါသည်။

(အမြင်မသင့်တော်သူ)

လူနေရပ်ကွက်မှ စက်ချုပ်ရုံများဖယ်ရှားပေးပါ

ကျွန်တော်တို့နေထိုင်ရာ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် ဗဟန်းမြို့နယ် ဗဟန်း (၃)လမ်းတွင် သက်န်းဆိုင်တစ်ဆိုင်၏ စက်မော်တာစက်ချုပ်အလုပ်များသည် တိုက်ခန်းများစွာတွင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသဖြင့် လျှပ်စစ်မီးငြိအားကျခြင်း၊ စက်သံ များကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ဝိုက် အိပ်စက်မရအောင် ဆူညံခြင်း များ ဖြစ်ပေါ်ပါသဖြင့် စက်ချုပ်အလုပ်ရုံများစွာအား ဖယ်ရှားပေးပါရန် စာတည်းမှတစ်ဆင့် တင်ပြအပ်ပါသည်။

ဆူညံသံမခံနိုင်သူ

အသုံးဆက်စပ်ရည်



ကမ္ဘာ့ကုန် ကျယ်သရွေ့ဝယ်

တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်

ရသစာပေသည် စာဖတ်ပရိသတ်များအား ညှို့ယူဖမ်းစားနိုင်၏။ ထိုစာပေကို ရသမြောက်အောင် ရေးဖွဲ့နိုင် ရန်မှာ စာရေးသူ၏ စာဖတ်ပရိသတ်အပေါ်ထားရှိသော စေတနာမှာ အရေးပါ၏။ ဆရာတက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင် မှာ စာဖတ်သူများအပေါ် အကျိုးအမြတ်မပါ။ ဆန္ဒစွဲမရှိ။ ရိုးသားစွာဖြင့်ဘဝနှင့် ခံစားမှုတစ်ထပ်တည်းကျအောင် ရေးသားနိုင်သော စေတနာရှိ၏။ ထို့ကြောင့် ဆရာ၏ ရသစာပေများမှာ စာဖတ်ပရိသတ်များကြား ဝယ် ယနေ့ထက်တိုင် တောက်ပနေဆဲဖြစ်၏။ ဆရာ၏ စာပေတွင် လူတို့၏ စရိုက်၊ လူတို့၏ ဘဝအမှန်တို့ကို သူတို့ဖြတ်သန်းရာခေတ်ကာလ အခြေအနေများနှင့် ထင်ဟပ်ဖော်ပြရာတွင် အရောင်အသွေးမရှိဘဲ ပကတိ အခြေအနေပေါ်လွင်အောင်ရေးဖွဲ့ထား၏။ ထို့ကြောင့်ခံစားမှုများနှင့်အတူ ဘဝအတွေးအခေါ်များလည်းရ၏။ အသိအမြင်များလည်း တိုး၏။ ခေတ်သမိုင်းကိုလည်း ထင်ဟပ်ရှုမြင်နိုင်၏။ ဤသည်ကား စာရေးသူ၏ စေတနာ အရင်းခံဖြစ်၏။ ယခု 'ကမ္ဘာ့ကုန်ကျယ်သရွေ့ဝယ်' တွင်လည်း စာဖတ်ပရိသတ်များ ဤသို့ ရှုမြင်ခံစားနိုင် မည်ဟုယုံကြည်ပါသည်။ (စာတည်း)

ယမန်နေ့မှအဆက်

သူတို့ကို မြင်မိသောကြောင့် ကိုသက်ခိုင်သည် မလုပ်။ လုံးဝ မလုပ်။ မောင်စောနောင်နှင့်စကားပြောနေရာမှ မမြင်ဝေသည် မလုပ်မရှားသော ကိုသက်ခိုင်၏သဏ္ဍာန်ကို မြင်သွားသည်။ ကိုသက်ခိုင်ကမူ သူ့ကို ပြန်မြင်ဟန်မတူ။ မမြင်ဝေသည် ကိုသက်ခိုင် စိုက်ကြည့်နေရာသို့ အမှတ်မထင် လိုက်လာကြည့်မိ၏။ ခဏတွင်ပင် မမြင်ဝေ၏ အမူအရာသည် လှုပ်ရှားတက်ကြွသွား၏။ နှုတ်မှ လည်း အာမေဇိတ်သံ အဦးပြု၍ စကားများ ထွက်လာ၏။ “ဘုရားရေ . . . ကြည့်စမ်း၊ အစ်ကိုဘုန်းကြီးတို့ပါကလား၊ မောင်လေး မောင်စောနောင် . . . မင်းအစ်ကိုဘုန်းကြီးတို့ လင်မယားလေး ကြည့်စမ်း . . . ညနေပိုင်းကျမှ မမြင်မေက မြို့ကို လိုက်ပြမလို့ ပြောထားတာ၊ ဘယ်က ကားရသလဲ မသိဘူး။ ဒါမှမဟုတ် မြင်းလှည်းနဲ့လာကြသလား မသိဘူး။ အတော်ပဲ အပြန်ခေါ်သွားရမယ်၊ နေဦး . . . ခဏနေဦး” မမြင်ဝေသည် ဝမ်းသာအားဖြင့် နေရာမှ ထွက်ပြေး သွားသည်။ သူ့အစ်ကိုဘုန်းကြီးတို့ဆီ သွားမည်မှာ သေချာလှ၏။

မောင်စောနောင်ကလည်း ကိုသက်ခိုင်တို့ဘက်သို့ လျင်မြန်စွာ လှည့်ပြီး လျင်မြန်စွာ ပြော၏။ “က . . . မမြင်လည်း အစ်ကိုဘုန်းကြီးတို့ဆီသွားပြီ၊ ကျွန်တော်လည်း ပြန်တော့မယ်၊ ဪ . . . ဆရာ ဦးသက်ခိုင်၊ ဆရာကိုထွန်းငွေဆီတော့ လာမယ် မဟုတ် လား” ကိုသက်ခိုင်ကလည်း မှင်တက်မိရာမှ နိုးကြားလာ၏။ သူသည် ဆွဲငင်ထားဟန် မောင်စောနောင်၏ လက်မောင်း တစ်ဖက်ကို ဆုပ်ကိုင်လိုက်၏။ “မောင်စောနောင် . . . ဆရာနဲ့ မောင်စောနောင် နှစ်ယောက်စီးပြီးစက်ဘီးနဲ့ မြို့ထဲ ပြန်နိုင်ပါ့မလား” မောင်စောနောင်သည်ကိုသက်ခိုင်အား အံ့အားသင့်စွာ ပြန်ကြည့်ပြီးနောက် ပြောသည်။ “ဘာပြုလို့ မပြန်နိုင်ရမှာလဲ ဆရာ၊ အဲ . . . ကုန်းအတတ် တွေမှာတော့ ဆင်းတွန်းရမှာပေါ့” “ကြိုက်ပြီ မောင်စောနောင်နဲ့ ဆရာ လိုက်ခဲ့မယ်၊ ဦးမြသန်းရေ . . . မမြင်ဝေ ပြန်လာရင် ဆရာမောင် စောနောင်နဲ့ပြန်သွားပြီလို့ ပြောပြလိုက်ပါ၊ ဆရာမြို့ထဲမှာ ကားမရောက်နိုင်တဲ့နေရာတွေ ကြည့်စရာရှိသေးတယ်။

မမြင်ဝေ ကြည့်ရတာ ဆရာတို့ကို လိုက်ပို့ချင်တာနဲ့ သူ့ အစ်ကို . . . အစ်မတွေကို ပစ်ထားခဲ့ရပုံပေါ်တယ်။ အပြန်မှာ ကားကျပ်နေဦးမယ်၊ ဆရာ ကြည့်ချင်တဲ့ နေရာတွေကိုလည်း မမြင်ဝေ လိုက်ပို့တတ်မှာ မဟုတ်ဘူး။ က . . . သွားပြီ” ဦးမြသန်းနှင့် မတင်စန်းတို့က ကိုသက်ခိုင်ကို နားမလည်စွာ မျက်လုံးပြူး ကြည့်နေကြ၏။ သို့ရာတွင် သူတို့သည် ဆရာ၊ ဆရာမငယ် တပည့်တို့ သာ ဖြစ်သည်။ မိမိတို့၏ ဆရာရင်း ကထိကကြီးတစ် ဦးကို ပြန်လှန်ဆင်ခြေမကွန့်ပုံ၊ ပြီးတော့ သူတို့၏ ဆရာ ကထိကမှာ ရိုးရိုးကထိက မဟုတ်။ ဆန်းသော စာရေး ဆရာကြီးတစ်ဦးလည်း ဖြစ်နေပေသေးသည်။ စာရေးဆရာဆိုသော သတ္တဝါအမျိုးအစားတို့သည် လူတကာနှင့် မတူလေဟန်ပါတကား။ ဦးမြသန်းနှင့် မတင်စန်းတို့ အံ့ဩကျန်ရစ်စဉ် ကိုသက်ခိုင် နှင့် မောင်စောနောင်က ထွက်ခွာသွားကြသည်။ မြသလွန်ကုန်းတော်၏ ထိပ်၌ စက်ဘီးကို ကိုင်ရင်း မောင်စောနောင်ကရပ်လိုက်၏။ ကုန်းတောင်ပေါ်မှ လှမ်းကြည့်လျှင် ချိုင့်တွင်းသို့ နိမ့်လျှောဆင်းသွားသော လမ်း ကို မြင်နေရ၏။

အခန်း(၇) ဟိုဘက်ကမ်း သည်ဘက်ကမ်း

မကျွေးမြို့ ဘောလုံးကစားကွင်းကြီး၏ တံတိုင်းဘေး တစ်လျှောက်အတိုင်း စက်ဘီးသည် ကွေ့ပတ်ပြီးနောက် ဆေးရုံကြီးဘက်သို့ ရောက်လာသည်။ ထိုမှသည် တောင် ဘက်သို့ အတန်ငယ် ဆက်လာပြီးနောက် ကင်းချောင်းအနီး တွင် ရပ်လိုက်၏။ မြသလွန်စေတီတော်မှ စတင်ထွက်လာစဉ်ကမူ မောင် စောနောင်ကနင်းပြီး ကိုသက်ခိုင်က ရှေ့ဘားတန်း၌ ထိုင် လျက်ဖြစ်၏။ ယခုမူ ပြောင်းပြန်တည်း။ ကိုသက်ခိုင်က သူ့ခြေတံရှည်များကို ကားထောက်၍ စက်ဘီးကို တည်ငြိမ်ထားစဉ် ဘားတန်းပေါ်မှ မောင်စော နောင် ခုန်ချလိုက်၏။ မောင်စောနောင်မြေပြင်သို့ရောက်မှ ကိုသက်ခိုင်က ထိုင်ခုံပေါ်မှဆင်းပြီး စက်ဘီးကို ဒေါက်ချ ရပ်ထားလိုက်၏။ ကိုသက်ခိုင်၏ ကျယ်ပြန့်ဖြူဝင်းသော နဖူးမှ ချွေးသီးချွေး ပေါက်များ ကျဆင်းနေ၏။ သူ့အင်္ကျီလက်တိုမှာလည်း ချွေး တိုဖြင့် ရွှဲရွှဲနေ၏။ မောင်စောနောင်က ကိုသက်ခိုင်ကိုကြည့်ပြီး ရယ်လျက် ဆိုသည်။ “ဆရာ တစ်ကိုယ်လုံး ချွေးရွှဲနေပြီ၊ ကျွန်တော် ပြောသား

ပဲ၊ ကျွန်တော်ပဲ တောက်လျှောက်နင်းခဲ့ပါရစေလို့၊ အခု တော့ ဆရာပင်ပန်းနေပြီ” ကိုသက်ခိုင်က အသက်ကို ရှိုက်ကာရှုရှုရှုရှု ပြောသည်။ “ဆရာ မောတော့ သိပ်မောတယ် မောင်စောနောင်၊ ဒါပေမဲ့ မပင်ပန်းပါဘူး” မောင်စောနောင်က မောခြင်းနှင့် ပင်ပန်းခြင်းကို ခွဲခြား ပြောသော ကိုသက်ခိုင်၏ စကားကို သတိပြုမိသည်။ သူတို့ တက္ကသိုလ်ဆရာမည်သည် စကားလုံးများကို အသေးစိတ် သတိပြုဟန်ပါတကား။ မောင်စောနောင်က သဘောကျစွာ ပြုံးပြီး ဝန်ခံ၏။ “ဆရာကို ကျွန်တော် တော်တော်အံ့ဩတယ်” “ဟင် . . . ဘာကိုလဲ” “တစ် အချက်က ကားနဲ့ ဇိမ်ခံပြန်နိုင်ရက်သားနဲ့ ကျွန်တော့်စက်ဘီးနဲ့ လိုက်လာတာပဲ ဆရာ” “ပြီးတော့ကော . . .” “ပြီးတော့ ဒီနေရာရောက်အောင် ကျွန်တော် မညွှန်ပြ ဘဲနဲ့ ဆရာဘာသာ ဆရာ စီးလာနိုင်တာကိုပဲ ဆရာ” ကိုသက်ခိုင်က မရယ် မပြုံးဘဲ တည်တည်ပြန်ပြန်ပြော၏။ “အံ့ဩစရာ မရှိပါဘူး မောင်စောနောင်၊ ပထမ အချက် အနေနဲ့က မောင်စောနောင် ကားမစီးချင်သလို ဆရာလည်း ကားမစီးချင်ဘူး၊ ကားစီးခြင်းကို မမက်ဘူးလို့ . . . မညာ ချင်ဘူး၊ ကိုယ်ပိုင်ကား စီးနိုင်အောင် ဆရာလည်းငွေစုနေ ပါတယ်၊ ဒါပေမဲ့ ဆရာ ဘယ်လို ပြောပြရမလဲ မသိဘူး၊ သူများကား မစီးချင်ဘူးကွယ်၊ အထူးသဖြင့် ဟောဒီ မကျွေး နဲ့ ပြီးတော့ . . . အင်း . . . ရေနံချောင်းမှာ ကားမစီးချင် ဘူး” မောင်စောနောင်က နားမလည်နိုင်ဟန် ကိုသက်ခိုင်ကို မော့ကြည့်၏။ ကိုသက်ခိုင်က ဆက်ပြောသည်။ “ဒုတိယအချက်အနေနဲ့က ဒီက လမ်းတွေကို ဆရာ သိတယ်လေ၊ ဘာပြုလို့လဲဆိုတော့ တစ်ခါက ဆရာဟာ ဒီဆီတစ်ဝိုက်မှာ နေခဲ့ဖူးလို့ပဲ” မောင်စောနောင်သည် အံ့ဩစွာနှင့် မေး၏။ “တစ်ခါက ဆရာဟာ ဒီဆီတစ်ဝိုက်မှာ နေခဲ့ဖူးတယ် ဟုတ်လား၊ ဘယ်တုန်းကလဲ ဆရာ”

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။ (၁၉၆၆ ခုနှစ်က ထုတ်ဝေခဲ့သော ဆရာ တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်၏ စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအထား အသိုများကို မူရင်းအတိုင်း ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။)

Advertisement for NEW MOTION TRAVELS & TOURS. Features: Escape From Everyday Life... Destinations: USA (Oct-28), UK (Sep-07), Thailand (Aug-12, Sep-23), Europe (Sep-14), Turkey (Aug-20, Sep-25), etc. Contact: No.15, First Floor, Kyun Taw Rd, Sanchaung Tsp, Yangon. Ph: 01 523253, 508124, 09 73148933-44-55-66

Advertisement for GOLDEN STAR Travels & Tours. Offers: July - 30. Destinations: Myanmar, Thailand, etc. Contact: Ph: 209200, 544383, 430480, 703448, 705968

Advertisement for ROBINSON Business School. Programs: MBA, BBA, MIM, DUAL Master In MBA & MIM. Features: "Recognized European Master", Business Leader, Switzerland & Poland. Contact: 09 4200 53536, 09 431 96211

Advertisement for Golden Star Travels & Tours. Details: Passport M-520643, Visa services, contact info. Ph: 09-260609548

Advertisement for English Class Consultation. Details: Free English Class Consultation August-Intake. Contact: 09 4200 53536, 09 431 96211

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပိတ်ဆို့နေသော အမှိုက်သရိုက်များရှင်းလင်း

သုဝဏ္ဏ ဇူလိုင် ၂၀

သထုံမြို့နယ် သုဝဏ္ဏတီမြို့၌ ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှုအန္တရာယ် လျော့ပါးစေရေးအတွက် ဇူလိုင် ၂၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက သုဝဏ္ဏတီမြို့မဈေးဘေးရှိ ကျိုက္ကော်ချောင်းအတွင်း ရေစီးရေလာကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ပြည်သူများက ရေစီးလမ်း တစ်လျှောက် ပိတ်ဆို့နေသော အမှိုက်သရိုက်များကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက်ကစတင်၍ ဖယ်ရှားရှင်းလင်းကြကြောင်း သိရသည်။



မြန်အောင်မြို့နှင့် တယ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု တယ်ကုန်းကျေးရွာဆက်သွယ်သောလမ်းအား ကျောက်ချောလမ်း ၁ မိုင် ၂ ဖာလုံ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းကို မြန်အောင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး ဇူလိုင် ၂၄ ရက်က လမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ရန် ကျောက်များစုဆောင်းထားရှိမှုကို မြို့နယ်ကျေးလက်အင်ဂျင်နီယာများက ကျောက်အရည်အသွေး စံချိန်စံညွှန်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါလမ်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက တယ်ကုန်း ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာများ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။ သတင်းနှင့် မာတ်ပုံ - ဝင်းဇိုလ် (မြန်/ဆက်)

သထုံခရိုင် ဘီးလင်းမြို့နယ်၌ ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပိတ်ပွဲကျင်းပ

ဘီးလင်း ဇူလိုင် ၂၀

သထုံခရိုင် ဘီးလင်းမြို့နယ်၌ ကျောင်းထောက်ပံ့ကြေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ပိတ်ပွဲကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ဘီးလင်း အ. ထ. က ကျောင်း ပညာအားမာန်ခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဘီးလင်းမြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်လှဆန်းဝေက အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားပြီး မွန်ပြည်နယ် ပြည်နယ်ပညာရေးမှူးရုံးမှ ပြည်နယ်လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသန်းထွဋ်က ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးပေးရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဇူလိုင် ၂၄ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ သုံးရက်ကြာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဘီးလင်းမြို့နယ်အတွင်း ရှိ အခြေခံပညာကျောင်း ၁၈၇ ကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ကြီးများက တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)

ကောလင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများလှူဒါန်း

ကောလင်း ဇူလိုင် ၂၀

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ကောလင်း မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးနှင့် ဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၏ ရေဘေးသင့် ပြည်သူများအတွက် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်

လှူဒါန်းပွဲကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်း အလယ်ကျောင်း တိုက်၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများကို အလယ်ကျောင်း တိုက်တွင် လှူဒါန်းခဲ့ပြီးနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးဦးခင်မောင် အေးနှင့်အဖွဲ့သည် ကသာခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်းနှင့်အတူ ကောလင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ခေါတော၊ ယားတောင်၊ ငွေတောက် တော၊ ရွှေတွင်း၊ အောက်ကလုံ၊ ချောင်းနား၊ သရက်

ချို၊ မူးတိမ်ရွာများသို့ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများနှင့် အတူ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရေဘေးသင့်ခဲ့သော သရက်ချိုရွာမှ အိမ်ခြေ ၃၃၁ အိမ်၊ မူးတိမ်ရွာမှအိမ်ခြေ ၅၄ အိမ်တို့အား နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးမှ လှူဒါန်းခဲ့သောပစ္စည်းများနှင့် အလှူရှင်များမှလှူဒါန်းခဲ့သော ပစ္စည်းများကို ညနေ ၄ နာရီတွင် သရက်ချိုကျေးရွာ အ. မ. က ကျောင်း၌ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အေးလွင်(ကသာ)

ရေးမြို့နယ်ရှိ အန္တရာယ်ရှိသစ်ကိုင်းအားဖယ်ရှားစေလို



ရေး ဇူလိုင် ၂၀

မွန်ပြည်နယ် ရေးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရန်မျိုးအောင်ရပ်ကွက် ရန်ကြီးအောင် ရပ်ကွက်မှ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းမကြီးဘေးတွင် စိုက်ပျိုးထားရှိသည့်အရိပ်ရသစ်ပင်ကြီးများကြောင့် မိုးရာသီအချိန်အခါဖြစ်သည့်အတွက် မိုးသက်လေပြင်းများ တိုက်ခတ်လာသည့်အခါ အဆိုပါသစ်ပင်ကြီးများ၏ဆွေးမြေ့လျက်ရှိသော အကိုင်းအခက်များမှာ နေ့စဉ်ဖြတ်သန်းသွားလာနေလျက်ရှိသော အများပြည်သူများအား အချိန်အခါမရွေး အန္တရာယ်များနှင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နိုင်ကြောင်း မြို့ခံများကပြောသည်။ ယင်းအပြင် ရေး အ. ထ. က (၁) ကျောင်းဝင်းအတွင်း၌ စိုက်ပျိုးထားရှိသည့် ကုက္ကိုပင်ကြီးမှာ သက်တမ်းရှည်ကြာလာသည့်အခါ ဆွေးမြေ့နေလျက်ရှိသော အကိုင်းအခက်များ၏ ကျိုးပျက်စီးလွင့်ကျလာသည့် အန္တရာယ်များလည်း ဖြစ်ပေါ်နိုင်ကြောင်း ၎င်းတို့က ဆက်လက်ပြောသည်။ အဆိုပါ သစ်ကိုင်းမှာ ကျောင်းဆောင်၏အမိုးအကာပေါ်သို့ကျရောက်လာသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာနယ်ပယ်အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် သစ်ပင်ကြီးများရှိ အကိုင်းအခက်၊ ဆွေးမြေ့နေလျက်ရှိသည့်အတွက် ဖယ်ရှားပေးစေလိုချင်ကြကြောင်း၊ သစ်ပင်ကြီးများကိုလည်း ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်စေချင်ကြောင်း၊ ကျောင်းသားမိဘများနှင့် မြို့ခံအများအပြားက ဆန္ဒပြင်းပြနေကြကြောင်း သိရသည်။ ထွဋ်ထွဋ်(ရေး)

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်ရေး မရမ်းကုန်းမြို့နယ်အတွင်း ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၀

မိုးရာသီတွင်ဖြစ်ပွားလေ့ရှိသော သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါနှင့် ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောရောဂါ ကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများကို မရမ်းကုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ပြည်သူများထံသို့ သွားရောက်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် အမှတ် (၃) ရပ်ကွက်ရှိ လမ်းများအတွင်း ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါသွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုတွင် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဝင်းက ပြည်သူများအား သတ်မှတ်ထားသည့်နေရာများတွင် အမှိုက်များ စနစ်တကျစွန့်ပစ်ရန်၊ မြစ်ချောင်း၊ ရေမြောင်းများအတွင်းသို့ အမှိုက်များစွန့်ပစ်ခြင်းမပြုလုပ်ကြ

ရန်၊ မိမိတို့လမ်းများအတွင်းတွင်လည်း ရေမြောင်းများပိတ်ဆို့မှုမရှိစေရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီကြရန် ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးအသိပညာပေး ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များ၊ မြို့နယ်စည်ပင် ကျန်းမာရေးအဖွဲ့များ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းတို့က အမှတ်(၃) ရပ်ကွက်နေ ပြည်သူများ၏နေအိမ်များသို့ ကွင်းဆင်း၍ တစ်အိမ်ချင်း နေအိမ်အတွင်းရှိသော ရေဝပ်၍ ပိုးလောက်လန်းပေါက်ပွားစေနိုင်သည့် ကားတာယာဟောင်းများ၊ အသုံးမပြုတော့သည့်ရေအိမ်၊ ကော်ခွက်များ အစရှိသည်တို့ကို ရှင်းလင်းဖုံးအုပ်ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ ရေတိုင်ကီ၊ ရေအိုးများတွင် ပိုးလောက်လန်းများ မပေါက်ပွားစေနိုင်ရေးအတွက် အဘိတ်ဆေးများ ထည့်သွင်းအသုံးပြုကြရန်၊ နေအိမ်အတွင်းရှိ ဘုရားပန်းအိုးများ၊ အသုံးပြုနေသည့် ရေပုံး၊ ရေအိုးများ အမှိုက်ပုံးများကို အပတ်စဉ်ဖုံး၊ သွန်း၊ လဲ စစ် ဆောင်ရွက်ကြရန် အသိပညာပေးဟောပြောပြီး အဘိတ်ဆေးခတ်ခြင်း၊ ဖုံး၊ သွန်း၊ လဲ စစ်လုပ်ငန်း လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသကြသည်။ ဆက်လက်၍ သွေးလွန်တုပ်ကွေးအသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခဲ့ပြီး၊ အဆိုပါလုပ်ငန်းများကို အပတ်စဉ် တနင်္လာ၊ ဗုဒ္ဓဟူး၊ စနေနေ့များတွင် ရပ်ကွက်အလိုက် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အောင်မြင် (မြန်/ဆက်)

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းတုံမြို့နယ်၌ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာအသိပညာပေးဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်

မိုင်းတုံ ဇူလိုင် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းဆတ်ခရိုင် မိုင်းတုံမြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှ ကြီးမှူး၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆင့်ပွားသင်တန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက မိုင်းတုံမြို့ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်

ရှိသူများ၊ မြို့နယ်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဝင်များ၊ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ ယင်းနောက် သင်တန်းပို့ချရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးအုန်းကျော်မြင့်က မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်ကိုလည်းကောင်း၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးအောင်ထွန်းက မဲစာရင်းပြုစုခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲကိုယ်စားလှယ်ခန့်ထားခြင်းနှင့် မဲရုံကိုယ်စားလှယ်ခန့်ထားခြင်းကိုလည်းကောင်းသင်ကြားပို့ချခဲ့သည်။

၎င်းအပြင် အဖွဲ့ခွဲဝင် ဒေါ်ဝင်းဝင်းခိုင်ကရွေးကောက်ပွဲကျင်းပခြင်း၊ ဆန္ဒမဲပေးခြင်းနှင့်ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးခြင်းကို လည်းကောင်း၊ အဖွဲ့ခွဲဝင် ဦးထောက်ရန်လွမ်းခေါင်က ကော်မရှင်ကထုတ်ပြန်သောအမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက်များနှင့် ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းများကို လည်းကောင်း သင်ကြား ပို့ချခဲ့သည်။ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆင့်ပွားသင်တန်းသို့ ရပ်ကွက်၊ကျေးရွာကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင် ၆၈ ဦးနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီဝင် ၄၉ဦးတက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(မြန်/ဆက်)

အလယ်တန်းအဆင့်သင်ကြားမည့်မူလတန်းလွန်ကျောင်းဖွင့်

နွားထိုးကြီး ဇူလိုင် ၂၀

နွားထိုးကြီးမြို့နယ် ဘုရားကြီးကျေးရွာ၌ အလယ်တန်းအဆင့်သင်ကြားမည့် မူလတန်းလွန်ကျောင်းဖွင့်ပွဲကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က ယင်းကျောင်း၌ကျင်းပရာ တိုင်းလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအေးသန့်ဆွေ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်နိုင်နှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးကျော်တို့က ဖဲကြီးဖြစ်ပွင့်လှစ်ပေးသည်။ ဘုရားကြီးကျေးရွာ၌ အလယ်တန်းအဆင့်သင်ကြားမည့် မူလတန်းလွန်ကျောင်းတွင် မူလတန်း၊ အလယ်တန်းအဆင့်ကျောင်းသား ၁၅၀ ကျော်ကို ကျေးရွာ၌ပင် သင်ကြားပေးရန် ကျောင်းအဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းဖြစ်သည်။ နွားထိုးကြီးနယ်တွင် အဆင့်တိုးမြှင့်ကျောင်း ၁၁ ကျောင်းကို ၂၀၁၅-၂၀၁၆ စာသင်နှစ်တွင် ဖွင့်လှစ်ခွင့်ရထားကြောင်း မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးကျော်ကို ကြားရသည်။ စင်စောမွန်မြင့်(ဥပဒေ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မပေါ့ဆသင့်သော သားအိမ်ခေါင်းကင်ဆာရောဂါ ယမန်နေ့မှအဆက်

ဓာတုပစ္စည်းတွေ ပြည့်ဝနေကြောင်း (၈) ရက်စိတ်ရယ်ရီ ဓာတုပစ္စည်း တွေ ပြည့်ဝနေကြောင်း (၈) ရက်စိတ်ရယ်ရီသီးများ (raspberries) က အစာရေမျိုကင်ဆာအကြိတ်များကို ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းလျော့ချပေးပြီး အဖွဲ့ကြီးနဲ့ သားအိမ်ခေါင်းကင်ဆာများကို ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းလျော့ချပေးနိုင်ကြောင်း လေ့လာသိရှိရပါတယ်။

(၁၂) beta-carotene ဓာတ်ကြွယ်ဝတဲ့ အဝါရောင် ကန်စွန်းဥများက လည်း သားအိမ်ခေါင်းကင်ဆာအပါအဝင် ရင်သားကင်ဆာဖြစ်လာနိုင်ခြေအလားအလာကို ထက်ဝက်မျှ လျော့ချပေးနိုင်ပါတယ်။

(၁၃) ဗီတာမင်ဒီပြည့်ဝတဲ့ ဆယ်လ်မွန်ငါးများဟာ ကင်ဆာအကြိတ် အခဲတွေ ကြီးထွားအောင် ပံ့ပိုးပေးနေတဲ့ သွေးကြောများကို အားလျော့သွားစေအောင် ပြုလုပ်ပေးနိုင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကင်ဆာရောဂါသည် များအနေဖြင့် ဆယ်လ်မွန်ငါးကို စားပေးသင့်ပါတယ်။ ဆယ်လ်မွန်ငါးကို သို့မဟုတ် တိရစ္ဆာန်ထွက်နို့များနှင့် ဒိန်ချဉ်တို့မှာလည်း ဗီတာမင်ဒီကြွယ်ဝကြပါတယ်။ အကယ်၍ ၎င်းအစားအစာတွေကို ရံဖန်ရံခါ မှ စားဖြစ်သူများအတွက်ကတော့ ဗီတာမင်ဒီဆေးပြားတွေကို မှီဝဲသောက်သုံးနိုင်ပါတယ်။

(၁၄) ရင်သား၊ အူမကြီး၊ အစာအိမ် အသည်း၊ အဆုတ်၊ သားအိမ်စတဲ့ ကင်ဆာရောဂါများအတွက် မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းတစ်မျိုးဖြစ်တဲ့ နန္ဒင်းမှုန့်ကို ရှေးပဝေသကီကတည်းကစလို့ အိမ်တွင်းဆေးနည်းတို့အဖြစ် သုံးစွဲလာခဲ့ကြတာပါ။ အိန္ဒိယနိုင်ငံ New Nelhi ရှိ Institute of Cytology and Preventive Oncology (ICPO) (ခေါ်) ကလာပ်စည်းပေဒနှင့် အကြိတ်ပေဒဆိုင်ရာနည်းပညာအဖွဲ့အစည်းမှ လေ့လာစမ်းသပ်မှုမှတ်တမ်းများအရ နန္ဒင်းမှုန့်ထဲတွင်ပါရှိသော curcumin ဓာတ်ပစ္စည်းက သားအိမ်ခေါင်းကင်ဆာဖြစ်စေသော HPV ဝိုးများကို စွမ်းအားပြည့် တိုက်ထုတ်ပေးနိုင်ကြောင်း အတည်ပြုခဲ့ပါတယ်။

(၁၅) ဂေါ်ဖီမျိုးနွယ်ဝင်များဖြစ်ကြတဲ့ အဖြူရောင်ပန်းဂေါ်ဖီ၊ ဘရိုကိုလီ(ခေါ်) အစိမ်းရောင် ပန်းဂေါ်ဖီ၊ ဂေါ်ဖီထုပ်တို့မှာ ကျန်းမာရေးအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်နေတဲ့ ဗီတာမင်နှင့် သတ္တဓာတ်တွေ ပါရှိနေကြတဲ့ အပြင် glucosinolates (ခေါ်) ပိုးသတ်ဆေးသဖွယ် အစွမ်းရှိတဲ့ အာနိသင်များလည်း ပါရှိနေကြပါတယ်။ ထိုအာနိသင်များက ခန္ဓာကိုယ်ကို အဆိပ်အတောက်ပြေစေကာ ကင်ဆာရောဂါများဖြစ်လာအောင် ဟန့်တားပေးနိုင်ပါတယ်။

(၁၆) တလည်းသီးထဲမှာ ellagic အက်ဆစ်ပြည့်ဝ စွာပါရှိနေပြီး ၎င်းအက်ဆစ်က ကင်ဆာဆဲလ်များကြီးထွားလာမှုကို တားမြစ်ပေးနိုင်သလို ကင်ဆာဖြစ်စေတဲ့ ဓာတ်ပေါင်းစုတို့ကိုလည်း ကွပ်မျက်ပေးနိုင်စွမ်းရှိပါတယ်။ သလဲသီးစားတဲ့အခါ အထဲကအစေ့ကိုပါ ဝါးစားပေးပါ။ ဒါ့ပြင် သစ်ကျားသီးနှင့် စပျစ်သီး(အနီရောင်၊ အနက်ရောင်) တို့မှာလည်း ellagic အက်ဆစ်တွေ ကြွယ်ဝစွာပါရှိနေပါတယ်။ စပျစ်သီးစားတဲ့အခါ မှာလည်း အခွံနှင့်အစေ့တို့ကိုပါ ဝါးစားပေးသင့်ပါတယ်။ ။

ပေါက်ပေါက်

တပ်မတော်နယ်လှည့်ဆေးကုသအဖွဲ့မှ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေး

ကျေးသောင်း ဇူလိုင် ၂၀

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးသောင်းခရိုင် ခမောက်ကြီးတပ်နယ် ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တပ်မတော်နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျေးလက်ပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းများတွင် ခမောက်ကြီးတပ်နယ်၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့က ကျေးသောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ မပုတေးကျေးရွာ၊ ချန်းဖန်းကျေးရွာ၊ ပါဆယ်ပါညန်းကျေးရွာနှင့် တာညှပ်ဒေသကျေးရွာတို့မှ ကျေးလက် ပြည်သူ ၁၂၄ ဦးအား တစ်ဦးချင်းကျန်းမာရေးစစ်ဆေးပေးကာ ရောဂါရှာဖွေ၍ အခမဲ့ဆေးဝါးကုသပေးခြင်း၊ ရောဂါအခြေအနေအရ ဆက်လက်ဆေးကုသရန်လိုအပ်သည့်ပြည်သူများအား ကျေးသောင်းမြို့ တပ်မတော်ဆေးရုံသို့ တက်ရောက်ကုသမှုခံယူနိုင်ရေး လိုအပ်သည့်ကူညီမှုများဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းအပြင် တပ်နယ်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများက ဆေးဝါးကုသမှုခံယူသည့် သံယာတော်များအား လျှို့ဝှက်ပစ္စည်းများဆက်ကပ်လျှော့ဒါန်းခြင်း၊ သက်



ကြီးဘိုးဘွားများအား အာဟာရထောက်ပံ့ခြင်း၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအား ကျောင်းသုံးစာရေကိရိယာပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကျော်စိုး (ကျေးသောင်း၊ ပြန်/ဆက်)

ကျေးလက်နေလူငယ်များအတွက်ကျေးလက်အခြေပြုသက်မွေးပညာသင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

ဘားဆံ ဇူလိုင် ၂၀

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကျေးလက်နေလူငယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရရှိစေရေးအတွက် ကျေးလက်အခြေပြု သက်မွေးပညာသင်တန်းများဖြစ်ကြသော အလှပြင်သင်တန်း၊ လျှပ်စစ်ပညာသင်တန်းနှင့် စက်ပြင်သင်တန်းသုံးမျိုးကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့ပြီး သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် သင်တန်းဆင်းအောင်လက်မှတ်များ ချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက် မွန်းတည့် ၁ နာရီ၌ ကရင်ပြည်နယ်သမဝါယမအသင်းရုံး ကျေးလက်အခြေပြုသက်မွေးပညာသင်တန်းခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ပြည်နယ်ဝန်

ကြီးများ၊ ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ (ဂျပန်) အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းကျွမ်းကျင်မှု အတတ်ပညာ ဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ် (IOM) မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ဂျပန် (IOM) တာဝန်ရှိသူနှစ်ဦးက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က အလှပြင်သင်တန်းဆင်းပွဲ အောင်လက်မှတ်ကို လည်းကောင်း၊ (IOM) နှင့် (SDC) မှ တာဝန်ရှိသူများ

က စက်ပြင်သင်တန်းဆင်းပွဲအောင်လက်မှတ်နှင့် လျှပ်စစ်သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ်များကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်ရာ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများ လက်ခံရယူကြသည်။

အဆိုပါသင်တန်းတွင် အလှပြင်သင်တန်းတွင် သင်တန်းသူ ၂၀၊ စက်ပြင်သင်တန်းတွင် သင်တန်းသား ၁၉ ဦး၊ လျှပ်စစ်သင်တန်းတွင် သင်တန်းသား ၁၈ ဦး စုစုပေါင်းသင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူ ၅၇ ဦးအား သင်တန်းသုံးမျိုးကို သင်တန်းကာလသုံးလကြာ သင်တန်းပို့ချတတ်မြောက်အောင်မြင်သွားသဖြင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများနှင့် အခြေခံလျှပ်စစ်အသိပညာများ ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ။

မေမျိုးလွင်(ပြန်/ဆက်)

ခေ့ခပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း
ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးအောင်ထွန်းသိန်း
(လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်)-ဒေါ်တင်တင်သိန်း(အလပြ-ငြိမ်း) တို့၏သား
မောင်ထက်အောင်ကျော်(ခ)အောင်အောင်
B.A(Eng)
3rd ENGINEER (BERNHARD SCHULTE SHIPMANAGEMENT)
နှင့်
စစ်တွေမြို့နေ ဦးခင်မောင်(ကုန်သည်)-ဒေါ်မမြအေး(E.89 မြို့မဈေး) တို့၏ သမီးကြီး
မခင်သန္တာဦး(ခ)မီးမီး
LL.B, LL.M, DBL, DIL
နည်းပြ(ဥပဒေပညာဌာန-ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်)
တို့သည် ၁၈-၇-၂၀၁၅ရက်တွင် နှစ်ဖက်သော မိဘဆွေမျိုးများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ထက်အောင်ကျော်-မခင်သန္တာဦး

ဇူလိုင်မောင်နှမ မွေးနေ့ဆုမွန်
သားငယ် ပိုင်ဖြိုးသန့် B.A (Eng)-MBA (HK)ရွှေပြည်ရတနာပွဲရုံနှင့်သမီးလေး
Dr.မေရတနာခင်(1M-1)ဇူလိုင်မောင်နှမ၏ ဇူလိုင်လတွင်ကျရောက်သော မွေးနေ့များမှစ၍ ဘဝတစ်လျှောက်လုံး စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း ကိုယ်၏ကျမ်းမာခြင်းတို့နှင့်ပြည့်စုံပြီး သောကကင်းသော လိုတရဘဝလေးများကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်ကြပါစေ။
ချစ်သော
ပါပီး - ဦးသောင်းစိန်(Director ငွေမိုးအထူးကုဆေးရုံ)
မေမေ - ဒေါ်ခင်ဆွေလှ
ကိုကြီး - Dr.သူရိန်ဦး(MD, Land Lord Co.,Ltd) (ရွှေပြည်ရတနာစက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)

ရွှေပလ္လင်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော
မယဉ်ဝေဇင် သိစေရန်
မယဉ်ဝေဇင် မှတ်ပုံတင်အမှတ်[၁၂/လမန(နိုင်)၁၅၁၇၃၄] အမှတ် (၃၃၃)၊ လှိုင်ရတနာမွန်အိမ်ရာ၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်နေသူသည် ရွှေပလ္လင်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်ကာလအတွင်း ကွာခြားခဲ့ပါသော ငွေကြေးကိစ္စများကို ယနေ့မှစ၍ (၂)ပတ်အတွင်း ရုံးသို့ ဆက်သွယ်ဖြေရှင်းပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
ဒေါ်ဇင်မာအောင်
Shwe Palin Group

စာအုပ်စာပေလူမိတ်ဆွေ
အမည်ပြောင်း
သယ်နှံးကျွန်းမြို့နယ်၊ ပညာနန်းတော် ဆင့်မတန်းတွင်ပညာသင်ကြားနေသော အဖ ဦးကျော်မင်းဦး၊ အမိ ဒေါ်တင်တင်တေးထွန်း တို့၏ သမီးဖြစ်သူ မအင်ကြင်းမေအား မမေယွန်းမိဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ပေါက်ကုန်းရပ်ကွက်၊ အပိုင်း(၃)၊ ဂျိုးဖြူလမ်းမကြီး၊ မြအမှတ် (၃/၈၄-က) ဟုခေါ်တွင်သော အလျား(၂၂)ပေ x အနံ(၁၃၆)ပေရှိသော မြေကွက်အား ဦးခင်မောင်မြင့် (၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၂၄၂၀၂)က အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်းစုံစမ်းပြောဆိုပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ် စာပေးသော စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ် ထံသို့ ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းပူရင်းများနှင့် တကွလာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
“မခေမာ” အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင် ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခေးအေးအောင် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၀၁၄)
ရုံး - အင်းစိန်စုပေါင်းရုံးခန်း၊ ရှေ့နေများနားနေခန်း၊ ဖုန်း - ၀၉၇၃၂၀၅၉၃၊ ၀၉၃၂၃၀၆၆၇၊ ၀၉၄၃၁၀၃၄၀၆

စုလျားရစ်ပတ်လက်ထပ်ထိမ်းမြားမင်္ဂလာပွဲနှင့် မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၃၀၂) သံသုမာလမ်းမကြီး၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ ဦးဝင်းထွန်း-ဒေါ်သန်းသန်းဌေးတို့၏သားငယ်၊ ကိုထွန်းထွန်းဝင်း 2nd Mate(F.G), Global Eminence Limited(HK)-မြတ်မျိုးသူ M.Res(Physics) တို့၏မောင် ကိုပြည်စိုးထွန်း B.A(Psychology)-မစန်းစန်းဝင်း ("AUNG" Mobile) တို့၏ညီ

ဒေါက်တာသန့်စင်ထွန်း B.D.S(Ygn)

“သန့်စင်”သွားနှင့် ခံတွင်းဆေးခန်း

နှင့်

မန္တလေးမြို့၊ အောင်တော်မူရပ်နေ

ဦးစိုးလှိုင်(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ၊ မန္တလေးစွမ်းအားဆောက်လုပ်ရေး)-ပါမောက္ခဒေါက်တာနွဲ့(ပါမောက္ခ၊ အစိုးရဝါဒီပညာဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ရန်ကုန်)တို့၏သမီးငယ်၊

ကိုရဲဇာနည်မြင့် B.E(Electronics)-ဒေါက်တာနွဲ့၊ ဇင်သက် M.B.,B.S Second Year M.Med. Sc(Dermatology) တို့၏ညီမ

မန္တသက္ကသိုလ်(ခ)ဟင်္သာတ M.E(Civil)

ဒါရိုက်တာ၊ မန္တလေးစွမ်းအားဆောက်လုပ်ရေး

တို့၏ ၇-၇-၂၀၁၅ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင် မန္တလေးမြို့၊ Sedona Hotel, Amarapura Ballroom တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော စုလျားရစ်ပတ်လက်ထပ် မင်္ဂလာပွဲတွင် မင်္ဂလာလက်ထပ်အောင်စံပယ်ပန်းကုံးများ ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော မေဆေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဦးမောင်ဦး (ဗီစီတီဒါနယ်ဆေးရုံကြီး)နှင့်ဇနီး ဒေါ်မိုးမိုးအားလည်းကောင်း၊ စုလျားရစ်ပတ်လက်ထပ်ပေးပါသော ဦးမျိုးအောင်၊ ဌာနမှူး၊ လမ်းတံတားဌာန၊ မန္တလေးမြို့၊ တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် ဇနီး ဒေါ်မမအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော ဒေါက်တာဦးခင်မောင်စိုး၊ ရတနာဆေးကုခန်းနှင့် ဇနီး ဒေါက်တာသူ၊ တာဝန်ခံဆရာဝန်ကြီး၊ ဌာနမှူး၊ မျက်နှာမေးရိုးခွဲစိတ်ကုဌာန၊ မန္တလေးအထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး၊ မန္တလေးမြို့၊ အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာသတို့သားနှင့် သတို့သမီးဝတ်စုံချုပ်လုပ်ပေးသော Designer Yone Yone အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာမိတ်စာ ရိုက်နှိပ်ပေးသော Dagon ပုံနှိပ်တိုက်အားလည်းကောင်း၊ ၂၄-၇-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) ရန်ကုန်မြို့၊ Sedona Hotel, Ballroom ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲတွင် မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးသော ဒေါက်တာဦးမျိုးမင်းဦး၊ အစိုးရအထူးကုဆရာဝန်၊ ကြည့်မြင်တိုင် အစိုးရဆေးရုံကြီးအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော ပါမောက္ခဒေါက်တာဦးဌေးဆောင် ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း) သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တာဝန်ခံ ဆရာဝန်ကြီး၊ မျက်လုံးအထူးကု သွားအထူးကုဌာန၊ ဗီစီတီဒါနယ်ဆေးရုံကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဆယ်လီအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ် ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော ဦးတင်ဌေး အထွေထွေဆေးရုံ(ငြိမ်း)ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်နှင့်ဇနီး ဒေါက်တာဒေါ်လှကြိုင် ဆေးရုံအုပ်ကြီး(ငြိမ်း) ရန်ကုန်အထွေထွေရောဂါဆေးရုံသစ်ကြီး၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ ရွှေတိုင်ဆေးရုံကြီးအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲဖြန့်ပေးသော မသက်မျိုးကိုကိုအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးကလပ် ကိုင်ဆောင်ပေးသော မအိမ်မိအောင်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ကလပ်ကိုင်ဆောင်ပေးသော မခင်ရူပါသင်းအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဆေးသံသာများအားလည်းကောင်း The ACES တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းအလှဆင်ပေးခြင်းနှင့် မင်္ဂလာမိတ်စာရိုက်နှိပ် ပြုလုပ်ပေးသော Lucky Prize Handmade Card and Floral Service အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲနှင့် ညစာစားပွဲအတွက် သတို့သမီးအား မိတ်ကပ်အလှဆင်ပေးသော လင်းလင်း(လမ်းမတော်)အားလည်းကောင်း၊ သတို့သမီးလက်ကိုင်ပန်းပြုလုပ်ပေးသော နီနီပိုင်အားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန် Sedona Hotel မှ ဒေလီနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ၂၄-၇-၂၀၁၅ရက် ညနေတွင် ရန်ကုန်မြို့ "M3" Food Centre တွင်ပြု လုပ်သော ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်သော သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ "M3" Food Centre မှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ဂုဏ်သရေရရှိသူကြီးမင်းများနှင့် ဆွေမျိုး၊ မိတ်သဟာများအားလည်းကောင်း အထူးကျေးဇူးပြုကာရတင်ရှိပါကြောင်း ဖော်ထုတ်ဖော်ထုတ် တင်အပ်ပါသည်။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ဒေါက်တာသန့်စင်ထွန်း- မန္တသက္ကသိုလ်(ခ)ဟင်္သာတ

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်နေ ဦးအောင်ဝင်း (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်-ငြိမ်း၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန)- ဒေါ်တင်ဆန်း(အထပြု-ငြိမ်း)တို့၏သား

မောင်ပြည်စိုးအောင် B.A (Japanese) (Y.U.F.L)

Assistant Director (Ministry of Foreign Affairs), (ခေတ္တဂျပန်) နှင့်

ရန်ကုန်မြို့၊ သုဝဏ္ဏ၊ မင်းဒင်လမ်း၊ ၃၆/၁ နေ

ဦးအောင်နိုင် (ရုံးအဖွဲ့မှူး၊ MNLP Co.,Ltd) (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန)-ဒေါ်မေသန့်ဖြူ (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန)တို့၏သမီး

မဆုမြတ်သီတာ

B.A (English), IDCS (NCC) (UK)

Software Engineer (Global Innovation Consulting Inc.), Tokyo, Japan

တို့သည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် Sedona Hotel ၌ နှစ်ဖက်သော မိဘဆွေမျိုးများနှင့် ဂုဏ်သရေရရှိ လူကြီးမင်းများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးဖြစ်ပါသည်။

နှစ်ဖက်သော မိဘများနှင့် မောင်ပြည်စိုးအောင်-မဆုမြတ်သီတာ

Advertisement for Brainworks Pre-School. Includes a photo of a child and text: "Choose the right school for your child that helps to face their future with confidence". Logo: "Fit Brains Gain More" BRAINWORKS Pre-School. Contact info: An ISO 9001:2008 and 14001:2004 Certified Institution. Locations: Aung Zeya, Downtown (41st), Kamayut, Parami, Sanchaung, Tamwe, Taunggyi, Thingangyun, Kyi Myin Daling.

Advertisement for Asia Dragon Recruitment. Text: "နန်းဦးလှိုင် ထုံးဘိအကောက်တောင်နှင့် ပြည်၊ နဂါးရစ်". Lists various job openings with requirements and contact info: Ph: 703790, 09-861-9008, 707062, 09-861-7770.

Advertisement for SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး. Text: "SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး". Contact info: Ph: 09-33 333 511, 09-33 333 514, 09-33 333 644.

Advertisement for M M A Software and Hardware. Text: "M M A Software - ၁ သိန်း Hardware - ၁ သိန်း". Contact info: 09-263727300, 09-31942513.

Advertisement for SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး. Text: "SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး". Contact info: Ph: 09-33 333 511, 09-33 333 514, 09-33 333 644.

Advertisement for M M A Software and Hardware. Text: "M M A Software - ၁ သိန်း Hardware - ၁ သိန်း". Contact info: 09-263727300, 09-31942513.

Advertisement for SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး. Text: "SEVEN ၀ မှီ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး". Contact info: Ph: 09-33 333 511, 09-33 333 514, 09-33 333 644.

Advertisement for VAC Value Added Consultancy. Text: "VAC VALUE ADDED CONSULTANCY". Lists various job openings: Foreign Supermarket Retail Business Firms, Section Manager - Officer, Customer Development Manager - Officer, Goods Receiving - Check Out Manager - Officer, ALC & Administrator Manager - Officer, Construction Manager, Recruitment & Training Supervisor, HR Payroll Supervisor, Ex-Import Supervisor, Buyer - Asst Buyer, Asst Merchandizing Manager, Accountant & Treasury. Contact info: E-mail: vacjobsearch@gmail.com, Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094.

ကြေးငွေ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ချင်းပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာန လက်အောက်ရှိ ခရိုင်အဆင့်ဆေးရုံများ၊ မြို့နယ်ဆေးရုံများနှင့် တိုက်နယ်ဆေးရုံများအတွက် ဆေးဝါးများ ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါဝိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၀-၈-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) - ညနေ ၄:၀၀နာရီ
၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ဟားခါးပြည်သူ့ဆေးရုံအုပ်ကြီးရုံးတွင် ရှိရှိအတွင်းလာရောက် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ
ချင်းပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာန
ဖုန်း-၀၇၀-၂၀၀၂၁၊ ၀၇၀-၂၀၀၆၉

THE HISTORY OF INTERNET BY STEPHEN BRYANT
အင်တာနက် ဂျ. ဂျေ. ဝင်
နောင်နောင်စိုးသိမ်း
ဘာသာပြန်ဆိုသည်
မြန်မာ့ရေး - ဒေါင်းစာပေ၊ ၁၁၃၊ ၃၃လမ်း(လယ်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၀၁ ၃၇၃၂၀၁၊ ၀၉ ၅၁ ၆၂၀၆၄

RUBY ကားစီးလုံးဝားသည်
519100
09-51-77212, 535100
နေ့စဉ်ဖွဲ့စည်းမှုအတွက် (၄၅၊ ၃၃၊ ၂၄၊ ၁၈၊ ၁၄၊ ၁၀၊ ၀၅) ဝားစီးလုံးဝားနှင့် Salon, Van ကားဖွဲ့စည်းမှု ဝားစီးဝါသည်၊ လေ့ကျင့်ကားဖွဲ့စည်းမှုရန်ရှိသည်။ (ဟာဗ်ဒ်ဝိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

ဒီလယ်တတ်သီ စက်ပြင်သင်တန်း
(မနေ့တိုင်ပေးအပ်)
၂၀၁၅ခုနှစ်ပြင်သင်တန်းစာရင်း
တောမင်းစိုက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဖုန်း- ၄၀၀၆၃၄၊ ၅၄၄၉၂၄
၀၉ ၅၀၅၂၁၅

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဗဟိုရိပ်စည်တံတားအောက်ရှိ Pioneer Services International Co., Ltd. အစုရှယ်ယာဝင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ခေါ်ကြည့်ကြည့်စိုင်း [၁၂/၀၈(နိုင်) ၀၂၆၂၀၇] က ကုမ္ပဏီ၏လုပ်ငန်း အစုရှယ်ယာလက်မှတ်ပေးရင်း (၁၂၀၁၃)စောင်မှာ သိမ်းဆည်း လွှဲပြောင်းရာမှပေးရသော အစုရှယ်ယာလက်မှတ်ပေးရင်း တင်ပြလျှောက်ထားလာသည့် အတွက် (၂၃-၅-၂၀၁၅)နေ့ကျင်းပသော ကုမ္ပဏီအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁၂/၀၇-၁၆)၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အပိုင်း (၄)အရ အစုရှယ်ယာလက်မှတ်ပေးရင်းများထုတ်ပေးရန် ဆုံးဖြတ်ပြီး လိုအပ်သည်များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ထို့ကြောင့် ခေါ်ကြည့်ကြည့်စိုင်း၏ ကုမ္ပဏီအစုရှယ်ယာလက်မှတ်ပေးရင်း (၁၂၀၁၃) စောင်ကို ရှယ်ယာစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်လိုက်ပြီး ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
Dr. Kyin Tun
Managing Director
Pioneer Services Intanational Co., Ltd

သစ်ပင်စိုက်ပါ ဒို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြေ့

ရန်ကင်းမြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ဝေယန္တရဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊ အမှတ်(၁၃၁)၊ ရိပ်သာ(၃)လမ်း၊ မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ကုမ္ပဏီအုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးပြည်မြီးအောင် [၁၂/ဗဟန(နိုင်) ၀၇၉၀၄၉] သိစေရန်
ကျွန်ုပ်တို့၏ အမှုသည်ဖြစ်သူ ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ အနောက်အောင်မေတ္တာလမ်း၊ အမှတ်(၂၉)တွင် ရှိနေထိုင်လျက်ရှိသော ထွန်းစတားဆောက်လုပ်ရေးအဖွဲ့၏ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးလှထွန်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ကုမ္ပဏီနှင့် လူကြီးမင်းတို့ကုမ္ပဏီသည် ၁၅-၇-၂၀၁၄ရက်စွဲပါ RCC (၂-၇)ထပ်၊ လုံးချင်းတိုက်အား ပစ္စည်း၊ လက်ခံ စနစ်ဖြင့် တည်ဆောက်ရန် လုပ်ငန်းလေ့လာ ကန်ထရိုက်နှင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံ၊ လက်ခံ နှစ်ဦးသဘောတူ ကတိစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရ သိရှိပါသည်။
အထက်ဖော်ပြပါ စာချုပ်အရ ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ကုမ္ပဏီအနေနှင့် ဆောင်ရွက်ပေးရမည့် အချက်များအသုံးပြုမည့်ပစ္စည်း၊ အရည်အသွေး၊ ငွေထုတ်ယူသုံးစွဲမှု အခြေအနေနှင့် အကြိမ်များ ကိုလည်း လူကြီးမင်းတို့ကုမ္ပဏီသို့ ပေးပို့ခဲ့ပြီး အလုပ်လုပ်ကိုင်ခဲ့ကြသည်ကို လူကြီးမင်းတို့ အသိဖြစ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ၁၅-၇-၂၀၁၄ရက်စွဲပါ စာချုပ်အရ အမှတ်(၇) (၈) (၉)တို့၏ လုပ်အားခ ငွေ (၉၂)သိန်း၊ လူကြီးမင်းတို့ညွှန်ကြားမှုအရ ထပ်တိုးလုပ်ငန်းအတွက် ကျသင့်သည့်လုပ်ငန်းခ ငွေကုန် (၂၅)သိန်း စုစုပေါင်းသိန်း(၁၂၀)ကို ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ကုမ္ပဏီသို့ပေးရန် ကျန်ရှိနေကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရ ခိုင်လုံစွာသိရှိပါသည်။
ထို့ကြောင့် လူကြီးမင်းသည် ၁၅-၇-၂၀၁၄ စာချုပ်အရ ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် လုပ်ကိုင်ထားသော လုပ်ငန်းများပြီးဆုံး၍ လူကြီးမင်းထံ လုပ်ငန်းပြန်လည်အပ်နှံပြီးဖြစ်သည့်အပြင် လူကြီးမင်းမှလည်း အိမ်ရှင်သို့ ပြန်လည်အပ်နှံပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသော်လည်း လူကြီးမင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည်အား စာချုပ်ပါအမှတ်စဉ်(၇) (၈) (၉) တို့၏ လုပ်အားခနှင့် ထပ်တိုးလုပ်ကိုင် ရသည့် လုပ်အားခ စုစုပေါင်းငွေကုန် သိန်း (၁၂၀) (သိန်းတစ်ရာနှစ်ဆယ်တိတိ)ကို လူကြီးမင်းတို့ ကုမ္ပဏီမှ ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည်အားပေးရန် တာဝန်ရှိသော ငွေများကို ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ကုမ္ပဏီထံဖြစ်စေ မပျက်မကွက် ပေးလျှပ်ပါရန်နှင့် အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ပေးလျှပ်ခြင်းမရှိဘဲ ပျက်ကွက်ပါက လူကြီးမင်းတို့ အပေါ် တည်ဆဲဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်အရ ထိရောက်စွာ တရားစွဲအရေးယူဆောင်ရွက်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့အမှုသည် ကုမ္ပဏီထံမှ ညွှန်ကြားချက်များ ရရှိထားပြီးဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ခေါ်ခင်မိုးသူ
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၈၅၂၁)
အခန်း-၃၊ (၇)လွှာ၊ Strand Condo၊
မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းနှင့်ဘက်လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၅၄၆၅၁၊ ၀၉-၅၀၇၁၅၅၄

မြင်းကကုန်းအသင်း(ရန်ကင်း)
ပထမအကြိမ် ဝါဆိုသင်တန်းကပ်လှူ ပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ
မြင်းကကုန်းအသင်း(ရန်ကင်း)၏ ပထမအကြိမ် ဝါဆိုသင်တန်းကပ်လှူပူဇော်ပွဲကို ပင့်သံယာ အပါး(၈၀) ပင့်ဖိတ်လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါ၍ အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကြေညာရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်-
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂-၈-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီတိတိ
တရားတော်နာကြားမည့်အချိန် - ၉:၃၀နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - သုစိတ္တရုံ၊ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် (ဗဟိုလမ်းနှင့် မြသီရိလမ်းထောင့်၊ တမာရွတ်မြို့နယ်)
ဧည့်ခံကျွေးမွေးရေး - နေ့လယ်စာ ထမင်း၊ ရေခဲမုန့်တို့ဖြင့် ဧည့်ခံ ကျွေးမွေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
အလှူငွေများကို-ဦးသိန်းညွန့်(၀၉-၇၃၀၇၇၃၇၇)၊ ဦးတင်အောင်(၀၉-၄၂၀၁၅၀၂၅၂)၊ ဦးစိုးစိုးဝင်း(၀၉-၅၁၈၅၄၄၄၉)၊ ဦးအောင်မြင် (၀၉-၄၄၀၂၂၄၆၆၆၇)၊ ဦးကျော်သက်ဝင်း(၀၉-၄၂၀၂၀၀၂၄)၊ ဦးခင်မောင်လတ်(၀၉-၃၀၀၂၁၂၇၀)

“ဒြဿိဝသဒ္ဓါ ဈေးချိုသာ၍ လိုရာပြည့်ကာ ဘဝကံစီး နှင့် ပရိကုဇရာမှာဆို”
မုဒိတာ မှ မုဒိတာ
မုဒိတာသင်တန်းတိုက် မှ ဝိနည်းတော်နှင့်အညီချုပ်လုပ်ထားသော “ဝါဆိုသင်တန်းများ” ဝယ်ယူလှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။
အမှတ်(၄၅) အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၅၂၅၅၇၂၊ ၀၁-၇၀၀၃၀၊ ၀၉-၇၃၀၀၄၂၄၊ ၀၉-၅၀၇၀၉၅၆

တန်ဖိုးရှိလှ လူငယ်ဘဝ မူးယစ်ကင်းစင် ကျန်းမာမှု

ကွန်ပျူတာနှင့်ကွန်ပျူတာအစိတ်အပိုင်း ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး
ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်အဖြစ် အများသိစေရန်
သတိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ ၅-လမ်း၊ အမှတ်(၅၄/ပထမထပ်)နေ “စွမ်းအားရွှေ့နည်းပညာကုမ္ပဏီလီမိတက်” (Power Golden Technology Company Limited) ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၃၁၁၄/၂၀၁၃-၂၀၁၄) ကုမ္ပဏီ ပိုင်ရှင် ဦးသန်းဇင်ထွေး [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၀၀၈၄၇]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Power Golden TECHNOLOGY
မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄/၉၀၄၄-၂၀၁၅
အထက်ဖော်ပြပါ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည် ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄/၉၀၄၄-၂၀၁၅ အရ တစ်ဦးတည်းပိုင် အဖြစ် တရားဝင်သုံးစွဲနိုင်ရန်အတွက် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်သွင်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
အထက်ပါ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည် ကွန်ပျူတာနှင့် ကွန်ပျူတာအစိတ်အပိုင်း ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်း တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားဖြင့် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ ကွန်ပျူတာနှင့် ကွန်ပျူတာအစိတ်အပိုင်း ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဖြန့်ချိရောင်းချရာ၌ အသုံးပြုသည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ စက္ကူအိတ် အမျိုးမျိုး၊ ပလတ်စတစ်အိတ်အမျိုးမျိုး၊ တံဆိပ်တုံး၊ ငွေရေပြေစာဖြတ်ပိုင်း၊ ရောင်ပြန်စေကာတာတံဆိပ် အစရှိသည်တို့အပေါ်တွင်လည်းကောင်း၊ ဖော်ပြပါ ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အရောင်အမျိုးမျိုး၊ ပုံသဏ္ဍာန်အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး ရိုက်နှိပ်ပြုလုပ်ဖြန့်ချိရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို မိမိတစ်ဦးတည်းသုံးစွဲလျက်ရှိပြီး အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ယောင် ထင်မှား တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍ သော်လည်းကောင်း တူပပြုလုပ်သုံးစွဲအသုံးပြုခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ပြစ်မှုကြောင်းအရ ဖြစ်စေ၊ တရားမကြောင်းများအရဖြစ်စေ ထိရောက်စွာ အရေးယူတရားစွဲဆို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးသန်းဇင်ထွေး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ခေါ်ခင်မိုးသူ (LL.B., D.B.L.) ဦးမောင်မောင်ဦး (B.A., H.G.P., R.L.)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၅၁၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၂၆၀)
ဦးဇော်ထွေးမြတ် (LL.B., D.B.L., D.M.L.)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၂၈၇၆)
တိုက်(၅၅)၊ အခန်း(၂၂)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

(၃၅)နှစ်ပြည့်မင်္ဂလာဆွေတောင်း
ချစ်မေပေ ဦးသန်းလွင်နှင့် ချစ်မေမေ ခေါ်ခင်မိမိနိုင်တို့၏ ၂၉-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော (၃၅)နှစ်ပြည့်မင်္ဂလာရက်မြတ်မှစ၍ နောင်နှစ်ပေါင်း များစွာတိုင် ချစ်သားများ၊ မြေးများနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်ကျန်းမာစွာ ဖြတ်သန်းနိုင်ပါစေ။
ချစ်သားများ ချစ်မြေးများ
ကိုဇာနည်လွင်-မဝင်ဝင့်စံ မောင်ဘုန်းအိမ်လွင်၊ မလမင်းကာရံလွင်
ကိုသီဟလွင်- မဝင်းလှဖြူ မောင်မြတ်ဘုန်းလွင်၊ မောင်သန်းဘုန်းလွင်
ပိုလ်ကြီးတေလွင်-မသစ်သစ်စံ မောင်သွန်းထက်လွင်

ဆရာဒွေ နှင့် ဆရာမဒေါ်ဒွေးစန္ဒာလွင်
B.A (Hons), M.A (English)
အင်္ဂလိပ်စာ သဒ္ဒါ နှင့် အရေးသီးသန့်
တစ်နိုင်ငံလုံးမှာ မူလတီထွင်သင်ကြားသော သုံးဆင့်သင်နည်းသစ် စာအုပ် (၁/ဒုတိယ) အဖြေဖြုတ်ဆိုတိုင်းတွင်ရပြီး တစ်ပတ်(၂)ရက် (၅)လတက်ရုံနှင့် လုံးဝရေးတတ်မည်။
ဘွဲ့ကြို ဘွဲ့ရ ၁၀-တန်းဖြေ/အောင်၊ အလုပ်ဝင်နေသူ အရွယ်မရွေးတက်ပါ။
[ဩဂုတ်လ(၅/၈)ရက်နေ့ (၁/၄)တန်းခွဲသစ်ဖွင့်မည်။ လစဉ်တန်းခွဲသစ် ဖွင့်မည်။]
Speaking နှင့် ၄ မှ ၈ တန်းထိ Guide များအိမ်လိုက်သင်သည်။
၂၂၄ ဖုန်းဆိုးတန်း(ထက်) ငှားတက်အဆင်း၊ ဖီးဒွိုင်အနီး၊ ရန်ကင်းမြို့။
Ph: 01-375970, 0951 72096, 09254541441

ကွန်ပျူတာနှင့်ကွန်ပျူတာအစိတ်အပိုင်းဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး
ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်အဖြစ် အများသိစေရန်
သတိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ ၅-လမ်း၊ အမှတ်(၅၄/ပထမထပ်)နေ “စွမ်းအားရွှေ့နည်းပညာကုမ္ပဏီလီမိတက်” (Power Golden Technology Company Limited) ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၃၁၁၄/၂၀၁၃-၂၀၁၄) ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင် ဦးသန်းဇင်ထွေး [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၀၀၈၄၇]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

၅ နှစ်အာမခံ
Power Golden Technology
YGN : (01) 2304848
MDY : 09-910-43-803, 0940-260-20-20

မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၄/၉၀၄၄-၂၀၁၅
အထက်ဖော်ပြပါ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည် ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄/၉၀၄၄-၂၀၁၅ အရ တစ်ဦးတည်းပိုင် အဖြစ် တရားဝင်သုံးစွဲနိုင်ရန်အတွက် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်သွင်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။
အထက်ပါ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည် ကွန်ပျူတာနှင့် ကွန်ပျူတာ အစိတ်အပိုင်း ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်း တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားဖြင့် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ ကွန်ပျူတာနှင့် ကွန်ပျူတာအစိတ်အပိုင်း ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဖြန့်ချိရောင်းချရာ၌ အသုံးပြုသည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ စက္ကူအိတ် အမျိုးမျိုး၊ ပလတ်စတစ်အိတ်အမျိုးမျိုး၊ တံဆိပ်တုံး၊ ငွေရေပြေစာဖြတ်ပိုင်း၊ ရောင်ပြန်စေကာတာတံဆိပ် အစရှိသည်တို့အပေါ်တွင်လည်းကောင်း၊ ဖော်ပြပါ ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အရောင်အမျိုးမျိုး၊ ပုံသဏ္ဍာန်အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး ရိုက်နှိပ်ပြုလုပ်ဖြန့်ချိရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို မိမိတစ်ဦးတည်းသုံးစွဲလျက်ရှိပြီး အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှား တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍ သော်လည်းကောင်း တူပပြုလုပ်သုံးစွဲအသုံးပြုခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ပြစ်မှုကြောင်း အရဖြစ်စေ၊ တရားမကြောင်းများအရဖြစ်စေ ထိရောက်စွာ အရေးယူတရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးသန်းဇင်ထွေး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ခေါ်ခင်မိုးသူ (LL.B., D.B.L.) ဦးမောင်မောင်ဦး (B.A., H.G.P., R.L.)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၅၁၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၂၆၀)
ဦးဇော်ထွေးမြတ် (LL.B., D.B.L., D.M.L.)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၂၈၇၆)
တိုက်(၅၅)၊ အခန်း(၂၂)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

အိမ်၊ ခြံ၊ မြေအရောင်းအဝယ်ပြီးစီးကြောင်းကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၄) ကျောက်စိမ်း (၇)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၉၁)မြေပေါ်ရှိ ပေ(၄၀x၆၀)နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ် ဆောက်လုပ် ထားသော တစ်ထပ်ခွဲတိုက်အိမ်၊ လျှပ်စစ်မိတာ၊ ရေ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ ၁၅-၇-၂၀၁၅ရက်တွင် ပိုင်ရှင် ဦးဝင်းထွန်း(မြ/မထလ(နိုင်) ၁၈၈၉၅၆)ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူပြီး လက်ရောက်ရရှိပိုင်ဆိုင်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အထက်ပါအိမ်ခြံမြေအား ယခု တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူမှာ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ခေါ်ခင်မိုးသူအောင် အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၄၄၉၈)
အမှတ်-၂၉၊ ပေါ်ဆန်းမွေးလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ကြေးမုံ

အောင်မြင်စေမိမိမိမိသာ အလိုတော်ပြည့်ကျောင်းတိုက်
(၁၈)ကြိမ်မြောက်
စုပေါင်းဝါဆိုသင်တန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ
ဖိတ်ကြားလွှာ

ပြည်တွင်းပြည်ပသာသနာပြု၊ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓမ္မ အလိုတော်ပြည့်ကျောင်းတိုက်များ၏ အမိပတိ၊ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တအနိယသံသ အလိုတော်ပြည့် ဆရာတော်အား ဦးထိပ်ထား၍ ကျောင်းဒါယကာ၊ ဒါယိကာမိသားစုအပေါင်းတို့မှ တာမေ ဗြိနယ်၊ တာမေလေးရပ်ကွက်၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်းရှိ အောင်မြင်စေမိမိမိသာ အလိုတော်ပြည့် ကျောင်းတိုက်၌ ပုရိမဝါကပ်တော်မူကြကုန်သော ပဓာနနာယကဆရာတော်ကြီး အမှူးပြုသော စာချ-စာသင် သံဃာတော်(၂၇၀)ကျော်နှင့် ပညာသင်တန်းအရှင်သုဗြိတိတို့အား (၁၈)ကြိမ်မြောက် စုပေါင်းဝါဆိုသင်တန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါ၍ အလှူတော်မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်ကြည့်ညှိသဒ္ဓါပွားများနိုင်ရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဖိတ်ကြားသူ ဝေါပကအဖွဲ့နှင့် တပည့်ဒါယကာ/ဒါယိကာမများ၊ အလိုတော်ပြည့်ကျောင်းတိုက်၊ တာမေ အစီအစဉ်

အလှူမင်္ဂလာနေ့ရက် - ၁၃၇၇ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်ကျော်(၂)ရက်၊ ၂-၈-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)
 အလှူမင်္ဂလာအချိန် - နံနက်၉နာရီ
 အလှူမင်္ဂလာနေရာ - အလိုတော်ပြည့်ကျောင်းတိုက်၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်း၊ တာမေလေး ရပ်ကွက်၊ တာမေဗြိနယ်။

FORWARD RENT A CAR

(ကျိုက်ထီးရိုး ဝန်ထမ်းပြန် ဝန်ထမ်း) 31.7.15
ဝါဆိုလပြည့်နေ့အထူးအစီအစဉ် (စားရိတ်ငြိမ်း)
နံနက်စာ၊နေ့လယ်စာ၊ညစာ၊တောင်တက်/ဆင်းကား၊
Service Guide ၊ အဆင့်မြင့် Restaurant 30000

မော်လမြိုင် ၊ ကျိုက္ကမီ ၊ စက်ဝဲ (ဝန်ထမ်းပြန် ဝန်ထမ်း)
နံနက်စာ၊နေ့လယ်စာ၊ညစာ (စားရိတ်ငြိမ်း)
Service Guide ၊ အဆင့်မြင့် Restaurant 35000

31.7.15 ရက်နေ့ညထွက်မည်။
PH : 09-5089800 , 09-259259180 , 09-259259182

ယဉ်ယဉ်မိသားစု - အဆင့်မြင့်အထူးခရီးစဉ်

ကျိုက္ကမီ- စက်ဝဲ- မော်လမြိုင် - ဝင်းကျိုက်ရေတံခွန်
 ၃၀-၇-၂၀၁၅ မှ ၃၀-၇-၂၀၁၅
 စားရိတ်ငြိမ်း- ၃၃၀၀၀ တွင်
L- 7 ယူဇနပလာစာပြည်ထမ်းဖုန်း-၀၁ ၂၀၈၇၄၇ လိုင်းခွဲ-၁၃၁၅-၀၉ ၇၃၀၀၉၈၄၀

ရွှေလမ်းခရီး ... ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ

* တောင်ကြီး(ထပ်စမ်းလိုက်၍)၊ (မွေတော်ကတ္တူ)၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကုံလုံ
 * ပုဂံ (စွယ်တော်လေးဆူ) ၊ (ပြည်ငါးပြည်) ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗိ၊ ပခုက္ကူ၊
 * မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ပြည်ဦးလွင် **လက်မှတ်ရောင်း / ဝင်းလုံးရှား**
 * ကယားပြည်နယ် လွိုင်ကော်(တောင်ကွဲဝေတီနှင့် ငွေတောင်ဆည်)၊ ကလေး ဘုရားစုံ
 * မော်လမြိုင်၊ ကျိုက်မရား၊ နွားလဘိုတောင်၊ ကျိုက္ကမီ၊ စက်ဝဲကမ်းခြေ
 * ဘားအံ(ရွှေယဉ်မျှော်) သမိုင်းဝင်ဥက္ကဋ္ဌများ (ဧနုချင်းပြန်)ခရီးစဉ်
 * ကျိုထော်ရေတံခွန်နှင့် ဘားအံ(ရွှေယဉ်မျှော်)၊ ကော့ကုန်းဥက္ကဋ္ဌ ဘုရားစုံ
 * ဝင်းကျိုက်ရေတံခွန်၊ နွားလဘိုတောင်၊ မဲလဲဆံတော်ရှင်၊ (ကျောက်ပိရဟနာ)
 (ဆမ်းတော)၊ ကား၊ တစ်ဆင့်ခွားကား၊ ဝက်လေး၊ တည်းခိုခန်းခရီးစဉ်(၆)
 * ပြည်၊ အကောက်တောင်၊ နဂါးရစ်တောင်ဆရာတော်ဖူး* ဝလွန်ပြည်တော်ပြန်
 အပတ်(၃၁)ပန်းဆိုးလမ်း(ပူးကျော်တံတား) **371317.095124678.09401589907**

စိတ်ကူးချိုချိုစာအုပ်တိုက် ၁၆ နှစ်ပြည့်အမှတ်တရ
ဈေးလျှော့နှုန်း စာအုပ်ရောင်းပွဲ
စစ်ဦးစီးချင်း ၂၀% ကိုယ်စားလှယ် ၃၀%

၃၁.၇.၂၀၁၅ (သောကြာ)မှ ၁.၈.၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူး)၊ နံနက် ၉:၀၀မှ ညနေ ၅:၀၀ထိ။
အတ္ထဝါမ္မာရုံ၊ ကြားဘောရလမ်း၊ ရွှေတိဂုံအရှေ့ဘက်မုခ်၊ ဗဟန်း။

မဟာမင်းသို့ စာ၁၀၀၊ နန်း/ငါးခင်း/သွေးငါးရောင်တို့၊ ရုပ်/မာလာ၊ စာစီစီသင်/စာစီစီသင်ပြော
 သောပြင်များ၊ သော်တော့/ပြောရဦးမယ်မမြန်ချေ၊ ပိရီနှင့်/ကြီးပွားအောင်မြင်ခြင်းနှင့်လမ်းအခွင့်၁၀၀၊ ဝန်ပေါ်
 တင်အောင်/မင်းပြစ်မင်းခက်၊ စစ်ကိုင်းဦးစီး/သွေးမရွေးရွေးကုန်ရုံမ၊ မောင်သိန်းဆိုင်/အက္ခရာကျမ်းသား
 တင်တယ်/ဘကြီးပွန်းပြောသော ပုံပြင်များပေါင်းချုပ်၊ အိမ်ပေါင်းပြု/ဗိုလ်လရောင်၊ ဒေါင်းမွန်ဆွေ/
 ကဗျာပေါင်းချုပ်၊ ရွှေတံခွန်/ကဗျာပေါင်းချုပ်၊ မောင်မိုးမာ/ ရှေးလမ်းအောက်ကတောင်ခိတ်ခွဲ၊ သီလိရက်များ
 ကဗျာပေါင်းချုပ်၊ အောင်သန်း/စစ်တကောင်းရွှေပုံမည်မြေထဲသို့၊ ဝိလိသတိုင်း/မြန်မာ့လူ့လုပ်ငန်း အဆု
 တော်ပုံမှတ်တမ်း၊ မောင်ထွန်းသူ/ဆင်ကုန်သည်၊ နတ်နွယ်/မိုးရေဒီးယားခိတ်တူတိုလေးဆယ်၊ တစ်ဦး/ ကလေး
 ကဗျာပုံပန်းပွဲယုတ်၊ ကြပ်ကလေး/ပျော်ရွှင်ဖွယ်ဟာသပုံပြင်များပေါင်းချုပ် (၂+၃)၊ ညိုဖြူ/ကရုဏာမတ်မိသမ္မာ
 သခင်အောင်အေးသခင်အောင်အေး၊ ပါရဂူ/ပဏ္ဍိတကထာ၊ ပြင်ဆင်ရင်/ရှင်စောပု၊ တင်တယ်/ မေတ္တာ
 အသင်္ချေ (လင်ကုန်း)၊ မင်းသုဝဏ်/လူရွှန်း၊ မောင်စင်ကြယ်/အမေ့ကန်သမုတတော်များ၊ မောင်ပေါ်ကျွန်း/
 ရှင်ရှိုး၊ ထက်မြက်/မင်းပြောင်မင်းလွှဲ၊ ဝင်ဖြူဖြူ/သံစဉ်သံလွှဲစိတ်ခိုင်းစေရာ(မုသမ်)၊ သေညွတ်အပြင်
 အခြား အခြား အထူးထူးစာအုပ်များ၊ လက်ဆောင်များ၊ အမှတ်တရများဖြင့်-

EEC European Education Center

Taught by European Professional Lecturers

Executive MBA

- International Business Relations BA / HND
- Business Management BA / HND
- Diploma in Management Studies
- Diploma in Human Resources
- Diploma in Business English
- Certificate of Proficiency in English

Accredited By : **No.1 Rank**
 UNIVERSITY OF SOCIAL SCIENCES AND HUMANITIES
 WARSAW, POLAND

Register Now

www.eecmyanmar.com facebook.com/eecmyanmar 09-250233662
 No.A/601,Diamond Condo,Pyay Road,Kamaryut,Yangon.

လစ်ဖန်း

အထည်ဆိုင်နှင့် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်း

- ပွဲထိုင်စာ
- ကွန်ပျူတာပန်းထိုး
- ပိုးအမျိုးမျိုး
- ဘောင်းဘီစ
- ကုတ်စ
- ရုပ်စ

ယူနီဖောင်းအမျိုးမျိုးတို့ကိုလက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။

82လမ်း၊ 31 x 32 လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့။ Tel: 02-32213,02-24220,09-2017462

လစ်ဖန်း

ကားကုရှင်စာမျိုးမျိုးနှင့်ကားကုရှင်အမျိုးမျိုး
တို့ကို အော်ဒါလက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။

- TOYOTA Hiace
- Haise
- Supercustom

လက်လီ/လက်ကား
ဖြန့်ချိရေး

ဂျိုက်ဆန်းကြယ်စာပေဟာယနန်းပါတီ(၁) တရားဆရာ

မင်းမြတ်သူရ

ဘေးပုလဲလမ်းမင်းအောင် နှင့် ပုလဲပေါက်ချောက်

ခမ်းခြံတံဆိပ်

နေရာတိုင်းဆောင်ထား

3 Years

Rain Flower

Customer များအတွက်
 မိုးရာသီ
 အမျိုးအစားကောင်း
 ထီးလက်ဆောင်
 (Sept, လကုန်အထိ)

အရောက်ပို့
 တပ်ဆင်
 ရှင်းပြ

ကြည်မြင်တိုင်
 ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀
 - ၀၉-၇၃၀၀၀၈၉၀

မြောက်ဥက္ကလာပ
 ဖုန်း - ၀၉-၇၃၀၅၅၆၇၀
 ၉-ရိုင်၊ ပြည်လမ်း
 ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၄၉၃၅၆
 ပေါက်တော၊ အင်းစိန်
 ဖုန်း - ၀၁-၆၄၃၇၅၈
 - ၀၉-၇၃၀၂၆၀၅၇
 - ၀၉-၃၀၄၇၀၆၅၄

နေပြည်တော်
 ဖုန်း - ၀၉-၄၉၂၀၈၈၀၀
 - ၀၉-၃၀၁၃၆၂၆၀

မန္တလေး
 ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၈၈၄၂၂
 - ၀၉-၆၅၀၀၄၀၃

ပျောက်ဆုံးကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဒဂုံသီရိစိမ်ရာစိမ်ကန်၊ မြေတိုင်း
 ရပ်ကွက်အမှတ် -၁၄၂ မြေကွက်အမှတ်-၈၆၊ နှစ်(၆၀)ရန်မြေအမျိုးအစား၊ ဒေါ်ကျင်လှ
 အမည်ဖြင့်တည်ရှိသော မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံတို့ကို ဒေါ်ကျင်လှထံမှ
 နှစ်ဦးသဘောတူ ကတိစာချုပ်ချုပ်ဆို၍ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူလက်ဝယ်ထားရှိပြီး ရန်ကုန်မြို့၊
 စာချုပ်စာတမ်းများမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်- ၂၇၀၆/၁၃အရ
 ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်စိန်ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းအား+၁တို့က
 နှစ်ဦးသဘောတူကတိစာချုပ်ချုပ်ဆို၍ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူလက်ရောက်ရယူထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။
 အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့် သက်ဆိုင်သော ဒေါ်ကျင်လှ အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေကွက်ရန်
 စာချုပ်မူရင်း ဒေါ်ကျင်လှနှင့် ဒေါ်ညွန့်ညွန့်စိန်တို့ ချုပ်ဆိုထားသော နှစ်ဦးသဘောတူ အရောင်း
 အဝယ်စာချုပ်မူရင်း၊ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်စိန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းအား+၁တို့ ချုပ်ဆိုထားသော
 နှစ်ဦးသဘောတူ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မူရင်းတို့မှာ ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်
 တွေ့ရှိရပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။
 ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-
 ၀၉-၄၂၀၀၇၃၀၉၊ ၀၉-၅၂၆၂၀၆၀၊ ၀၉-၇၉၃၀၇၈၄၇၅

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

က. ပ. စ(၁)တပ်ကုန်းနေ(ဒ-အရာခိုင်လုံ)ဦးအောင်စိုးလင်း-ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်တို့၏သား
 မလင်းလင်းကျော်၏မောင်၊ မောင်ထိုက်လင်းစိုး(ခ)ဦးစွား(၁၂/မရက(နိုင်)၁၄၃၄၈၀)သည်
 မိဘညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့အား စိတ်ဆင်းရဲမှု အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော
 ကိစ္စအဝဝကို လုံးဝတာဝန်ယူမည်မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်
 လိုက်ပါသည်။
 (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ)
ဦးအောင်စိုးလင်း(၁၂/မရက(နိုင်)၁၄၃၄၈၀) ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်(၁၂/မရက(နိုင်)၁၄၃၄၈၀)

သတ္တမအကြိမ် ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ

မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)၏ သတ္တမအကြိမ် ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကို ၁၅-၈-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့)တွင် မဟာမုနိဓမ္မာရုံ တောင်ဥက္ကလာပစေတီတော်၊ သံသုမာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ၁၄-၈-၂၀၁၅ ရက်တွင် အသက်(၇၀)ပြည့်သူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာ နိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးအသင်းဝင် ပူဇော်ခံဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ၏ အမည်စာရင်းကို သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ် အသင်းများက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနရုံးသို့ ၇-၈-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထားပေးပို့ပါရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။ အသင်းဝင်ဆရာ၊ ဆရာမအားလုံး ကြွရောက် ပေးနိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း
(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး)

ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်

- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ အင်ကြင်းကျွန်းကျေးရွာတွင် သိပ္ပံလယ်အင်ကြင်းကျွန်း တောရ-တရားရိပ်သာကို မည်သည့်နည်းနှင့်မဆို ရာသက်ပန်တရားအားထုတ်လိုသော ရဟန်းရှင်လူ သူတော်စင်များအတွက် တည်ဆောက်နေပြီဖြစ်သောကြောင့် အောက်ပါအလှူများကို လှူဒါန်းနိုင်ပါပြီ။
 - ၁။ စုပေါင်းတရားတိုင်ရန် သိပ္ပံလယ်ဓမ္မသာလာဓမ္မာရုံ ပေ(၁၀၀x၅၀)
 - နံနံတစ်ခန်း(၉)သိန်း၊ မျက်နှာကြက်(၁၀)သိန်း၊ တိုင်(၁)လုံး(၅)သိန်း၊ ဝရံတာ(၅)သိန်း၊ လှေတာ(၁၅)သိန်း
 - ၂။ သံယာတော်များကျောင်းဆောင် ပေ(၅၀x၅၀)
 - ရေချိုးခန်း၊ ကုဋီအပါအဝင် သိန်း(၁၀၀)
 - ၃။ ယောဂီအမျိုးသား/အမျိုးသမီး(၅)ယောက်ဆောင် ပေ(၁၅x၁၀၀)
 - ရေချိုးခန်း၊ အိမ်သာအပါအဝင် သိန်း(၁၀၀)
 - ၄။ ယောဂီအမျိုးသား/ အမျိုးသမီး(၁)ယောက်ဆောင် ပေ(၁၅x၁၃)
 - ရေချိုးခန်း၊ အိမ်သာအပါအဝင် သိန်း (၃၀)
 - ၅။ ရေကန်သေး (၇)သိန်း
 - ၆။ မဟာရိက္ခတ်တံတိုင်း ၈၀၀၀၀/-
 - ၇။ အလင်းမီးတိုင် ၈၀၀၀၀/-
 - ဆွမ်းစားဆောင် ပေ(၈၀x၄၀)စုပေါင်းအလှူ နံရံ(၁)ခန်း (၅)သိန်း၊ တိုင်(၁)လုံး (၅)သိန်း၊ မျက်နှာကြက် (၅)သိန်း၊ ဆေးရုံ ပေ(၅၀x၃၀) သိန်း (၃၀၀)
 - သတ္တမအကြိမ်ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲ
 - ပိဋကတ်တိုက် ပေ(၃၀x၂၅) သိန်း (၂၀၀)
- သတ္တမအကြိမ်ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲ
ဆက်သွယ်လှူဒါန်းလိုပါလျှင် ဘဒ္ဒန္တကျနောဘာသာ(သာသနာဓဇ ဓမ္မာစရိယ)
Fb-Eindobatha.Thipalaya.Monastery
သိပ္ပံလယ်ဓမ္မသာလာဓမ္မာရုံစာသင်တိုက်နှင့်တောရရိပ်သာ
အမှတ်(၁၄/၂)ရပ်ကွက်၊ ဟင်္သာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၁-၅၆၀၃၃၂၊ ၀၉-၂၅၄၀၆၈၀၉၄၊ ၀၉-၃၂၀၄၈၉၆၈

ကွိုသန့်ဇင် CAR RENTAL

ကားမျိုးစုံကို ခရီးစဉ် လျှပ် အချိန်ပိုင်း
ငှားသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း
ဆက်သွယ်ပါ။
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၃၅၈၀၊ ၀၉-၅၀၅၉၈၂၁

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ

ရုပ်သိမ်းခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၄၉) ပါရမီအိမ်ရာ၊
လှိုင်မြို့နယ်နေ ဦးစိန်သန်းဦးမှ ရန်ကုန်မြို့၊
အမှတ်(၁၄) စွန်းလွန်းဂူကျောင်းလမ်း (၁၆)
ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေ ဦးလှိုင်အိမ်သာ
ဦးခင်မောင်လေး(၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၇၀၃၆
သို့ လွှဲအပ်ထားသည်။ ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်
စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ခဲ့၏ ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက်စွဲ
ပါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်
၃၂၇၃၇/၂၀၁၄ အား ၂၂-၇-၂၀၁၅ ရက်မှ
စ၍ ရုပ်သိမ်းပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးစိန်သန်းဦး(၁၃/ရစန(နိုင်)၀၀၈၀၀၉

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကို စနစ်တကျ လေ့လာလိုသောသူများအတွက်



GETC
www.getc-languageschool.com

ခေါ်ဆိုကုန်း: 537895, 09262963776
ဘာဇမ္ဗ 549590, 09254148006

2015 August Intake အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ

Working Professional များနှင့် Entrepreneur များအတွက်
Management & Science University
(MSU), Malaysia မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော

MBA
(18 Months)

Specialisation in
 > Organisational Leadership
 > Global Marketing
 > Finance
 > Health Care Management



UK, Japan, Germany ရှိ
Top University များမှ
Dual MBA ရယူနိုင်ပါသည်။

August Intake
50% Scholarship &
Installment Available



STI MYANMAR UNIVERSITY
www.stiedu.net

A World Class UK degree from University of Bedfordshire
www.beds.ac.uk/international



Undergraduate Eligibility Criteria

- GCE A Level or 12 or 13 years of Education
- STIMU's Certificate/ Diploma/ Advanced Diploma holders. Credit Exemption apply.
- IELTS

Postgraduate Eligibility Criteria

- Degree from the recognized University
- IELTS

Block-10, MICT Park, University Hlaing Campus, Yangon.
Tel: 507151/52, 0931702299, 09250064451
https://www.facebook.com/STIMyanmarUni

mail: enquiry@stiedu.net

YCTC Business Institute
အမှတ်(၂၄)၊ ယောမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (Park Royal) အနီး။
(09) 420 163316 , (09) 254 269644
www.yctcinstitute.com

MGL EXPRESS COURIER

မှန်းဆက်ခေါ်ရုံဖြင့် လာယူပြီး ပို့ပေးသော
တရားဝင် ဖြည့်တွင်း ဖြည့်ပ အပြန်ချောမို

Official International & Domestic Door to Door Express Courier Services

ကျိုင်းတုံ၊ ရွှေဘို၊ ဟင်္သာတ
တို့တွင် ဖွင့်ပြီ။
ဖြည့်တွင်း (၃၆) မြို့ကျော်နှင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံပေါင်းများစွာ
အပြန်အလှန် ပို့နိုင်ပြီ။

Kyang Tong Branch : No. (3 Kha/59-67), Myopat Lane (3), Quarter (3), ToeChe Myothit, Kyang Tong. Ph : 09-261771033, 09-5252677
Shwe Bo Branch : No. (6/153), Pathein Kyaung Street, ThaKhutTaw Quarter, Near Car Compound, Shwe Bo. Ph : 09 261771038
Hinthada Branch : No. (59), Bo Aung Kyaw Street, ThonePinKwin Quarter, Front of WaTalane Bus Station, Hinthada. Ph : 09-261771039
Yangon Office : No.46/47, Myaing Hay Won Estate, Kyite Wine Pagoda Road, 8 Mile, Mayangone, Yangon.
Phone : 01-9669586-87-88, 01-651627, 09-4211 43321.



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
စတုတ္ထမြောက် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလိုင်စင်အား ရယူသုံးစွဲနိုင်မည့်
အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီဖွဲ့စည်းရေး အဆိုပြုလွှာများတင်သွင်းရန် ဖိတ်ကြားခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာကဏ္ဍဟန်ချက်ညီစွာ တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် မူဝါဒနှင့် ဖွဲ့စည်းမှု မူဘောင်များကို ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစွာဖြင့် ဈေးကွက်ပြိုင်ဆိုင်မှုကို ဖော်ဆောင်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤမူဝါဒ၏ အဓိကရည်မှန်းချက်များမှာ ဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ အရည်အသွေးတိုးတက်မြင့်မားစေရန်၊ မြို့ပြနှင့်ကျေးလက်ဒေသနှစ်ရပ်လုံးတွင် ချို့သာသောဈေးနှုန်းများဖြင့် ပြည်သူလူထုသို့ ဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် သုံးစွဲသူပြည်သူများနှင့် လုပ်ငန်းရှင်များက စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်ခွင့်ရှိသည့် ကောင်းမွန်သော ဆက်သွယ်ရေးဈေးကွက်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု ဖြည့်ဆည်းပေးရန်တို့ ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ဤရည်မှန်းချက်များပြည့်မီရန်အလို့ငှာ နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် တစ်နိုင်ငံလုံးအနှံ့လွှမ်းခြုံမည့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းလိုင်စင်သုံးခုအား အောင်မြင်စွာ ချမှတ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုဖိတ်ကြားလွှာသည် စတုတ္ထမြောက်ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလိုင်စင်အား ရယူသုံးစွဲနိုင်မည့် အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတစ်ခု (Special Purpose Vehicle) ဖွဲ့စည်းရာတွင် ပါဝင်ရန် စိတ်ဝင်စားသော အမျိုးသားအများပိုင်ကုမ္ပဏီများမှ အဆိုပြုလျှောက်လွှာများကို ခေါ်ယူခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤလိုင်စင်ခွင့်ပြုပေးရန် ပထမအဆင့်အနေဖြင့် အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတစ်ခုအောင်မြင်စွာဖွဲ့စည်းရန်လိုအပ်ပြီး ယင်းကုမ္ပဏီတွင် ပါဝင်ကြမည့် အစုရှယ်ယာများနှင့် လုပ်ငန်းအဆိုပြုချက်လျှောက်လွှာ များကို စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ အများပိုင်ကုမ္ပဏီဖွဲ့စည်းရေးနှင့် တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၊ ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက် အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂)နေပြည်တော်သို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်လွှာပုံစံများအား ဤဝန်ကြီးဌာန၏ Website ဖြစ်သည့် <http://www.mcit.gov.mm/> တွင် Download ပြုလုပ်၍ ရယူနိုင်ပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ အောင်မြင်စွာ ဖွဲ့စည်းပြီးသည့်အချိန်တွင် စတုတ္ထလိုင်စင်ချမှတ်ရန် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆို ရေးထိုးနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး မိတ်ဖက်နိုင်ငံခြား ကုမ္ပဏီနှင့် အောင်မြင်စွာဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းတစ်ခုဖွဲ့စည်းပြီးသည့်အခါ လိုင်စင်အား သတ်မှတ်ထားသော အခွန်အခပေးချေစေလျက် လုံးဝလွှဲပြောင်းပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤလိုင်စင်သည် ကနဦး (၁၅)နှစ်သက်တမ်းရှိမည်ဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ချက်များနှင့်ကိုက်ညီပါက မူလလိုင်စင်သက်တမ်းအတိုင်း ထပ်မံသက်တမ်းတိုးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတွင်ပါဝင်ရန် အဆိုပြုလျှောက်ထားသူများ လိုက်နာရမည့် စည်းမျဉ်းများ

- (က) အဆိုပြုလျှောက်ထားသူသည် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းထားသော သက်တမ်းအနည်းဆုံး (၃)လရှိပြီးသား အများပိုင်ကုမ္ပဏီဖြစ်ရပါမည်။
- (ခ) ကုမ္ပဏီ၏ အရင်းအနှီးမတည်ငွေမှာ အနည်းဆုံးမြန်မာကျပ်ငွေ (၃)ဘီလီယံထည့်ဝင်ပြီးဖြစ်၍ ကုမ္ပဏီ၏ငွေရေး၊ ကြေးရေး စွမ်းဆောင်ရည်ကို ဖော်ပြနိုင်မည့် နှစ်ချုပ်စာရင်းစစ် အစီရင်ခံစာ(သို့မဟုတ်) အခြားဘဏ်စာရင်း အထောက်အထားများကို ပြသနိုင်ရပါမည်။
- (ဂ) ကုမ္ပဏီသည်ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ၏ ဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် မူဘောင်များကို လိုက်နာကျင့်သုံးရန်နှင့် အများပိုင်ကုမ္ပဏီ၏ သဘောသဘာဝကို တိုးတက် ကောင်းမွန်စေရန် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရမည်။
- (ဃ) ကုမ္ပဏီသည် ဖက်စပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီရွေးချယ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်အပေါ် တင်ဒါစိစစ်ရေးနှင့် ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ၏ ဆုံးဖြတ်ဆောင်ရွက်မှုများအတိုင်း လိုက်နာ၍ ဖက်စပ်နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီမှ တင်ပြလာသော နည်းပညာဝန်ဆောင်မှုနှင့် ဈေးကွက်ဆိုင်ရာမဟာဗျူဟာများအပေါ် ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ရမည်။
- (င) ကုမ္ပဏီသည် ဖက်စပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီရွေးချယ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများနှင့် ဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းတစ်ခုဖြစ်မြောက်သည်အထိ ပံ့ပိုးကူညီရန် ငှားရမ်းဆောင်ရွက်မည့် ကျွမ်းကျင်အကြံပေးအဖွဲ့အတွက် ပေးရမည့်ကျသင့်ငွေကို အချိုးကျထည့်ဝင်နိုင်ရမည်။
- (စ) ကုမ္ပဏီသည် ဖက်စပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီရွေးချယ်ပြီးသည့်အခါ အစုရှယ်ယာများအလိုက် အချိုးကျပေးဆောင်ရန်ရှိသော ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလိုင်စင်အခွန်အခကို နိုင်ငံတော်အစိုးရက သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း လက်ငင်းငွေချေပေးဆောင်နိုင်ရမည်။
- (ဆ) ကုမ္ပဏီသည် နိုင်ငံတော်အတွင်း လက်ရှိဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အခြားလိုင်စင်ရရှိသူများ၏ အစုရှယ်ယာများတွင် (၁၀)ရာခိုင်နှုန်းအထိသာ ပါဝင်ခွင့်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး လိုင်စင်ထုတ်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများနှင့် လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘောတူခံဝန်ချက်ရေးထိုးရပါမည်။ အဆိုပါ အချက်အလက် များနှင့် တစ်စုံတစ်ရာမကိုက်ညီပါက လျှောက်လွှာအား လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။
- (ဇ) အဆိုပြုလျှောက်ထားမည့်ကုမ္ပဏီနှင့် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့ဝင်များသည် တရားရုံးတစ်ခုခုတွင် အငြင်းပွားမှုဖြစ်ပွားနေခြင်း၊ အမည်ပျက်စာရင်းတွင် ပါဝင်နေခြင်းများ ကင်းရှင်းရပါမည်။

အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတွင်ပါဝင်ရန် အဆိုပြုလျှောက်လွှာတွင် ပါဝင်ရမည့်အချက်များ

- (က) ကုမ္ပဏီသည် ဖက်စပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီရွေးချယ်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုမည့် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်များကို အကောင်းဆုံးဖြည့်ဆည်းနိုင်မည့် နည်းလမ်းစဉ်းစား၊ အတွေ့အကြုံများနှင့် လုပ်ငန်းအဆိုပြုချက်များကို လျှောက်လွှာတွင်ပြည့်စုံစွာ ထည့်သွင်းဖော်ပြ၍ အထောက် အထားများနှင့်အတူ လျှောက်ထားရပါမည်။
- (ခ) ကုမ္ပဏီသည် အထူးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတွင်ထည့်ဝင်မည့် မတည်ငွေပမာဏကို ဖော်ပြရန်လိုအပ်ပြီး ပေါ်ထွက်လာမည့် ဖက်စပ်ကော်ပိုရေးရှင်းမှပေးဆောင်ရမည့် လိုင်စင်အခွန်အခတွင် သတ်မှတ်ထားသောကာလအတွင်း အချိုးကျထည့်ဝင်နိုင်ကြောင်း ဝန်ခံကတိကို အပေါင်ခံငွေတိုက်စာချုပ်နှင့်အတူ ယှဉ်တွဲပေးဆောင်ရမည်။
- (ဂ) အထက်ပါအချက်အလက်များ မှားယွင်းဖော်ပြမှုနှင့် ကတိကဝတ်များပျက်ကွက်မှုရှိခဲ့ပါက နိုင်ငံတော်အစိုးရမှနှစ်နာမည့် ကိစ္စရပ်များအတွက် အပေါင်ခံငွေတိုက် စာချုပ်ပမာဏကိုလည်း မတည်ငွေ၏သတ်မှတ်ထားသော ရာခိုင်နှုန်းအတိုင်း ပေးလျှော်နိုင်ရမည်။

စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ

အများပိုင်ကုမ္ပဏီဖွဲ့စည်းရေးနှင့် တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂)၊ နေပြည်တော်
တယ်လီဖုန်းအမှတ်-၀၀၉၅၆၇၄၀၇၃၅၀၊ ၀၀၉၅၉၄၅၀၀၀၀၀၂၃၊ Email:so-info1@e-mcit.gov.mm

ကြေးမုံ

သာသနာ့ရောင်စိတ္တနိုးဓမ္မိ သမ္မတ ဝါဆိုသင်္ဂါနိုးများ ဝယ်ယူလှူဒါန်းကြပါစို့ ...

<ul style="list-style-type: none"> ၀ အမှတ်-၁၁၈ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ဟန်းမြို့နယ်။ ၂ အမှတ်-၁၅၆ ရွှေတိုင်လမ်းမကြီး၊ ဟန်းမြို့နယ်။ ၃ အမှတ်-၂၃/ဘီ၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ဟန်းမြို့နယ်။ ၄ အမှတ်-၁၁၃ အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။ ၅ အမှတ်-၉၆၊ အထက်ပုဂံတောင်လမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်။ ၆ အမှတ်-၁၂၅ သံဇေးရေ၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်။ ၇ အမှတ်-၃၃၊ ကန်ဇေးတန်းလမ်း(အောက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်။ 	<ul style="list-style-type: none"> ၀၁-၅၄၅၃၉၅၊ ၅၄၅၃၉၆ ၀၁-၅၄၃၂၀၂၊ ၅၄၃၂၀၆ ၀၁-၃၀၅၇၇ ၀၉-၇၃၀၆၀၃၂ ၀၉-၇၃၀၅၇၅၆၆ ၀၁-၂၂၅၅၀၆ ၀၉-၇၃၀၅၇၉၂၆ 	<ul style="list-style-type: none"> ၀ အမှတ်-၅၁(ဘီ)၊ ရေတာရှည်လမ်းသစ်၊ ဟန်းမြို့နယ်။ ၉ တိုက်-A၊ အခန်း-၁၊ ပူးမားအိမ်ရာ၊ အင်းစိန်ဈေးကြီးအနီး၊ လှိုင်မြစ်လမ်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။ ၁၂၁၊ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်း၊ လက်ခုပ်ပင် ကမာရွတ်၊ စံပိုင်လမ်းနှင့် ဆင်ရေတွင်းမှတ်တိုင်ကြား။ ၁၁ အမှတ်-၂၆၊ သမိန်တန်းလမ်းမကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်။ ၁၂ ရန်ကုန်-မန္တလေးကားလမ်း၊ ဆင်ရေတာရှည်မြင်ကွင်းလမ်း၊ မြင်းရတနာကြား၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ နေပြည်တော်။ ၁၃ အမှတ် (၇၆)၊ အနောက်မြင်ပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်။ ၁၄ ၂/၇၃နေပြည်တော်လမ်းမကြီး(ယခင် ပျဉ်းမနား-တောင်ညွန့်လမ်း)၊ ဆင်ရေတာရှည်အနီးယောက်သွားအင်းရပ်နေပြည်တော်-ပျဉ်းမနားမြို့၊
--	---	--

သမ္မတ ဆိုင် များ အား လုံး တွင် ပစ္စည်း မှန်၊ ဈေး နှုန်း မှန် ဖြင့် လက် လီ / လက် ကား ဝယ်ယူ ရရှိ ခိုင် ပါ သည်။

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးမှုဌာန-ရန်ကုန်အစိုးရဝန်ထမ်းသင်တန်းသို့

KMD Computer Group တို့ပူးပေါင်းဖွင့်လှစ်သည့် Diploma သင်တန်းများ

• Diploma in Web Development

• Diploma in Network Communication

- တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆို/အောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူများတက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- သင်တန်းကာလမှာ (၉)လကြာမြင့်ပါမည်။
- သင်တန်းပြီးဆုံးပါက ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော ဒီပလိုမာအောင်လက်မှတ် ရရှိပါမည်။
- Microsoft မှစစ်ဆေးသော 70-410 နှင့် 70-461 စာမေးပွဲများဖြေဆိုနိုင်သည်အထိသင်ကြားပေးပါမည်။
- လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်လိုသူများအတွက် OJT သင်တန်းကိုဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပြီး အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိပါမည်။
- ကျောင်းသား/သူဟောင်းများအစိုးရဝန်ထမ်းများ၊ ဝန်ထမ်းသား/သမီးများအတွက် Discount နှင့် ပညာသင်တော်ပံ့ပိုးမှုများရယူနိုင်ပါသည်။

ထပ်တန်းဖွင့်လှစ်ဧည့်ရက်
ဩဂုတ်လ (၀၈)ရက်၊ ၂၀၀၅
ရန်ကုန်အစိုးရဝန်ထမ်းသင်တန်းသို့ဝင်၊ ထုတ်လမ်း၊ ထမင်းရက်။

Diploma

Second Year Computing Diploma

B.Sc (Hons) Business information Technology (BIT)

☎ - ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၈၃၀၃၇၇၅ ၊ ၀၁- ၅၀၁၂၄၃၊ ၂၉၁၉၂၅၊ ၅၀၂၂၃၃၊ ၃၈၅၈၇၇၊ ၅၄၁၃၂၈၊ ၅၄၆၆၀၀၊ ၂၂၀၅၅၅၊ ၆၆၀၈၈၇၊ ၅၀၅၃၉၉။

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၀၉၀၁ Y- ၃၁၆၀
 TMR 007702 (1014)
 TMR 011172 (1114)

မိဂသီ

မိဂသီဆေးဝါးတိုက်မှ ထုတ်လုပ်သော

- ★ မိဂသီ အကြောပြေလိမ်းဆေး
- ★ မိဂသီ အကြောပြေဆေးပြား
- ★ မိဂသီ သွက်ချာပါဒလေငန်းလိမ်းဆေးအဆီ
- ★ ကြယ်စင် ချောင်းဆိုးပျောက်ဆေးရည်

အမြို့- မြို့- အနယ်နယ်ဆေးဆိုင်တိုင်းတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

အမှတ် (၃၀၄)၊ သုမင်္ဂလာလမ်း၊ (၄) ရပ်ကွက် ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

☎ ၀၁ ၅၇၂၈၉၇ ၊ ၀၉ ၅၀၀ ၁၁၃၇ ၊ ၀၉-၂၅၃၃၈ ၃၃၈၈

HONDA | NCX

မိုးရာသီကို ကြိုဆို လိုက်ပါတယ်

Honda Wave 100.
 မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ Honda NCX ကိုယ်စားလှယ်အရောင်းဆိုင်များတွင် ရရှိနိုင်ပါပြီ။

NCX MYANMAR CO., LTD.
 အမှတ် (၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅)၊ အခန်းအမှတ် (A-002) ၊ အင်းလမ်းနှင့် ဖျဉ်းမလမ်းကြား၊ ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာစေတီဟောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ၆၀၉ ၂၅၀ ၀၀၂၅၅

NCX MYANMAR ဆိုင်ခွဲ • ရန်ကုန် ဖုန်း - (၀၁) ၅၀၀၄၇၈၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၁၂၅၅

- မန္တလေး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၆၆၆၆၄၀၊ ၀၉ ၂၅၉၀၀၅၉၉ • တောင်ကြီး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၂၆၂၉၅၅
- ဝဲခူး ဖုန်း - (၀၅၂) ၂၃၂၆၅၊ ၀၉ ၄၀ ၂၅၀၇၀၃၃ • မော်လမြိုင် ဖုန်း - (၀၅၇) ၂၃၂၅၆၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၁၇၅၀
- ဩဇာ ဖုန်း - (၀၅၃) ၂၄၁၀၇ • ပုသိမ် ဖုန်း - (၀၅၃) ၂၉၀၆၇

မိုးရာသီ အထူး ဈေးရောင်းပွဲတော်

1,090,000

1,050,000



STRATEGY FIRST INSTITUTE

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်ပြီးသူများအတွက်



UKမှ စီးပွားရေးဘွဲ့ရယူရန် ဒီပလိုမာများ

တစ်နှစ် အချိန်ပြည့်သင်တန်း။ စက်တင်ဘာ (၇) ရက်နေ့ဖွင့်မည်။



Scholarships: up to 75% သင်တန်းလက်ခံနေပါပြီ။

CALL NOW: 09250 717166 - 68

ဧကရာဇ်တို့၏ဘဏ္ဍာတိုက်များ

ဆရာပြသန်းတင့်၏ စာဖတ်ပရိသတ်များအကြား တာဝန် ခွဲခြားရသည့် အောင်မြင်သော စာအုပ်။

စာဖတ်ခြင်း၊ ပညာရေး၏ ရည်ရွယ်ချက်၊ လူကြီးလူကောင်းသဘာဝ၊ လူမှုတာဝန်သိစိတ်၊ မိန်းမမြတ်တို့၏ တန်ဖိုး၊ အလုပ်လုပ်ခြင်းနှင့် ဘဝအောင်မြင်ရေး၊ ယှဉ်းရဲခြင်းနှင့် ရက်စက်ခြင်း အစရှိသည့် အကြောင်းအရာများကို ဒီဇိုင်းဒါန်က ထိထိမိမိ ဖွင့်ဆိုထားသည့် စာအုပ်။

မြသန်းတင့် တိုးမြှင့်စာအုပ်တိုက်၏ မူအတိုင်း လှပ၊ သေသပ်၊ ခန့်ညားစွာ ထွက်ပြီ။

တိုးမြှင့်စာအုပ်တိုက် ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀ ၄၅၂၆၄ ၀၉ ၇၃၀ ၄၁၂၆၃

လူမျိုးတစ်မျိုးဟာ စာပေကို အထင်သေးနေလျှင် သိပ္ပံပညာကို အထင်သေးနေလျှင် အနုပညာကို အထင်သေးနေလျှင် ပိုက်ဆံကို ဒီလောက်မက်နေလျှင် အဲဒီလူမျိုးဟာ ကြာရှည်ခံမှာ မဟုတ်ဘူး။

ဤစာအုပ် ထွက်ထွက်ချင်း တစ်ပတ်အတွင်း စာအုပ် ပြတ်လပ်သည်အထိ စာဖတ်ပရိသတ်၏ အားပေးမှု ရရှိခဲ့သည်။ ပထမအကြိမ် ရိုက်နှိပ်စဉ် ဝယ်ယူမရ လိုက်ကြသည့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ စာဖတ်သူ များအတွက် ထပ်မံပုံနှိပ်ခြင်း ပြီးစီးပြီဖြစ်ပါသည်။

မြေပုံ၊ အောက်ခြေမှတ်၊ အက္ခရာစဉ်အညွှန်း၊ စစ်ပွဲ ရက်စွဲစဉ်၊ စာတိုပေါင်းများစွာဖြင့် ပုံနှိပ်ထားသည့် ဆရာပြသန်းတင့်၏ တစ်ကြိမ်မျှ မထွက်ဖူးသေးသော စာအုပ်ထူး ယခုထွက်ပြီ။

မြသန်းတင့် မြန်မာပြန်

ဒီပလိုမာအဖွဲ့

[၁၉၄၁-၁၉၄၅]

BURMA: THE LONGEST WAR [1941-45] by Louis Allen

ပြန်ဝယ်၍ ရပါပြီ။

ရင်ခုန်စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ် မိုးရာသီကံစမ်းမဲအစီစဉ်

TG / QR / KE စသည့် လေယာဉ်လက်မှတ်ဝယ်ပြီး

iPhone 6 နှင့် GALAXY A7 များ ကံစမ်းလိုက်ကြစို့။

ထပ်ဆင့် အခွင့်အရေး CB/KBZ ဘက်များမှငွေပေးချေပြီးဝယ်ယူပါက (၂) ကြိမ်ကံစမ်းနိုင်မည့် ထပ်ဆင့်အခွင့်အရေး

ကံစမ်းမဲကာလ ယခုမှစ၍ ၂၀၁၅ ဩဂုတ်လ ၃၁ ရက်နေ့ အထိ

Columbus TRAVELS

T: 229245, 216245, 378535, 378549

အတွဲ ၁၀၊ အမှတ် ၅ နိုးရာစာအုပ်ဆိုင်တွင်လည်းဝယ်ပါ။

ဆက်သွယ်ရန် Nyein Center ၁၆၇/၁၇၃ အခန်း B-2၊ ဆိပ်ကမ်းသာရိပ်ပွန်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း ၂၅၆၆၂၁

Handset များအား တစ်လုံးဝယ်ယူခြင်းဖြင့် တန်ဖိုးမနည်းသော လက်ဆောင်ရယူပါ။

လူကြီးမင်းတို့၏ Mobile Phone ချို့ယွင်းမှုများအားအကောင်အထောင်အောင်ပြင်ဆင်ပေးပါသည်။

၂၀, ၄၇, ၄၉, ၆၈, ၇၃, ၉၁, ၅၀, ၄၄၄, ၄၃ ကံစမ်းအား ချောင်းချေ / ဝယ်ယူ / ထဲထွယ် / ပျောက်ပျက် လျှောက်ထားခြင်းများ အဆင်ပြေဆုံး ဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ နံပါတ်အလှပေါ်လိုက်၍ ရေးနှုန်းပိုပေးသည်။ လိုင်းကတ် ချောင်းချေ အင်ကြင်းမှာ အရင်ပေးမှု ရှေးမှန်သိမည်။

နယ်ဆိုင်များအား Handset နှင့်ငွေဖြည့်ကတ်များအား ကာကိတ်အရောက်ပို့ပေးပါသည်။ နံပါတ်အလှပများအား IG Sim Card (FACEBOOK PAGE) တွင်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ဝယ်ယူအစီအစဉ်မရှိရင်တောင် တစ်ခေါက်လောက်တော့လာရောက်လေ့လာစေချင်ပါသည်။

ရန်ကင်း-အမှတ်(၄၅၄)၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ဗိုလ်ကလေးဈေးလမ်းနှင့်၄၄လမ်းကြား။ ၀၉-၂၅၃၄၀၄၇၇၀၊ ၀၉-၃၀၀၄၀၀၀၀ မန္တလေး-ဆိုင်(၁)-ရတနာလမ်း၊ ၃၅-၃၆လမ်းကြား။ ၀၉-၄၄၄၀၁၇၇၀၊ ဆိုင်(၂)-၄၁လမ်း၊ xရတနာလမ်း၊ ၀၉-၄၅၀၀၅၇၇၀

မြန်မာအင်ဂျင်နီယာများအတွက် “Project Management အကြောင်းသိကောင်းစရာများ”

Speaker Profile Ms Lakshmi T. PROGRAMME LEADER Post Graduate Programmes

- မြန်မာနိုင်ငံမှ အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့ရများ၊ IT ဘွဲ့ရများ၊ အင်ဂျင်နီယာနယ်ယယ်အသိသီးရီ ပရောဂျက်များတွင် Project Manager တစ်ဦးအဖြစ် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုနိုင်သော MSc Project Management အကြောင်း
- Project Management ဘာသာရပ်၏ ရရှိနိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းကောင်းများ
- အင်္ဂလန် London South Bank University ၏ MBA ကို Partial Scholarship ဖြင့် သင်ယူနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ

စင်ကာပူ (၆)လ အသံ နေထိုင်ခွင့်

Date : 1 Aug (Sat) - 2015
Time : 10:00 am to 1:00 pm
Venue : CROWN Education Center

Call Us : 01 527 838 - 09 730 40 688 - 09 732 732 77

သောက်ရေသန့် တ/ဒဂုံမြို့နယ်တွင် မြန်မာ့ရန် အေးလှိုင် အလိုရှိသည် (20-လီတာ ရေဘူး နေရာ၊ လှည့်) အဆင်သင့် P-7 သောက်ရေသန့် ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၆၈၉၅၊ ၀၉-၇၉၉၂၅၆၆၉၅

(၁) ခွဲစိတ်အကူ Nurse/Nurse Aid (၃)ဦး
(၂) ဆေးအရောင်း (၂)ဦး
Computer ကျွမ်းကျင်
(၃) Store Keeper (၂)ဦး
Computer ကျွမ်းကျင်
အထက်ပါဝန်ထမ်းများအတွက် အတွေ့အကြုံ(၁)နှစ်အထက်၊ အဆောင်နေနိုင်သူ ဦးစားပေးမည်။

ရွှေပုဂံအထူးကုဆေးခန်း၊ W, ရန်ကင်းပန်းခြံအိမ်ရာ၊ ရန်ကင်းဈေးအနီး၊ ဆရာစလမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၅၅၆၃၀၆၊ ၅၅၆၀၀၁၊ ၅၅၆၀၀၂၊ ၀၉-၅၁၃၃၂၃၆



ကြေးငွေ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်တင်ကြည်

အသက်(၇၉)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဗိုလ်ချုပ်အောင်စိုး(တိုင်းမှူး၊ ရမခ)-ဇနီးဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်တို့၏ မွေးသမိခင် ဘုရား၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်တင်တင်ကြည် အသက်(၇၉)နှစ်သည် ၂၅-၇-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဦးအောင်ကို-ဒေါ်သူဇာမြင့်
အောင်နန်းသာထရီတ်ခင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း

ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘဏ်များနှင့်ငွေကြေးဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမဲဆန္ဒနယ်

အသက်(၇၉)နှစ်

ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဘဏ်များနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမဲဆန္ဒနယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း အသက်(၇၉)နှစ်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၅ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၈:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။

Mohammed Yusuf & Family
Myanmar International Trading Co.,Ltd(MITC)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဗိုလ်မှူးဦးဘ(ငြိမ်း)၊ (ကြည်း-၅၂၄၃)

အသက်(၉၆)နှစ်

လွတ်လပ်ရေးမော်ကွန်းဝင်ပထမဆင့် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ကုန်ပစ္စည်းစစ်ဆေးရေးနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်း၊ ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ လှုပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး ဌာနဝန်ကြီး ဦးညွှန်ထွန်းဦး-ဒေါ်ခင်စောဥမ္မာတို့၏ဖခင် ဗိုလ်မှူးဦးဘ အသက် (၉၆)နှစ်သည် ၂၂-၇-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးပင် ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာလုပ်ငန်းရှင်အသင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကွန်ပျူတာလုပ်ငန်းရှင်အသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

အချစ်ဆုံးသူငယ်ချင်း မစောမြတ်ထွေး(ခ)မစု၏ ချစ်လှစွာ သောဖခင် ဦးဘိုနီ (၇၃)နှစ်သည် ၂၄-၇-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၉နာရီတွင် အောင်ရတနာအထူးကုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

သူငယ်ချင်း မမော်နှင့်မမူ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း

တောင်သာမြို့နယ်ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

အသက်(၇၉)နှစ်

ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဘဏ်များနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမဲဆန္ဒနယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်းသည် ၂၃-၇-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၈:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်လှမြင့်(ခ)အော့ကော့

သူငယ်ချင်း ကိုမောင်စိန်(စိန်နု-စားသောက်ဆိုင်)၏ အစ်မ ဒေါ်လှမြင့် (ခ)အော့ကော့ သည် ၂၅-၇-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်းမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

အထက(၁)၊ မရမ်းကုန်း
(75 batch)သူငယ်ချင်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာမကြီး

ဒေါ်စန်းမြင့် အသက်(၇၆)နှစ်

အမျိုးသားတန်းမြင့်ကျောင်း

အထပြ(ငြိမ်း)၊ အထက(၃)၊ ပဲခူးမြို့

ချစ်ခင်လေးစားရပါသော ဒွိဆရာမ ၂၄-၇-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့)တွင် ပဲခူးမြို့နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဒုက္ခခံသိမ်းချုပ်ငြိမ်းရာအမှန် မြတ်နိုးစွာနိုး၍ တက်လှမ်းနိုင်ပါစေ။

၁၉၆၄၊ ၁၉၆၄ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတပည့်
ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများ၊ အမျိုးသားတန်းမြင့်ကျောင်း၊ ပဲခူးမြို့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာကြီး

သီရိပျံချီဦးအောင်သောင်း

တောင်သာမြို့နယ်ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

အသက်(၇၉)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁/၂) လှိုင်ရတနာမွန်အိမ်ရာနေ (ဒေါ်ခင်ခင်ရီ)၏ခင်ပွန်း၊ ဗိုလ်မှူးချုပ်မိုးအောင်-ဒေါက်တာ ဒေါ်အေးခိုင်ညွန့်၊ ဦးနေအောင်-ဒေါ်ခင်မိုးညွန့်၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ပြည်အောင်(ငြိမ်း)-ဒေါ်နန္ဒာအေး၊ ဗိုလ်ကြီးလှိုင်မြင့်မင်း-ဒေါ်ခင်ရည်ဖြိုးတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင် သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း အသက်(၇၉)နှစ်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၈:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးမင်းဟန်-ဒေါ်အေးအေးမိသားစု
Golden Hawks Int'l Ltd.

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ဂူမဝ ဦးဆွေတင့်

ရွှေမဝ မဂ္ဂဇင်း၊ ရုပ်ရှင်

အသက်(၇၈)နှစ်

ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး ရွှေမဝဦးဆွေတင့် နာမကျန်းဖြစ်စဉ် SSC ဆေးရုံအထူးကြပ်မတ်ကုသဆောင် ICU ၌ အထူးဂရုစိုက်ပြုစုကုသပေးပါသော ဦးနှောက်စဉ်အာရုံကြော အထူးကုပီမောကွ ဒေါက်တာဒေါ်မိမိချိုနှင့် ဆရာဝန်၊ ဆရာမ၊ သူနာပြုများအားလုံးတို့နှင့်တကွ ဆေးရုံစတင် တက်ရောက်စဉ်နေ့မှစ၍ တစ်လျှောက်လုံးဦးစီးကူညီစောင့်ရှောက်ကြပါသော ညီအစ်ကိုမောင်နှမ တူ တူမဆွေအိုများအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း၊ စုပုပုကုစုအဝဝတို့အား လုံလေးသေးမရှိဦးစီးကူညီစောင့်ရှောက်ပေးပါသော နာရေးကူညီမှုအသင်းကြီးနှင့် ဥက္ကဋ္ဌဦးကျော်သူ-ဒေါ်ရွှေမိုးကွက်၊ ဆရာမ ဒေါ်သန်းမြင့်အောင်၊ အထူး Handmade Confin ပြုလုပ်ပေးပါသော စာရေးဆရာ လက်မှုအနုပညာရှင် ကိုမောင်မောင်သိန်းလှိုင်၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အန်တီဒေါ်ဆွေညွန့်အားလည်းကောင်း၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်းမ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ စုပုပုကုစုအထူးအတွင်းလူကိုယ်တိုင် သော်လည်းကောင်း၊ Facebook, Online, Phoneများနှင့် အားပေးစကားပြောကြသော ဖေဖေ၏ စာပေ၊ ပန်းချီ၊ အနုပညာမောင်နှမများနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်း တို့အား ကျန်ရစ်သူမိသားစုမှ အထူးပင်ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း

ဝန်ကြီး(ငြိမ်း)

ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘဏ်များနှင့်ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမဲဆန္ဒနယ်

အသက်(၇၉)နှစ်

ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ ဘဏ်များနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး၊ တောင်သာမဲဆန္ဒနယ်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် သီရိပျံချီ ဦးအောင်သောင်း အသက် (၇၉)နှစ်သည် ၂၃-၇-၂၀၁၅(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၈:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးအောင်မိုးကျော် ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များ
IBTC Group of Companies

